
روزنامه

منتخب شهرداری تهران از مردم قم عذرخواهی کرد: 

زاکانی :رفیق 
نیمه راه بودم! 
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مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم از آماده باش هزار 
و 500 نیروی خدمات شهری شهرداری قم برای برگزاری مراسم های ایام دهه 
نخست محرم خبر داد. سید محسن میرهادی در گفت و گو با شهرنیوز با اشاره 
به نزدیک بودن ایام دهه نخست محرم اظهار داشت: در سطح مجموعه های 
مختلف شهرداری جلسات متعددی را برگزار کردیم تا در این ایام بتوانیم به صورت 
شایسته ای به شهروندان خدمات دهیم.وی افزود: امسال هم مانند سال گذشته 
حفظ  برای  بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  محرم  ایام  در  ما  کاری  اولویت 

مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم خبرداد:

آماده باش ۱۵۰۰ نیروی خدمات شهری در ایام محرم

منتخب شهرداری تهران گفت: از مردم قم پوزش می طلبم 
ولی البته پیگیر مطالبات و مشکلات آنها خواهم بود همچنین 
از نمایندگان مجلس عذرخواهی می کنم که رفیق نیمه راه شده 

و مجبورم از آنها جدا شوم.  علیرضا زاکانی روز یکشنبه در 
صحن شورای شهر تهران جهت ارائه برنامه های خود حضور 
یافت و اظهار داشت: تهران ام القری جهان اسلام و ستون 
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معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم :

خبرنگاران قمی در ایام شیوع کرونا  خوش درخشیدند 
4

آیت الله جوادی آملی:

اجازه دخالت به گمراهان را در 
حوزه های سیاسی و اجتماعی ندهیم

علی نیکزاد: 

رمز موفقیت دولت اتحاد
 بین اعضای کابینه است

 نایب رییس اول مجلس شــورای 
اســلامی با بیان این که بــا روی کار 
آمــدن دولت جدید و تعامــل آن با 
مجلس قطعا بایــد منتظر روزهای 
خوبــی باشــیم، گفــت: یکــی از 
مــواردی که باید این دولت مد نظر 
قــرار دهد این اســت کــه بالاترین 
رمز موفقیــت دولت ها، اتحاد بین 
2اعضای کابینه اســت.  علی نیک 

رئیس قوه قضاییه :

نباید اعتماد مردم به دستگاه قضایی 
خدشه دار شود 

آیت الله حسینی بوشهری:

نباید همه برنامه های حوزه در قم 
متمرکز باشد 

و  رئیس قوه قضاییه گفت: ضرر 
زیان سلب اعتماد مردم از عدلیه 
همین  به  و  نیست  جبران  قابل 
دلیل ما باید تمام توان و تلاش خود 
را صرف کنیم که اعتماد مردم به 

دستگاه قضایی خدشه دار نشود. 
به گزارش روز یکشنبه  مرکز رسانه 
روزیکشنبه   صبح  قضاییه،  قوه 
همزمان با روز حفاظت و اطلاعاتِ 

مدرسین  جامعه  رییس 
گفت:  قم  علمیه  حوزه 
که  است  این  بر  ما  اعتقاد 
حوزه  برنامه های  همه  نباید 
در قم متمرکز باشد و مبنای 
ما بر تمرکززدایی است.  آیت 
حسینی  هاشم  سید  الله  
نماینده  دیدار  در  بوشهری 
2ولی فقیه در استان هرمزگان  2
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با گمانه زنی های جدید تعیین شد؛

محدوده تملک دانشگاه آزاد قم درحریم قلی درویش

آیت الله عبدالله جوادی آملی از مراجع تقلید گفت: همانگونه 
که در قیام اباعبدالله الحسین)ع( احدی که به بیراهه رفته 
باشد وجود ندارد، ما هم نباید در هیچ کدام از کارهای سیاسی 

و اجتماعی، اجازه حضور و دخالت گمراهان را بدهیم.  این 
مرجع تقلید شنبه شب در گردهمایی مجازی مبلغان و گروه 
های تبلیغی ماه محرم در قم گفت: کسانی می توانند حسینی 

نکاتی درباره انتخاب زاکانی بعنوان شهردار تهران؛

هزینه دوسویه تصمیم اصولگرایان
از   پس  تهران،  شهر  شورای 
گفتگوها و  بررسی های غیررسمی، 
شهردار  بعنوان  را  زاکانی  علیرضا 
تصمیم  این  برگزید.  شهر  این 
شورای شهر تهران، از جنبه های 

گوناگون قابل بررسی است:
بویژه  شهری  مدیریت  آنکه  اول 
تهران،  مانند  شهری  کلان  اداره 
مانند حمل ونقل،  را  گوناگون  از موضوعات  پیوستار وسیعی 
منابع  زیست،  محیط  معماری،  جامعه شناسی،  شهرسازی، 
ازاین رو،  برمی گیرد.  در  مالی  و  حقوقی  مسائل  و  انسانی 

شهرداران باید از دانش و تجربه کافی برخوردار باشند.
هیأت دولت با تصویب آیین نامه شرایط احراز سمت شهردار و 
وزارت کشور در اجرای تبصره یک ماده ۳ این آیین نامه، پیشینه 
تجربی و اداری و مدرک تحصیلی مورد نیاز را برای برعهده گیری 

سمت شهردار، مشخص کرده اند. 
زاکانی، هیچ تجربه ای برای اداره تهران ندارد و مدرک و سابقه 
تحصیلی نه چندان درخشان او نیز با دستورالعمل ابلاغی وزارت 

کشور، منطبق نیست.
اصولگرای  اعضای  چرا   که  است  مطرح  مهم  پرسش  این 
آنها  همفکران  از  بسیاری  آنکه  وجود  با  تهران،  شهر  شورای 
شاخص های لازم را برای انتخاب بعنوان شهردار دارند، فردی را 
که سابقه علمی و تجربی مدیریت شهری ندارد، بعنوان شهردار 

پایتخت برگزیده اند؟
می توان پیش بینی کرد که این اولین تصمیم مهم شورای شهر 

تهران، نمی تواند منافع شهروندان آن را تأمین کند.
برای  زاکانی  از  قم،  اصولگرایان  هماهنگی  شورای  آنکه  دوم 
راهیابی به مجلس یازدهم، حمایت کرد. تصمیمی که با مخالفت 
بسیاری از فعالان سیاسی و حتی بخشی از اصولگرایان قم روبه رو 

بود.
اسلامی  موتلفه  حزب  دبیر  عرب،  مرحوم  آنکه  جمله  از 
قم، به صراحت از تصمیم همفکرانش انتقاد کرد؛ اما شورای 

هماهنگی اصولگرایان قم، به این انتقادها توجه نکرد.
اکنون آشکار شده که پند آن پیر دانا، دقیق و روشن بینانه بود. 
چراکه یکی از سه سهمیه قم در مجلس، با صندلی شهرداری 
تهران، معامله شد تا جایگاه خاستگاه انقلاب نزد اصولگرایان 

رادیکال، بیش از پیش مشخص شود.
جالب است که شورای هماهنگی اصولگرایان قم، پس از آنکه 
مشخص شد زاکانی تصمیم گرفته بعنوان شهردار تهران انتخاب 

شود، با انتشار بیانیه ای، به شدت از او انتقاد کرد.
می توان این احتمال را مطرح کرد که این بیانیه با اشاره و 
حمایت آنانی تنظیم و صادر شده که می دانند خروج زاکانی 
از شمار نمایندگان قم، مانعی جدی برای تحقق سودای آنها 

برای عضویت در کابینه است.
زاکانی با ثبت نام از حوزه انتخابیه قم، اصولگرایان این شهر 
انتخاب  برای  به اختلاف دچار کرد. تصمیم اصولگرایان  را 
برای  سویه  دو  هزینه ای  تهران،  شهردار  بعنوان  زاکانی 

شهروندان تهران و قم است.
چراکه فردی را که دانش و تجربه لازم را برای برعهده گیری این 
سمت ندارد، به مردم تهران تحمیل و نیز دست مردم قم را از  یکی 

از صندلی های خود در مجلس، کوتاه می کند.
کارشناس ارشد مسائل سیاسی
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آیین افتتاح و بهره برداری از سه طرح بزرگ فضای سبز، فرهنگی و 
عمرانی شهرداری قم در ادامه اجرای طرح ” قم در مسیر تحول” روز 
یکشنبه با حضور استاندار قم، شهردار قم، رئیس و اعضای شورای 
مسئولان  و  مدیران  قم،  استانداری  عمرانی  معاون  شهر،  اسلامی 

استانی و مدیریت شهری در سالن جلسات شهرداری قم برگزار شد.
استاندار قم تاکید کرد :

ضرورت توسعه متوازن فضاهای فرهنگی و ورزشی  
استاندار قم نیز در این مراسم  گفت: با تأمین واگن های قطار شهری 
مترو  یک  خط  از  بهره برداری  شاهد  آینده  دوماه  دریکی  امیدواریم 
شهری قم به عنوان یکی از ابر پروژه های مدیریت شهری باشیم.  بهرام 
سرمست با اشاره به اهمیت افتتاح پروژه مترو، بیان داشت: در این 
زمینه با بهره گیری از ظرفیت های ملی پیگیر موضوع تأمین واگن 
از شهرداری های مختلف هستیم تا بزودی، پروژه مترو را در راستای 
خدمت به  زائران و مجاوران حضرت معصومه )س( به بهره برداری 
برسانیم. استاندار قم همچنین با گرامیداشت شهادت شهید صارمی و 
روز خبرنگار اذعان کرد: خبرنگاران همواره در عرصه های مختلف اقدام 

به نقش آفرینی می کنند که قدردان زحمات آنان هستیم.
وی همچنین با تبریک آغاز فعالیت شورای شهر ششم و انتصاب 
مجدد سقائیان نژاد به عنوان شهردار قم ابراز کرد: اجرای طرح های 
شهرداری با عنوان »قم در مسیر تحول«، نشانه ای از برنامه محوری 
در قم است و با برنامه محوری در شهرداری قم، خوشبختانه این مهم 
انتخاب شورای  نیز حسن  انتخاب شهردار  و  افتاده  اتفاق  به خوبی 
شهر ششم است. سرمست خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه برنامه 
محوری در شورای شهر و شهرداری قم حاکم بوده امیدواریم افتتاح 
این پروژه ها تداوم داشته باشد تا شائبه ای پیش نیاید که این افتتاح ها 
به خاطر انتخابات بوده است، بنابراین باید این طرح ها ادامه یابد. وی 
از اقدامات شورای شهر و شهردار قم در توسعه فضای سبز قدردانی کرد 
و افزود: در باب توسعه فضای سبز و پروژه های عمرانی قم اگر مواردی 
ازجمله تداوم این برنامه ها در حاشیه شهر و تکمیل کمربند فضای سبز 

شهر قم ادامه یابد آلودگی های هوا در شهر قم کاهش می یابد.
استاندار قم یادآور شد: استفاده بهینه از آب خام و پساب فاضلاب 
برای آبیاری فضای سبز و کاهش استفاده از آب شرب شهری برای 
فضای سبز نیز باید در اولویت برنامه های شهرداری باشد و با توجه به 
تخصیص ۲۲ میلیون مترمکعب پساب برای آبیاری فضای سبز حداکثر 
استفاده از آن صورت گیرد. وی با تأکید بر ضرورت توسعه متوازن 
فضاهای فرهنگی و ورزشی گفت: دراین  ارتباط با احساس نابرابری در 
توزیع امکانات در مناطق شهرداری رنج می بریم که شورا و شهرداری 
باید در برنامه ریزی های خود همان طور که در شعارهای انتخاباتی 
وعده دادند در عمل نیز در جهت توسعه متوازن کمک کنند تا در بافت 
قدیم و مناطق کمتر برخوردار شهر از فضای فرهنگی و ورزشی مناسب 
بهره مند باشیم. استاندار قم گفت: ادامه امتداد بلوار شهید سلیمانی 
تا بوستان غدیر و ورزشگاه یادگار امام)ره( نیز از ضرورت هایی است که 

امیدواریم در برنامه های شهرداری قرار گیرد.
شهردار قم اعلام کرد :

پروژه های شهری چهارشنبه آخر هرماه افتتاح می شود
شهردار قم نیز در این مراسم  از ادامه افتتاح پروژه های شهرداری در 
طرح "قم در مسیر تحول" خبر داد و گفت: پروژه های شهرداری قم 

چهارشنبه آخر هرماه افتتاح می شود.
دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد، با قدردانی از اعتماد مجدد شورای 
شهر قم اظهار داشت: در این راه از خدا طلب توفیق دارم تا وظایف 
خود را به بهترین نحو ممکن انجام دهم؛ در آغاز دور جدید مسئولیت از 
همه طلب کمک داشته و امیدواریم قم را در تراز شهر جهانی نگه داریم.
وی به افتتاح پروژه های شهرداری قم اشاره کرد و گفت: در این راستا 
هر چهارشنبه پروژه هایی را افتتاح می کردیم که ازاین پس این طرح ها 
و پروژه ها چهارشنبه های آخر هرماه انتقال می دهیم؛ در این راستا نیز 
افتتاح پروژه های مختلف ازجمله فاز نخست قطار شهری قم، افتتاح 
پروژه ساختمان های اداری منطقه دو و سه، ادامه تکمیل پارک هزار 
هکتاری و تکمیل خیابان های شهید فهیمی و عمار یاسر و استاد 

خطوط  جمع آوری  پیاده روها،  ورزشی،  سوله های  تکمیل  فقیهی، 
متروکه ریلی، افتتاح ساختمان شورای شهر، ورود ۵۰ اتوبوس به ناوگان 
حمل ونقل شهری و بهره برداری از خط دوم پسماند به همراه سایر 

طرح های دیگر تا پایان سال به مرور افتتاح می شود.
شهردار قم خاطرنشان کرد: به صورت تخصصی نیز برنامه های جدید 
برای مدیریت در شهر قم داریم که آن نیز با هماهنگی شورای شهر اجرا 

می شود تا بتوان قم را در تراز خود رساند.
وی با تبریک روز خبرنگار و گرامیداشت یاد و خاطره شهید صارمی 
افزود: در عصری به سر می بریم که رسانه های نوظهور یکی پس از دیگر 
به وجود آمده که باید در این راستا رسانه ها با دقت تمام و بهره گیری از  

فناوری و هنرمندی پیش بینی لازم را انجام دهند.
رئیس شورای اسلامی شهر قم خواستارشد:

توجه ویژه به پروژه های نرم افزاری و شهر هوشمند 
شهردار  انتخاب  با  اینکه  بیان  با  قم  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
مهم ترین وظیفه خدمتی خود در قبال این شهر را انجام دادیم، گفت: 
اولویت شهری قم در ادامه فعالیت ها، اجرای پروژه های نرم افزاری 
است. دکتر حسین اسلامی اظهار داشت: پروژه های سخت شهر در 
حد مطلوبی در شهر قم به سرانجام رسیده و در دوره پیشرو پروژه های 
نرم شهر در دستور کار خواهد بود. وی با بیان اینکه توجه ویژه به اجرای 

برنامه های سازمان فرهنگی و اجتماعی، نگاه ویژه به شهر الکترونیک 
به عنوان زمینه ساز شهر هوشمند از موضوع های اولویت دار است که 
موردتوجه قرار می گیرد گفت: شناسایی و رسیدگی به نقاط محروم 
شهر، سامان بخشی بافت های فرسوده، حمایت از سرمایه گذاران، 
اهتمام جدی به افزایش سرانه شهروندان در حمل ونقل عمومی و 
پرداختن به پروژه های نیمه تمام از دیگر اولویت های شورای ششم 
شهر قم است. رئیس شورای اسلامی شهر قم با تأکید بر اینکه دوره 
مسئولیت زودگذر است، ابراز کرد: با این نگاه، لازم است با سرعت و 
تا بیش ازپیش شاهد  انجام گیرد  پروژه ها  به صورت جهادی اجرای 
عمران و آبادانی در شهر قم باشیم. وی همچنین در سخنان خود با 
تبریک روز خبرنگار به اهل قلم و درود به روان پاک شهید صارمی از 

تلاش خبرنگاران رسانه های گروهی قدردانی کرد.
شورای  گفت:  و  کرد  اشاره  شهردار  انتخاب  موضوع  به  اسلامی 
متعددی  صالح  افراد  یافتن،   رسمیت  از  قبل  مدت ها  ششم  شهر 
کریمه  شهر  سکان داری  مهم  مسئولیت  و  دارد  قرار  موردبررسی  را 
اهل بیت)س( و جهان شهر تشیع را به دکتر سید مرتضی سقاییان نژاد 

به عنوان مدیر لایق و توانمند قرار دارد.
وی خاطرنشان کرد: در شش سال که شهردار قبول مسئولیت کردند 
پروژه های زیادی در شهر قم افتتاح شده است که از زحمات ایشان 

قدردانی می کنیم.
معاون فنی و عمرانی شهرداری قم مطرح کرد:
تأثیر تورم و گرانی بر اجرای پروژه های شهری 

افتتاح  از  این مراسم  نیز در  و عمرانی شهرداری قم   معاون فنی 
نخستین مجموعه ورزشی مقیاس بزرگ قم خبر داد و گفت: مجموعه 
دو  وسعت  به  مساحتی  در  نیا  جعفری  شهیدان  ورزشی  فرهنگی 
هزار و 600 مترمربع ساخته شده است. عباس حلوایی زاده اظهار 
داشت: امروز چهارمین مجموعه فرهنگی و ورزشی شهرداری قم به 
بهره برداری رسید و این مجتمع نخستین مجموعه ای بوده که ۲۶۰۰ 
زیربنا دارد و دو برابر سایر مجموعه های ورزشی است. وی خاطرنشان 
کرد: تجهیزاتی که برای این سالن ورزشی در نظر گرفته شده شامل 
سالن های رزمی، کشتی، ساختمان مدیریت، سرویس بهداشتی، 
با بیان  رختکن و حمام است. معاون فنی و عمرانی شهرداری قم 
اینکه برای عملیات احداث این طرح عمرانی ۱۵ میلیارد تومان هزینه 
شده است، افزود: در وضعیت موجود که با تورم و گرانی مصالح روبرو 
بالغ بر۲۵  ورزشی  پروژه  این  خام  سوله  اجرای  هزینه  تنها  هستیم 
میلیارد تومان است. وی با بیان اینکه هدف ما این است که پروژه های 
ورزشی با حداکثر نصف قیمت امروز تمام شود، گفت: امیدواریم در 
ماه های آینده در مناطق سه و پنج نیز شاهد افتتاح مجموعه های 
بزرگ  بوستان  نخست  فاز  از  بهره برداری  و  افتتاح  باشیم.   ورزشی 
حضرت خضرنبی)ع(، امتداد بلوار سپهبد شهید سلیمانی به همراه 
بهره برداری سالن فرهنگی ورزشی شهیدان جعفری نیا از طرح های 
خدمات شهری، عمرانی و فرهنگی شهرداری قم بود که در اختیار 

شهروندان قرار گرفت.
مجموعه فرهنگی ورزشی شهیدان جعفری نیا

مجموعه فرهنگی ورزشی شهیدان جعفری نیا از سال ۱۳۹۸ در 
خیابان شهدای ناجای منطقه چهار شهری قم آغاز و تاکنون ۱۵۰ 

میلیارد ریال برای احداث آن هزینه شده است.
مترمربع  هزار  یک  و  ساختمان  مترمربع  با ۲۴۰۰  مجموعه  این 
محوطه و فضای سبز در منطقه پرتراکم انسجام و بنیاد واقع شده است 
که در راستای افزایش سرانه های فرهنگی و ورزشی شهر قم به انجام 

رسیده است.
طرح عمرانی امتداد بلوار شهید سپهبد سلیمانی

طرح عمرانی امتداد بلوار شهید سپهبد سلیمانی نیز در راستای 
اجرای طرح های “قم در مسیر تحول” با اعتبار ۶۰ میلیارد ریالی در 
بلوار سپهبد شهید سلیمانی ساخته شده است. عملیات ساخت این 
پروژه عمرانی از سال ۱۳۹۷ آغاز و امروز به بهره برداری رسید. برای این 
پروژه که یک هزار و ۴۰۰ متر طول دارد، ۵۶۰۰ متر جدول گذاری شده 
و همچنین سی هزار مترمربع زیرسازی و آسفالت صورت گرفته است. 
از اهداف کلان این پروژه می توان به بهبود عبور و مرور و کاهش ترافیک 

هسته مرکزی شهر اشاره کرد.
بوستان ۴۲0 هزار مترمربعی حضرت خضر نبی)ع(

بلوار  حدفاصل  در  نبی)ع(  خضر  حضرت  بوستان  نخست  فاز 
شهید آوینی و کوه خضر نبی)ع( با اهداف کلان توسعه فضای سبز 
تفرجگاهی منطقه، افزایش سرانه فضای سبز منطقه و ایجاد مکانی 

مفرح برای شهروندان احداث شده است.
ابعاد  و  ویژه  توپوگرافی  به  می توان  پروژه  این  بارز  ویژگی های  از 
و  پیاده روی  پیوسته  و  طولانی  مسیرهای  ایجاد  منحصربه فرد، 
انقلاب  و  مقدس  دفاع  باغ موزه  به  اتصال  امکان  دوچرخه سواری، 
اسلامی و باغ پرندگان، همجواری با کوه خضر نبی)ع( و… اشاره کرد.

آب نما،  نشیمن،  سکوهای  پارکینگ،  مانند  امکاناتی  همچنین 
نمازخانه، آلاچیق، کمپلکس بازی و ست های ورزشی، بوفه تنقلات و 
سرویس بهداشتی برای این بوستان زیبای شهری در نظر گرفته شده 
است. گفتنی است مجموعه مدیریت شهری در سال های گذشته 
برای افزایش سرانه های فرهنگی و ورزشی در سطح مناطق هشت گانه، 
تا  که  است  کرده  ورزشی  فرهنگی  مجتمع های  احداث  به  اقدام 
پیش ازاین در مناطق یک، ۲ و ۶  به بهره برداری رسیده و مابقی نیز تا 

پایان سال افتتاح خواهند شد.

با حضور مسئولان شهری و استانی قم صورت گرفت :

افتتاح ۳ طرح بزرگ فضای سبز، فرهنگی و عمرانی شهری

حسن بختیاری زاده*

جناب آقای مهندس سید موسی حسینی کاشانی 
مدیرکل محترم  فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم 

با نهایت تاسف و تاثر درگذشت برادر گرامیتان  را به شما و خانواده محترم 
تسلیت عرض نموده و از درگاه خداوند متعال برای آن فقید سعید غفران و 

رحمت واسعه و برای بازماندگان صبر و اجر را مسئلت داریم.
حسین عبداللهی – روح اله کرمانی

با حضور مسئولان شهری و استانی قم صورت گرفت :

افتتاح ۳ طرح بزرگ فضای سبز، فرهنگی و عمرانی شهری
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سازمان انرژی اتمی:

شأن کمیسیون اصل ۹۰ فراتر
 از مرزبندی های سیاسی است

سازمان انرژی اتمی شأن کمیسیون اصل۹۰ مجلس را فراتر از مرزبندی های 
این  سخنگوی  ادعایی  موارد  خواست  کمیسیون  این  از  و  کرد  ارزیابی  سیاسی 
کمیسیون مبنی بر ترک فعل را کتباً و مشخصاً به سازمان انرژی اتمی ایران منعکس 

نماید تا مستدلًا و مستنداً و دور از فضاسازی،پاسخهای لازم داده شود. 
به گزارش ایرنا، سازمان انرژی اتمی ایران با صدور جوابیه ای به  اظهارات اخیر 

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی پاسخ داد.
در جوابیه سازمان انرژی اتمی آمده است: اقدامات این سازمان بعنوان مجری 
تکالیف مصرح در قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها و صیانت از منافع ملت 
ایران، بسیار روشن، شفاف و قابل سنجش است. این اقدامات تاکنون بارها به صورت 
مکتوب و مشروح برای کمیسیون های محترم مجلس و از جمله کمیسیون اصل ۹۰ 
و در جلسات و بازدیدهای متعدد میدانی، ارائه گردیده و بارها از سوی بزرگان مجلس 
شورای اسلامی از جمله ریاست محترم مجلس )درتاریخ نهم بهمن ماه هزارو سیصدو 
نودو نه، طی بازدید از مجتمع غنی سازی شهید دکتر علی محمدی- فردو و در تاریخ 

ششم تیر ماه هزار و چهارصد در صحن مجلس( مورد صحه گذاری واقع شده  است.
 سازمان انرژی اتمی به منظور روشنگری هر چه بهتر، اعلام می نماید، کلیه تکالیف 
مصرح در قانون اقدام راهبردی را با روحیه جهادی و شرافتمندانه کارکنان و مهندسان 
خدوم و انقلابی صنعت هسته ای به طور کامل اجرا نموده و در بسیاری از موارد حتی 
فراتر و سریعتر از انتظار مقنن محترم عمل کرده و در این مسیر هماهنگی کامل با 
مراجع ذیصلاح نظام به ویژه شورایعالی امنیت ملی داشته و کلیه اقدامات خود را به 

مقامات ذیصلاح متعدداً گزارش نموده است.
در ادامه این جوابیه آمده است: در آخرین نشست کمیسون اصل ۹۰ به تاریخ 
یازدهم مرداد ماه هزار و چهارصد که دقیقاً در آستانه انتقال مسئولیت از دولت قبلی 
به دولت جدید برگزار شد؛ دکتر صالحی، رئیس سازمان انرژی اتمی به همراه مدیران 
مربوطه، دعوت رئیس کمیسیون اصل نود را اجابت نموده و علیرغم اینکه جلسه 
کمیسیون ابتدا با حضور تنها ۴ عضو و در ادامه ۳ عضو کمیسیون و بدون حضور 
سخنگوی کمیسیون مذکور برگزار شده بود، سوالات و ابهامات مطروحه را پاسخ 
دادند و نهایتاً با جمع بندی رئیس کمیسیون -که قاعدتاً باید مضبوط باشد- مقرر شد 
سوالات و جزئیات به صورت مکتوب برای سازمان انرژی اتمی ارسال تا پاسخ داده 
شود. سازمان انرژی اتمی در این جوابیه یادآور شد: صرف نظر از زمان اصراری جلسه 
و عدم نصاب یا رسمیت و جمع بندی مضبوط آن، سازمان انرژی اتمی ایران با در نظر 
گرفتن جایگاه رفیع کمیسیون اصل ۹۰ و لزوم پاسخگویی به آن، باور دارد که شأن 
کمیسیون یاد شده فراتر از مرزبندی های سیاسی است و در رسیدگی به موضوعاتی 
مانند هسته ای، همه مصالح و جوانب مختلف آن از جمله ابعاد ملی، بین المللی؛ 
سیاسی و امنیتی را مدّ نظر قرار می دهد. در پایان این جوابیه آمده است: بر همین 
اساس مجدداً و بنابر جمع  بندی تازه ترین نشست مشترک، انتظار دارد، موارد ادعایی 
ترک فعل را کتباً و مشخصاً به سازمان انرژی اتمی ایران منعکس نمایند تا مستدلًا و 
مستنداً و دور از فضاسازی، در راستای مطالبه همیشگی مقام معظم رهبری مبنی بر 

یک صدایی دولت و مجلس پاسخ های لازم داده شود.
 

یک فعال سیاسی اصلاح طلب تاکید کرد: 

دولت مراقبت کند تا برخی جریان های 
ماجراجو، کار دستش ندهند 

 یک فعال سیاسی اصلاح طلب تاکید کرد:  دولت سیزدهم مراقب ماجراجویی 
برخی از جریان ها که اقدامات شان ممکن است به منافع ملی آسیب بزند، باشد. 

علی محمد حاضری، درباره اینکه با توجه به رسمی شدن دولت سیزدهم دغدغه 
و اولویت این دولت و سید ابراهیم رئیسی چه باید باشد، گفت: به اعتقاد من اولین 
معضل این است که آقای رئیسی جلوی یک معضل جدید را که احتمالا دوستان شان 
در مجلس می خواهند درست کنند که همان طرح »صیانت از حقوق کاربران در 

فضای  مجازی« است، بگیرند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب خاطرنشان کرد: معتقدم این طرح اگر با کمی با 
دقت بررسی شود، حتما مشاهده می کنند که این طرح خود دولت، قوه قضائیه، 
مجلس و بقیه نهادها را دور خواهد زد، چراکه این طرح از یک برنامه بسیار پیچیدهای 
طراحی شده است و اگر دوستان خود آقای رئیسی هم درست به آن دقت کنند، 

متوجه خواهند شد که گرفتاری بزرگی برای شان ایجاد خواهد کرد.
وی با اشاره به پیگیری مسئله برجام در دولت سیزدهم ادامه داد: همانطور که آقای 

رئیسی در مراسم تنفیذ اشاره کردند، برجام را باید حل کنند.
حاضری یادآور شد: آقای روحانی اشاره کردند که دولت قبل بر اساس فرمایشات 
مقام رهبری مقدمات برجام را فراهم کرد که قابل انجام بود اما این امر بواسطه 

گرفتاری اضافه ای که مجلس درست کرد، صورت نگرفت.
وی افزود: همان طور که خود آقای رئیسی اشاره کردند، اوضاع اقتصادی کشور 
و گرفتاری ها به اندازه کافی سنگین است، بنابراین باید لازم باشد دولت با اولویت 
هرچه تمام تر نسبت به رفع گرفتاری های اقتصادی اقدام و مسئله برجام را حل کند.

این فعال سیاسی اصلاح طلب تاکید کرد: دولت سیزدهم باید مراقبت کند تا 
سنگ اندازی ها لااقل برای دولت از طریق مجلس ایجاد نشود و روند به گونه ای پیش 
برود که مناسبات خوب و مناسبی را با بقیه دنیا در روابط مالی و اقتصادی تجاری 
انجام دهیم. وی در پاسخ به سوالی مبنی بر این که رئیسی باتوجه به شرایط کشور 
وارد رقابت های انتخاباتی شد و به خوبی می دانست که چه اوضاع و احوالی وجود 
دارد، حال اگر به وعده های خود عمل نکند مردم دیگر عذر و بهانه ای را پذیرا نیستند 
وی باید چگونه اقدام کند که بتواند به گفته های خود جامه عمل بپوشاند، گفت: 
حداقل اش این است حالا که ظاهرا دولت، مجلس و قوه قضائیه همه یکپارچه و 
یکدست هستند، برخی رخدادها، اتفاق نیفتد. این فعال سیاسی اصلاح طلب 
تاکید کرد: در شرایط فعلی دولت باید به شدت مراقبت کنند، بعضی از رویکردهای 
بسیار جسورانه که کمتر به آن ها توجه می شود، ممکن است خسارت هایی به منافع 
ملی بزند. وی تاکید کرد: دولت سیزدهم باید بسیار حواسش جمع باشد برخی از 

جریان ها که ماجراجویانه به قضایا نگاه می کنند کار جدیدی دست دولت ندهند.
 

یک نمایده مجلس :

طرح صیانت از حقوق کاربران
 فضای مجازی نیاز به بازنگری اساسی دارد

عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی با تاکید بر لزوم ارائه تفسیر درست 
از عبارت صیانت گفت: معتقدم طرح فعلی صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی 
برای آحاد جامعه بسیار بالاست و این طرح نیاز به بازنگری اساسی و تغییرات بنیادین 
دارد.  »عبدالناصر درخشان« نماینده مردم ایرانشهر با اشاره به بررسی طرح صیانت 
از حقوق کاربران فضای مجازی در مجلس شورای اسلامی گفت: صیانت از حقوق 
ملت شریف ایران وظیفه تمام ارکان نظام است، اما ما باید تفسیری درست از صیانت 

که مورد پذیرش و اتفاق حداکثری مردم است، داشته باشیم.
وی اضافه کرد: معتقدم معایب طرح فعلی صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی 

برای آحاد جامعه بالاست و این طرح نیاز به بازنگری اساسی و تغییر بنیادین دارد.
نماینده مردم ایرانشهر در مجلس با یادآوری شعار مبارزه با فساد و پرداختن به 
وضعیت معیشتی و اقتصادی  از سوی نمایندگان مجلس یازدههم گفت: سال اول 
مجلس مصادف با سال آخر دولتی بود که با کسری بودجه بسیار مواجه بود و به 
دلیل تحریم های ظالمانه مجلس و دولت عملا دستاوردی در زمینه بهبود معیشت 
مردم نداشته اند.امروز هم قبل از ارائه چنین طرح هایی  بهتر است  دولت سیزدهم 
و مجلس یازدهم به مشکلات اقتصادی کشور و گرفتاری های معیشتی مردم توجه 
کنند. این نماینده مجلس با بیان اینکه به عنوان خادم ملت قدرشناس ایران بابت 
تمام کم کاری ها عذرخواهی می کنم، گفت: تمام تلاش مجموعه مجلس این است 
که بتوانیم با ایجاد تعامل با سایر قوا شرایط  معیشتی فعلی را در جهت مثبت تغییر 

دهیم.
 عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: مبارزه با فساد و 

بهبود شرایط اقتصادی کشور بدون تعامل قوا محقق نمی شود.

مجلس به جای طرح سازی 
به نظارت بپردازد؟

اخیراً از جانب مجلس طرحی برای تقسیم وزارت 
مسکن و شهرسازی به دو وزارت مسکن و شهرسازی 

مطرح شده است. به نظر می رسد که در این شرایط فعلی اقدام به ارائه چنین طرح 
ها کار درستی نباشد. دلایل مخالفت من بدین شرح است:

۱. مجلسی که چند بار با طرح فک وزارت صمت به دو وزارت مخالفت کرد چرا باید 
نسبت به این طرح آنهم در این موقعیت اقدام کند.

۲. انجام چنین کاری سرآغاز تفکیک های دیگر خواهد بود و سؤال این است که آیا 
چنین اقداماتی از روی کارشناسی است یا خواست عده ای.

۳. اکنون که دولت و ملت همگام اند و امید است این همگامی ادامه پیدا کند، 
دیگر چه ضرورت دارد که مجلس به دادن طرح اقدام کند. بگذارید دولت جدید 

بیاید و با ضروری دانستن آن لایحه بیاورد.
۴. بعضی می گویند گرانی مسکن به اشتغال زیاد وزارت مسکن و شهرسازی 
مربوط است و لذا از نظارت بر کار مسکن بازمانده است که به نظر نمی رسد استدلال 

درستی باشد. هر وزارت خانه دیگر هم می تواند چنین ادعایی بکند.
۵. اتفاقاً به نظر می رسد این دو با هم باید باشند. اگر راهسازی در خدمت جاده 
های ترانزیتی و برای واردات در کشور باشد ممکن است چنین اقدامی قابل قبول 
باشد ولی در دولت و مجلسی که بنا دارد بر داخل و تولیدات داخلی تأکید کند این 
اقدام ضروری به نظر نمی رسد. در واقع، راه ها به منزله شریانها در بدن آدمی است. 
اگر به تولید توجه کنید باید راه را همانند شاهرگ و رگهای معمولی و مویرگها یک 

شبکه به هم پیوسته در نظر بگیرید
۶. هماهنگی مسکن و راه به این معنا است که باید مسکن به گونه ای ساخته شود 
تا در کنار راه باشد یا راهها وسیله ارتباط جوامع و به ویژه مراکز تولید و تجارت باشد و 
بتواند ارتباطات را به خوبی برقرار کند؛ به عبارت دیگر راهی که به داخل و امکانات 
داخلی متصل نباشد و نتواند تولیدات اقتصادی، فرهنگی بومی را جمع آوری کند و 
به بزرگراههای اصلی برای مصارف داخلی یا صادرات وصل کند یا بر عکس واردات را 

به موقع به مصارف داخلی نرساند به چه درد می خورد.
عهده  به  شهرها  در  ساختمانی  مجوزهای  و  شهری  راههای  که  آنجا  از   .۷
شهرداری ها است، آنها هم در این موضوع سهیم اند؛ هم می توانند راهگشا یا 
برعکس، مشکل آفرین باشند. از این رو همکاری بین دو امر مسکن و شهرسازی 

ضروری تر می نماید.
۸.به نظر می رسد فکر جدایی مسکن با شهرسازی بیشتر به نفع شهرنشینان و 

مصارف وارداتی و غفلت از تولید داخلی است.
۹. راه فقط بزرگراهها اعم از هوایی دریای و زمینی نیست؛ راهها همه به هم مرتبط 
و به تولید داخلی در همه مناطق کشور مربوط است که اگر تا کنون در نظر گرفته 

نشده اکنون با آمایش سرزمینی و موضوعی باید مد نظر باشد.
۱۰. نگاه به داخل یا خارج می تواند خط مشی راهسازی را تعیین کند. باید هر 
دو در کنار هم دیده شود و اولویت بندی آن ها بر اساس موقعیت زمانی و منافع 
و سایر  و کشاورزی  وزارت صمت  نقش  تعیین شود.  نسبی  مزایای  و  اقتصادی 

وزارتخانه هم تعیین کننده است.
۱۱. اسکان اعم از شهری، روستایی و نیز صنعتی و کارگاهی برای پیمانکاران باید 
با توجه به امکانات ارتباطی و جاده ای حتی ارتباطات اینترنتی باشد تا پاسخگو 

باشد.
۱۲. در بعضی مواقع و در مراکز تصمیم گیری سخن از ادغام وزارتخانه ها است، 
مانند آموزش که در بعضی محافل شنیده می شود که باید آموزش را یکپارچه دید و 

در این صورت، این اقدام بر خلاف آن است.
۱۳. هزینه های مادی، نیروی انسانی و وقتی که برای این کار گذاشته می شود 

تا به سرانجام مطلوب برسد باید در کنار منافعی که به دست می آید مد نظر باشد.
۱۴. اگر سیاست دولت جدید بر تقلیل نیروی انسانی و اداری و جمع و جور 
کردن کارها باشد این طرح با آن مغایر است.آنچه مهم است این است که کار عمدة 
مجلس علاوه بر قانونگذاری، نظارت است و باید برای خود در کلان قانون گذاری و 
نیز نظارت، خط مشی داشته باشد. اگر قرار باشد تحت عنوان استقلال نمایندگان 
مجلس هر از گاهی عده ای با هر انگیزه ای و یا با لابی دولتمردان طرحی بیاورند و 

مصوبات قبلی را نقض کنند سنگ روی سنگ بند نمی شود.
دولت هم همینطور!

باید در کلان کار برنامه داشته باشد و هر روز ساز موافق یا مخالف از جایی بلند 
نشود یا نمایندگان را تحت تأثیر قرار ندهند و با بده بستانها، نظام مدیریت و تصمیم 

گیری را به هم نریزند و وقت خود و مردم را بیهوده تلف نکنند.

آیت الله جوادی آملی:

اجازه دخالت به گمراهان را
 در حوزه های سیاسی و اجتماعی ندهیم

آیت الله عبدالله جوادی آملی از مراجع تقلید گفت: همانگونه که در قیام اباعبدالله 
الحسین)ع( احدی که به بیراهه رفته باشد وجود ندارد، ما هم نباید در هیچ کدام از 

کارهای سیاسی و اجتماعی، اجازه حضور و دخالت گمراهان را بدهیم. 
این مرجع تقلید شنبه شب در گردهمایی مجازی مبلغان و گروه های تبلیغی ماه 
محرم در قم گفت: کسانی می توانند حسینی باشند که حسینی فکر کرده و حسینی 
عمل کنند و اینگونه نیست که هر کس بتواند خود را با ایشان همراه کند، بلکه ایشان 
افراد خاصی را برای کربلا برگزیده بودند. آیت الله جوادی آملی با اشاره به اهداف قیام 
سید و سالار شهیدان امام حسین)ع( برای احیای نبوت و امامت در جامعه اسلامی، 
خاطرنشان کرد: نشان دهنده پیروزی اباعبدالله الحسین)ع( در کربلا، زنده ماندن نام و 
نشان پیامبر اکرم)ص( و امیرالمؤمنین حضرت علی)ع( در جامعه است. وی با اشاره به 
روایتی از حضرت علی)ع( که نماز را ستون دین عنوان کرده اند، اظهار داشت: بر اساس 
روایات مردمی که نماز را برپا می دارند نیز ستون دین هستند و مبلغان حوزه های علمیه 
باید تلاش کنند تا مردم را به سمت آن که ستون دین باشند، هدایت کنند. این مرجع 
تقلید بر ضرورت بزرگداشت مکتب اهل بیت عصمت و طهارت)ع( و ایام عزاداری سید 
و سالار شهیدان تأکید کرد و گفت: آنچه کشور ما را نجات داده است، کربلای حسین 
بن علی)ع( بوده و پیروزی انقلاب اسلامی و ایستادگی در هشت سال دفاع مقدس، 
مرهون عاشورای حسینی است. وی با بیان اینکه مبلغان باید با قلم و بیان خود نام 
مبارک حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و هدف والای ایشان از قیام عاشورا را به درستی 
برای مردم تبیین کنند، تصریح کرد: فقط با توجه به مقصد و مقصود نهضت عاشوراست 

که نظام اسلامی ما حفظ شده و به صاحب اصلی آن تقدیم می شود.
 

آیت الله حسینی بوشهری:
نباید همه برنامه های حوزه در قم متمرکز باشد 
رییس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم گفت: اعتقاد ما بر این است که نباید همه 
برنامه های حوزه در قم متمرکز باشد و مبنای ما بر تمرکززدایی است.  آیت الله  سید 
هاشم حسینی بوشهری در دیدار نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان و جمعی از 
مسؤولان موسسه تخصصی صحیفه سجادیه  با اشاره به بحث تمرکززدایی گفت: 
اعتقاد ما بر این است که نباید همه برنامه های حوزه در قم متمرکز باشد و مبنای 
ما بر تمرکززدایی است. امام جمعه قم ادامه داد: باید مراکز استانی را توسعه دهیم 
و رشته های تخصصی را در شهرهایی که این قابلیت و توانایی را دارند، گسترش 
دهیم. دبیر شورای عالی حوزه های علمیه افزود: البته تأسیس رشته های تخصصی 
در شهرستان ها باید متناسب با نیازهای آن منطقه باشد. وی ادامه داد: با توجه به 
مشترک بودن استان هرمزگان بین اهل تسنن و شیعیان، راه اندازی مرکز تخصصی 
کلام در این منطقه از اولویت هاست و حتی بیشتر از فقه و اصول به آن نیاز داریم. 
آیت الله حسینی بوشهری این را یک آرمان دست یافتنی خواند و ادامه داد: باید در 
گام اول ظرفیت های مرتبط با استان خود را شناسایی کنید و از آن ها در استان خود 
استفاده کنید. وی با اشاره به لزوم بهره گیری از اساتید مجرب و متخصص افزود: 
نباید به آمار رد کردن های غیر واقعی دل خوش کنیم بلکه باید ضمن شناسایی 

اساتید مجرب، از آن ها استفاده نمائیم.

اخبار

 
رئیس قوه قضاییه گفت: ضرر و زیان سلب اعتماد مردم از عدلیه قابل جبران 
نیست و به همین دلیل ما باید تمام توان و تلاش خود را صرف کنیم که اعتماد مردم 

به دستگاه قضایی خدشه دار نشود. 
به گزارش روز یکشنبه  مرکز رسانه قوه قضاییه، صبح روزیکشنبه  همزمان با روز 
حفاظت و اطلاعاتِ دستگاه قضا حجت الاسلام و المسلمین غلامحسین محسنی 
اژه ای در سی و هفتمین روز مسئولیت خود در مرکز حفاظت و اطلاعات کل قوه 
قضاییه حضور یافت. محسنی اژه ای در این دیدار که مدیران مرکز، روسای کل و 
مدیران حفاظت و اطلاعات دادگستری استان ها نیز به صورت ویدئوکنفرانس در 
آن حضور داشتند، ضمن بیان توصیه ها و نکاتی خطاب به مسئولان و مدیران مرکز 
حفاظت و اطلاعات کل قوه قضاییه گفت: ماموریت های مرکز حفاظت و اطلاعات 
مهم، سنگین و اثرگذار است و لازم است با یک نگاه ویژه به این مرکز نگریسته شود.

وی مبنای کار مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه را طبیب گونه، خیرخواهانه، 
قاطعانه، آگاهانه، عالمانه، به هنگام و به روز دانست و در همین زمینه تاکید کرد که 
اگر هر کدام از این ویژگی ها وجود نداشته باشد، هدف صیانت از دستگاه قضایی 
محقق نخواهد شد. رئیس دستگاه قضا افزود: تنزه و رعایت تقوا در قوه قضاییه 
همانگونه که مردم انتظار دارند، نسبت به سایر دستگاه ها بسیار مهم تر و ضروری تر 
است و متقابلا مرکز و دستگاهی که می خواهد از قوه قضاییه صیانت کند باید به 
مراتب از تنزه و تقوای بیشتری برخوردار باشد. محسنی اژه ای با اشاره به تاکیدات 
مقام معظم رهبری در خصوص مقابله جدی با فساد و تخلفات در درون قوه قضاییه، 
اظهار داشت: ضرر ایجاد فساد، رسوب کردن و ماندگار شدن آن در دستگاه عدلیه، 

تنها متوجه یک فرد یا یک قوه نیست؛ بلکه متوجه نظام و اسلام است.
رئیس دستگاه قضا تاکید کرد: ضرر و زیان سلب اعتماد مردم از عدلیه قابل جبران 
نیست و به همین دلیل ما باید تمام توان و تلاش خود را صرف کنیم که اعتماد مردم 
به دستگاه قضایی خدشه دار نشود. رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: مبارزه با فساد 
در درون قوه قضاییه را باید جدی بگیرید، بعد از تذکر و هشدار اولیه اگر فردی در 
داخل دستگاه قضا فاسد شد نباید با عواطف برخورد کرد و اغماض داشت و در این 

موارد نگذاریم دلسوزی بیجا شود.

محسنی اژه ای ضمن تقدیر از عملکرد رئیس، مدیران و کارکنان مرکز حفاظت و 
اطلاعات قوه قضائیه افزود: حجت الاسلام والمسلمین عبداللهی حقیقتا دلسوزانه، 
خیرخواهانه، پدرانه، به قصد اصلاح و با رویکرد پیشگیرانه انجام مسئولیت می کند.
پیش از سخنان رئیس دستگاه قضا، حجت الاسلام والمسلمین عبداللهی، رئیس 
مرکز حفاظت و اطلاعات کل قوه قضاییه طی سخنانی اظهار داشت: مرکز حفاظت 
و اطلاعات قوه قضاییه در راستای شناسایی آسیب ها و فرصت ها در دستگاه قضایی 
کشور، سعی دارد که با پیش بینی به موقع، پیشگیری به هنگام و اقدام بجا، وظیفه 
خود را در همه عرصه ها بدرستی انجام دهد. وی ضمن ارائه گزارشی از عملکرد مرکز 
حفاظت و اطلاعات کل قوه قضاییه، به تاثیرگذاری اقدامات این مرکز در زمینه های 
مبارزه با فساد و ارتقاء سلامت دستگاه قضایی تاکید کرد و گفت: مرکز حفاظت و 
اطلاعات قوه قضاییه امروز بیش از گذشته اقدامات خود را از طریق هوشمندسازی 

و بهره گیری از فناوری های نوین انجام می دهد.

رئیس قوه قضاییه :

نباید اعتماد مردم به دستگاه قضایی خدشه دار شود 

عضومجمع تشخیص مصلحت نظام مهم ترین چالش 
محلات در کشور را اعتیاد برشمرد و بر ضرورت اتخاذ 
رویکرد فعال، مستمر و منسجم از سوی عوامل درمان 
و عوامل انتظامی بر ساماندهی معتادان در محلات 

کشور تاکید کرد. 
تحول  طرح  نشست  دهمین  در  آقامحمدی  علی 
نمایندگان دستگاههای  با حضور  که  محلات کشور 
ذیربط در محل وزارت کشور برگزار شد با تاکید بر اینکه 
باید الگوی مستمر و فعال در محلات کشور در کنترل 
مواد مخدر پیاده سازی و اجرایی گردد؛ گفت: طرح 
های ضربتی در جمع آوری معتادان چاره کار اصلی در 
ساماندهی معتادان در محلات و مناطق حاشیه نشین 

کشور نیست.

وی با اظهار اینکه همواره باید تیم درمان، غربالگری و 
عوامل انتظامی در محلات کشور آماده باشند؛ گفت: 
این تیم با رصد روزانه بتواند به محض مشاهده معتاد 
متجاهر نسبت به جمع آوری و ساماندهی اش اقدام 

کند.
چنین  حاضر  شرایط  در  اینکه  بیان  با  آقامحمدی 
الگویی در محلات کشور دیده نمی شود؛ گفت: شاهد 
این هستیم که با افزایش تعداد معتادان در یک محله و 
تبدیل آن به یک تهدید، اقدام به جمع آوری آنها آغاز 

می شود که ضرورت دارد این الگو در کشور تغییر یابد.
بخش  در  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
دیگری از صحبت هایش با تاکید بر اینکه به گواه آمار 
آسیب  درصد  به ۵۰  نزدیک  دانشگاهی  مطالعات  و 

های اجتماعی از قبیل اعتیاد، فقر، طلاق و خشونت 
های خانوادگی از ناحیه اعتیاد است؛ گفت: عطف به 
اهمیت این چالش در زندگی عمومی کشور و مشخصا 
و  نگاه  باید  کشور  ای  حاشیه  مناطق  و  محلات  در 
راهبردی ملی به مساله اعتیاد داشت و این مساله را 
فرابخشی و حاکمیتی ببینیم و همه دستگاهها در این 

راستا به ماموریت محوله شان به درستی عمل کنند.
 آقامحمدی گفت: در برنامه ریزی ها در محلات کشور 
نباید صرف توجه به افراد معتاد  باشد. باید ضمن کنترل 
و ساماندهی جامعه معتادین در محلات کشور رویکرد 
پیشگیرانه داشته باشیم و اجازه ندهیم افراد و گروههای 
جدید که عموما از بخش جوانان و نوجوانان هستند وارد 

چرخه اعتیاد شوند.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام: 

مهم ترین چالش محلات در کشور اعتیاد است

مشاور مقام معظم رهبری در امور بین الملل در دیدار با دبیرکل جنبش جهاد 
اسلامی فلسطین تاکید کرد: کسانی که عامل بی ثباتی و ناامنی در منطقه هستند 

باید از منطقه خارج شوند. 
علی اکبر ولایتی در دیدار با زیاد النخاله دبیر کل جنبش جهاد اسلامی فلسطین  
ضمن ابراز خرسندی و تبریک پیروزی های جبهه مقاومت گفت: مسیر مقاومت و 
مبارزه به پیشرفت های چشمگیر و غیر قابل توصیفی دست یافته و توانسته توفیقات 
و پیروزی های فراوانی را برای ملت مظلوم فلسطین و منطقه به دست آورد و اطمینان 
داریم این مسیر با عزت و افتخار ادامه خواهد یافت.  مشاور مقام معظم رهبری در امور 
بین الملل افزود: کسانی که عامل بی ثباتی و ناامنی در منطقه هستند باید از منطقه 
خارج شوند و با پیروزی های اخیر، بی تردید تحولات ارزشمندی به نفع جبهه مقاومت 
به دست خواهد آمد.  دبیر کل جنبش جهاد اسلامی هم با ابراز خرسندی از این دیدار 

و تبریک انتخاب آیت الله رئیسی گفت: جمهوری اسلامی ایران همواره در کنار جبهه 
مقاومت و آرمان های فلسطین قرار دارد و باید تصریح کرد که امروز محور مقاومت و از 
جمله جنبش جهاد اسلامی قوی تر و مقتدرتر از گذشته توانسته اقتدار خود را نشان 
دهد.  زیاد النخاله از مواضع جمهوری اسلامی ایران در حمایت از آرمان های مردم 
فلسطین قدردانی کرد و افزود: جنبش جهاد اسلامی و ملت مظلوم فلسطین و غزه 
با جنگ شجاعانه توانستند اسرائیل را به ذلت بکشانند و آن را در هم  بشکنند و باید از 
راهی که شهیدانی همچون حاج قاسم سلیمانی ترسیم کردند قدرانی و از آن حراست 
کرد.  وی تصریح کرد: این شهیدان و مجاهدان جبهه مقاومت در مسیری گام بر می 
دارند که امام خمینی)ره( با سه محوریت آمریکا شیطان بزرگ است، اسرائیل غده 
سرطانی است و قدس محور وحدت اسلام است که باید آزاد شود ترسیم فرمودند و 

باید در این چهارچوب پیش رویم و پایبند باشیم. و باید تا پیروزی به آن ادامه داد.

ولایتی در دیدار با دبیرکل جنبش جهاد اسلامی فلسطین:

عامل بی ثباتی و ناامنی باید از منطقه خارج شود

و  تعلیم  نظام  امروز  پرورش گفت:  و  آموزش  وزیر   
تربیت ایران با مشکلات مزمنی روبروست؛ معتقدم 
اندازه و اهمیت مشکلات به گونه ای است که سطوح 
مختلف جامعه باید فهم دقیقی از این مشکلات داشته 

باشند. 
با  روز ۱۷ مرداد همزمان  میرزایی  محسن حاجی 
روز خبرنگار ضمن تبریک این روز به فعالان عرصه 
رسانه، اظهار داشت: توصیه می کنم، برای فهم دقیق 
تر مسائل امروز آموزش و پرورش ایران و تغذیه فکری 
و خبری مؤثر در عرصه تعلیم و تربیت باید گام های 

بلندی برداشته شود.
و  تعلیم  نظام  دوش  بر  که  باری  کرد:  تصریح  وی 
تربیت قرار دارد با ارزش ترین باری است که بر دوش 
نظام جمهوری اسلامی قرار دارد، باید امانتداری کنیم 
و به خوبی آن را به مقصد برسانیم امیدواریم با تشکیل 
دولت جدید، بار این مسئولیت به خوبی  به سرانجام 

برسد.
در  را  خبر  جایگاه  ادامه  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
حیات انسانی و اجتماعی بلند و رفیع دانست و افزود: 
»خبر« باید فرصت تفکر، تجزیه و تحلیل و استنتاج را 

برای مخاطب مهیا سازد.
وی ادامه داد: یادی می کنیم از شهدای خبرنگاری 
که  در مسیر انتقال آگاهی و خبر به جامعه جان خود را 
نثار کردند به ویژه  شهید محمود صارمی خبرنگار ایرنا 

و دو خبرنگاری که در حادثه اخیر در مسیر ارومیه جان 
خود را از دست دادند و به روح همه این عزیزان درود 

می فرستیم.
حاجی میرزایی با اشاره به صحبت های چند تن از 
خبرنگاران پانا در استان ها که از طریق ویدئو کنفرانس 
بیانات  داشتند، خاطرنشان کرد:  مراسم حضور  در 
خبرنگاران دانش آموز، رسا، عمیق و بلیغ بود و خیلی 
روان و خوب سخن گفتند؛ این قابلیت های ممتازی 
کار  کنار  در  دارد.  وجود  مجموعه  این  در  که  است 
خبررسانی، شخصیت خبرنگار در پرتو تعاملات رشد 

می کند و این از نیازهای ویژه انسان است.
حاجی میرزایی اضافه کرد: ما انسان ها دارای یک 
جسم و یک جان هستیم، جان انسان با خبر جلا می 
یابد و  پرورش پیدا می کند؛  بنابراین آنچه انسان را 
از حیوان متمایز می کند،  کیفیت جانی است که با 

»خبر« غنی شده است.
 مسئول پرورش دانش آموزان هستیم

عضو کابینه تدبیر و امید که با حضور در خبرگزاری 
اظهار داشت:  )پانا( سخن می گفت  آموزی  دانش 
همان طور که غذا باید سالم و بهداشتی باشد، خبر نیز 
باید صحیح و سالم باشد، بنابراین خبری که »جان« را 
قوّت می بخشد، باید ویژگی های خاصی داشته باشد. 
در آموزش و پرورش هم بیشتر کار ما با روح، روان و 
جان انسان ها و افزایش قابلیت هاست و این مأموریت با 

خبر عجین شده است.وجه غالب نظام تعلیم و تربیت 
پرورش روح و روان انسان است.

حاجی میرزایی ادامه داد: ما موظف به ارائه مهارت ها 
به دانش آموزان هستیم. یکی از  مهمترین مهارت ها 
همین مهارت خبرنگاری است؛ لذا در کنار اداره یک 

خبرگزاری، کار تربیتی نیز انجام می دهیم.
وی با اشاره به بسته تحولی » هر دانش آموز یک 
مهارت« افزود: دانش آموزانی که به خیل خبرنگاران 
پیوستند، قطعاً اهداف نظام تعلیم و تربیت را دقیق 
تر محقق می کنند، بنابراین این ایده بسیار مهم و 

اساسی است.
عضو کابینه تدبیر و امید بر جامع بودن خبرها تأکید 
کرد و گفت: ارائه یک خبر بدون توجه به پیوندهای 
آن، مطلوب نیست. خبرنگار باید بداند، خبرش تا چه 
میزان مجال اندیشیدن به مخاطب می دهد و تفکر را 
تحریک می کند؛ بنابراین خبر باید فرصت تفکر، تجزیه 
و تحلیل و استنتاج را برای مخاطب مهیا سازد و این 

موضوعی است که باید بیشتر به آن پرداخته شود.
وی افزود: خبر باید به گونه ای تنظیم شود که هر 
کسی قادر به داوری و تصمیم گیری در آن موضوع 
باشد  ما مسئول توسعه فهم، تقویت تفکر و افزایش 
قدرت تجزیه، تحلیل و استنتاج افراد هستیم و این 
موضوع نیازمند نگاه عمیق تر و دقیق تر  در بحث خبر 

است.

وزیر آموزش و پرورش:

نظام تعلیم و تربیت با مشکلات مزمنی روبروست

غلامرضا فدایی*

 نایب رییس اول مجلس شورای اسلامی با بیان این که با روی کار آمدن دولت جدید 
و تعامل آن با مجلس قطعا باید منتظر روزهای خوبی باشیم، گفت: یکی از مواردی 
که باید این دولت مد نظر قرار دهد این است که بالاترین رمز موفقیت دولت ها، اتحاد 

بین اعضای کابینه است. 
علی نیک زادثمرین شنبه شب با حضور در یک برنامه زنده تلویزیونی به تشریح 
عملکرد یک ساله مجلس شورای اسلامی در دور یازدهم پرداخت و توضیحاتی را نیز 

در خصوص مراسم تحلیف سیزدهمین دوره ریاست جمهوری ارائه کرد.
وی در تشریح روند برگزاری مراسم تحلیف رئیس جمهوری گفت: طبق اصل 
)۱۲۱( قانون اساسی رئیس جمهور جدید در مجلس با حضور رئیس قوه مقننه، 

رئیس قوه قضائیه و اعضای شورای نگهبان باید سوگند یاد کرده و آن را امضا کند.
او ادامه داد: مراسم تحلیف یک آبرو و عزت برای جمهوری اسلامی ایران بوده که در 
جلسه علنی با حضور مدعوین برگزار می شود ضمن اینکه امسال در مراسم تحلیف 
رئیس جمهوری ۲۵۰ مهمان از ۸۰ کشور در حد رئیس جمهوری، رئیس مجلس، 
فرستادگان ویژه، وزرای امور خارجه، سران کشورها و گروه های مقاومت و جهادی 

حضور داشتند.

نیکزاد از ضرورت رفع تحریم های ظالمانه آمریکا، ارتباط با همسایگان و حرام 
دانستن توان هسته ای غیرصلح آمیز که رهبر انقلاب بر آن تأکید فرموده اند، به عنوان 

محور بیانات آیت الله رئیسی در مراسم تحلیف یاد کرد.
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: از بین ۱۰ رئیس جمهوری، ۲۰ رئیس 
مجلس و ۱۱ وزیر امور خارجه و ۱۰ وزرای دیگر کشورها که در مراسم تحلیف حضور 
داشتند، اکثرا با رئیس مجلس و روسای گروه های دوستی پارلمانی دیدار و گفت  
وگو کردند ضمن اینکه برخی از آنها از جمله رئیس جمهوری آذربایجان بر ضرورت 
تسریع روند تشکیل کمیسیون مشترک و تعیین رئیس آن توسط رئیس جمهوری 
جدید تأکید داشت. نیکزاد در ادامه در رابطه با تسریع روند تشکیل کابینه دولت در 
راستای تأکیدات رهبر معظم انقلاب نیز افزود: بر اساس قانون بعد از برگزاری مراسم 
تحلیف، رئیس جمهوری فرصت دارد در طول دو هفته ۱۸ وزیر را به مجلس پیشنهاد 
دهد، کمیسیون ها یک هفته وقت دارند صلاحیت آنها را بررسی کرده و نتیجه در 
صحن بررسی شود ضمن اینکه در صحن به مدت یک ساعت نمایندگان موافق و 
مخالف صحبت کرده، سپس وزیر پیشنهادی نیم ساعت فرصت دارد از خود دفاع 

کرده و در نهایت رأی گیری شود.

علی نیکزاد: 

رمز موفقیت دولت اتحاد بین اعضای کابینه است
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دلایل زیاد خوابیدن و عوارض آن متخصص تغذیه و رژیم درمانی:

مصرف مایعات پس از تزریق واکسن کرونا 
فراموش نشود

متخصص تغذیه و رژیم درمانی به افرادی که واکسن کرونا دریافت کرده یا 
می کنند توصیه کرد: رقیق شدن خون به سرعت گردش واکسن در بدن کمک 
می کند پس خوردن مایعات به دلیل اینکه خون را رقیق می کند حائز اهمیت 

است.
وحید زارع با تاکید بر اینکه به دلیل بروز احتمال تب یا افزایش دمای بدن بعد از 
واکسیناسیون، نوشیدن آب و مایعات خیلی به کاهش آن کمک می کند، اظهار 
داشت: مغز هر آنچه که می بیند می خواهد استفاده کند پس با واکسیناسیون، 

بطری آب را جلوی چشم بگذارید تا مصرف کنید.
وی افزود: مصرف میوه و آب میوه طبیعی دومین توصیه ای است که به این 
افراد می شود مانند آب سیب و آناناس که بسیار در بازگشت فرد به حالت عادی 
کمک می کند. البته افرادی که دارای بیماری زمینه ای مانند دیابت هستند باید 

در مصرف آب میوه و مواد قندی احتیاط لازم به خرج دهند.
این متخصص تغذیه با تاکید بر اینکه میوه هایی که غنی از آب هستند و مواد 
مغذی خوبی دارد مانند هندوانه، به شدت پس از واکسیناسیون توصیه می 
شود، خاطرنشان کرد: برخی افراد علاوه بر تب دچار اختلال فشار خون می 
شوند که باید مایعاتی نظیر آب و عسل یا مخلوطی از گلاب و عسل استفاده 

کنند تا دچار سرگیجه نشوند.
زارع یادآور شد: به طور کلی تخلیه ویروس از بدن با ادرار صورت می گیرد 
پس به افراد توصیه می شود که مایعات مصرف کنند تا به دفع ویروس کمک 
کند. همچنین تقسیم سلولی و رقیق شدن خون در بدن هم کمک می کند که 
واکسن با سرعت به گردش درآید پس خوردن مایعات به دلیل اینکه خون را رقیق 

می کند حائز اهمیت است.  
متخصص تغذیه با تاکید بر اینکه همه توصیه های غذایی باید با توجه به 
فیزیولوژی بدن افراد و در صورت داشتن بیماری زمینه ای همراه با مشاوره 
پزشک خود رعایت شود، خاطرنشان کرد: مصرف گوشت سفید در جهت 

بازگشت تعادل به بدن پس از تزریق واکسن بسیار مفید است.
وی یادآور شد: مصرف میوه و سبزیجات بهترین گزینه غذایی دیگر پس از 
تزریق واکسن است که توصیه می شود ضمن اینکه خوردن چند خرما برای 
افراد دیابتی هم چالش برانگیز نخواهد بود و باید این مواد را در سبد غذایی قرار 

بدهند.
زارع تصریح کرد: مصرف آجیل و خشکبار به تقویت سیستم ایمنی بدن و 

بازگشت بدن به حالت طبیعی بسیار کمک می کند.
از  پس  که  غذایی  مواد  این  مصرف  اینکه  به  پاسخ  در  درمانگر  رژیم  این 
واکسیناسیون توصیه می شود تا چند روز باید رعایت شود، گفت: به دلیل اینکه 
عوارض واکسن در افراد متفاوت بروز می کند، بنابراین مصرف این مواد غذایی 
تا هنگامی که فرد احساس کند بدن او به حالت نرمال و طبیعی بازگشته است 

توصیه می شود.

 متخصصان اطفال و پزشکان بیمارستان های کودکان آمریکا می گویند: گونه 
دلتا کرونا برای کودکان نیز مانند سایر افراد مسری است و موارد ابتلای آنها به این 

گونه از ویروس در برخی مناطق این کشور افزایش یافته است.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری یونایتدپرس، با این حال ، هنوز مشخص نیست که 
آیا علایم ابتلا به این گونه از کرونا در مقایسه با گونه های قبلی کووید-۱۹ برای 
کودکان شدیدتر است یا خیر ؛ یعنی آیا تنها به جای از دست دادن حس بویایی به 
بستری شدن تعداد بیشتری از کودکان در بیمارستان و دست و پنجه نرم کردن آنها 

با مرگ منجر می شود یا خیر.
بر اساس داده های ردیابی شده انجمن بیمارستان کودکان و آکادمی اطفال 
آمریکا موارد ابتلا به کووید-۱۹ در کودکان در طول ماه ژوئیه به طور پیوسته افزایش 

یافته است ، زیرا دلتا به گونه غالب کرونا درآمریکا تبدیل شده است.
داده ها نشان می دهد که بیش از ۷۱ هزار و ۷۰۰ مورد ابتلا به کووید-۱۹ در 
افراد زیر ۱۸ سال در فاصله زمانی میان ۲۲ تا ۲۹ ژوئیه )۳۱ تیر تا ۷ مرداد( گزارش 
شده است ، بطوریکه در این هفته کودکان و نوجوانان تقریباً از هر پنج مورد جدید 

یک مورد را شامل می شدند.
 Johns Hopkins All آنجلا گرین معاون رییس بیمارستان بیمارستان اطفال
Children، گفت: پزشکان و پرستاران این بیمارستان در چند هفته گذشته بسیار 
مشغول مراقبت از کودکان مبتلا به کووید -۱۹ بوده اند ؛  ما از ابتدای همه گیری 
یکی از بالاترین افزایش موارد ابتلا به کووید-۱۹ در این بیمارستان مشاهده کرده 
ایم. وی افزود: با این حال گزارش های متفاوتی در مورد شدت بیماری مرتبط با 

نوع دلتا در کودکان وجود دارد.
دلتای  گونه  به  مبتلا  کودکان  شدن  بستری  میزان  که  دهند  می  نشان  آمار 
کووید-۱۹ در بیمارستان های آمریکا اکنون تقریبا برابر با میزان بستری شدن آنها 
بر اثر ابتلا به گونه های اولیه کرونا است و بسته به به ایالت بین ۰.۱ تا ۱.۹ درصد 

متغیر است.
دکتر ازکیل امانوئل مدیر موسسه تحول مراقبت های بهداشتی در دانشگاه 
پنسیلوانیا در فیلادلفیا گفت: عفونی بودن نوع دلتا باعث شده است که کودکان 

بیشتری به این ویروس مبتلا شوند.

وی افزود: این امر با این واقعیت همراه است که کودکان زیر ۱۲ سال هنوز 
واکسن مورد تأیید خود را ندارند، در حالی که اکثر افراد مسن در حال حاضر به 

دلیل واکسینه شدن در برابر ابتلا به نوع  شدید کووید-۱۹ محافظت می کنند.
وی یادآور شد:  اگر تنها به ارقام نگاه کنید ، به دلیل عفونی بودن بیشتر گونه 
دلتای کرونا ، کودکان بیشتری به این بیماری مبتلا می شوند و  متاسفانه بچه های 

بیشتری می میرند.
کرونای دلتا یک گونه از ویروس است که برای اولین بار در هند و در طی یک 
موج عفونت شدید در ماه اردیبهشت و خرداد شناسایی شد. این گونه در برخی 
از مناطق هند به سرعت رشد کرد و نشانه هایی از مقاومت نسبی در برابر واکسن  

ها را نشان داد.
پس از مدتی کوتاه در سطح جهان شیوع پیدا کرد، و این شیوع تمامی برنامه  ها را 
تغییر داد. مثلا انگلیس تازه در حال واکسیناسیون سریع و کنترل بیماری بود، که 

این گونه در آنجا نیز مشکلاتی را ایجاد کرد.
کشورهای دیگر پس از مشاهده افزایش سریع و حیرت انگیز نسخه دلتا، سعی 

کردند که زودتر به مردم واکسن بزنند.
کشورهایی که دسترسی گسترده ای به واکسن ها دارند، مانند کشورهای آمریکای 
شمالی و اروپایی، امیدوارند که بتوانند ظهور اجتناب  ناپذیر دلتا را کاهش دهند. اما 
برخی از محققان نگرانند در کشورهایی که ذخایر واکسن زیادی ندارند، به ویژه در 

آفریقا، ویروس بسیار مخرب باشد.
محققان هنوز مطمئن نیستند که چرا نوع دلتا در مقایسه با دیگر گونه ها قدرت 
انتقال بیشتری دارد. آنها فکر می کنند که تغییر در بخش پروتئینی ویروس، ممکن 
است ورود به سلول  های انسانی را آسان کند. یک مطالعه اولیه دیگر نشان می  دهد 
که جهش در نوع دلتا، شاید باعث شده است تا ویروس به محض اتصال خیلی 
راحت  تر به سلول  های انسانی بچسبد. در نتیجه وقتی دلتا کرونا بتواند به راحتی 
با سلول  های انسان ترکیب شود، می تواند تعداد بیشتری از آنها را آلوده کرده و بر 

سیستم ایمنی بدن غلبه کند.
در واقع این گونه می  تواند از مدل  های قبلی ویروس نیز جهش پیدا کند. در حال 
حاضر بیشتر کشورها نگران هستند، و پیش  بینی می  کنند که کرونا دلتا در ماه  

های آینده به نوع اصلی کرونا تبدیل شود.
این بیماری شدیدا قابل انتقال است، و همچنان شیوع خواهد داشت. مگر اینکه 

میزان واکسیناسیون به اندازه کافی بالا باشد.
به نظر می  رسد این گونه افراد جوان را بیشتر تحت تاثیر قرار می  دهد. مطالعات 
صورت گرفته در انگلیس نشان داده است که کودکان و بزرگسالان زیر ۵۰ سال، 
۲.۵ برابر بیشتر در معرض ابتلا هستند. شواهد اولیه حاکی از آن است که افراد 
آلوده به دلتا حدود دو برابر بیشتر از افراد آلوده به آلفا در بیمارستان به سر می  برند. 

چرا با وجود ورزش، چاقی شکمیآیا علایم ابتلای کودکان به دلتا کرونا شدیدتر است؟
 از بین نمی رود؟

یک باور غلط این است که هدف قرار دادن عضلات شکم و انجام تمرینات 
ورزشی متمرکز بر روی این عضلات باعث از بین رفتن چربی شکمی می شود در 
حالی که به گفته متخصصان از بین بردن چربی شکمی نیاز به نظم و انضباط رژیم 
غذایی برای سوزاندن چربی و تمرینات قدرتی برای تمام بدن دارد نه فقط عضلات 

شکم.
در اینجا برخی از عادات غلط و تعجب آوری که اجازه نمی دهد چربی شکمی از 

بین برود، بیشتر معرفی شده است:
مصرف نوشیدنی های گازدار: مصرف هر گونه نوشیدنی گازدار که منجر به 
ایجاد نفخ شود، خود راهی برای افزایش چربی شکمی است. به طوری که افرادی 
که روزانه دو یا چند لیوان نوشابه گازدار می نوشند، اندازه دور کمرشان ۶ برابر 

بیشتر از کسانی است که از این نوشیدنی ها پرهیز می کنند.
مصرف غذاهای فراوری شده: هر گونه غذای فراوری شده از قبیل قند و چربی 
های اشباع، باید کنار گذاشته شود؛ اگر واقعا قصد کاهش وزن و از دست دادن 
چربی شکمی را دارید. غذهای فراوری شده حاوی مقادیر بالای سدیم هستند 
که منجر به احتباس مایعات در بدن می شوند. همچنین میزان چربی ترانس در 
هر وعده غذایی باید کمتر از ۰,۵ گرم باشد در حالی که بسیاری مردم بیش از این 

میزان، چربی ترانس دریافت می کنند.
نوشیدن الکل: مصرف مشروبات الکلی به دلیل این که حاوی مقادیر زیادی قند 

است، خود باعث افزایش دور کمر و چاقی شکمی می شود.
پرهیز از ورزش های قلبی عروقی: این ورزش ها باید برای از بین بردن چربی 
اضافه شکم انجام شود. تمرینات قلبی عروقی یا هوازی به هر تمرین پیوسته ای 
که قلب شما را به فعالیت وادار کند، برای ۱۵ تا ۶۰ دقیقه ادامه یابد و گروه های 
بزرگ عضلانی شما را از قبیل: عضلات ساق، ران و باسن، درگیر کند )البته در 
بعضی از ورزش ها از قبیل شنا و اسکی کلیه عضلات بدن در گیر می شوند( گفته 
می شود. ورزش های معمول قلبی عروقی شامل پیاده روی، دویدن و دوچرخه 
سواری است. برای انجام این ورزش ها نیازی به عضویت در باشگاه های ورزشی 
نیست ولی گاهی استفاده از بعضی تجهیزات ورزشی دامنه انتخاب وسیع تری 
در اختیار شما قرار می دهد. اینها شامل انواع دستگاه های استپر، اسکی ثابت، 

تردمیل، روئینگ )پاروزنی( و... است.
غفلت از تمرینات قدرتی: بزرگترین تصور غلط این است که انجام تمرینات قلبی 
مهمتر از تمرینات قدرتی است. این در حالی است که تمرینات قدرتی سوخت و 
ساز بدن را با اضافه کردن عضله افزایش می دهد. هر چه بدن شما بیشتر عضلانی 
باشد، بیشتر کالری می سوزانید و بنابراین تمرینات قدرتی به اندازه تمرینات قلبی 

در اولویت انجام باشد.
پرهیز کامل از چربیها: یک رژیم غذایی غنی از چربی های اشباع نشده از جمله 
آجیل، آووکادو، روغن زیتون و ماهی، برای جلوگیری از تجمع چربی در بدن مفید 

است و نباید به طور کامل از تمام چربی ها اجتناب کرد.
تجربه استرس مزمن: این حالت روانی خود عاملی برای افزایش وزن و افزایش 
ذخیره چربی شکمی است و آنهم به این دلیل که در حالت استرس به دلیل ترشح 

هورمون های کورتیزول و آدرنال، پرخوری بیشتر صورت می گیرد.
اجتناب از کربوهیدرات ها: اگر می خواهید چربی شکمی و یا چربی کلی بدن 
را از بین ببرید، باید گروه هایی از کربوهیدرات های پیچیده را به رژیم غذایی خود 
برای افزایش حجم عضلانی اضافه کنید. تقریبا ۴۵ تا ۶۵ درصد از کالری دریافتی 

شما باید از طریق کربوهیدرات های سالم باشد.
عدم دریافت پروتئین کافی: غذاهای غنی از پروتئین وزن شما را کنترل کرده و 

هورمون گرلین را که مرتبط با احساس سیری است، فعال نگه می دارد.
محرومیت از خواب: کمبود خواب و افزایش وزن، ارتباط تنگاتنگی با هم دارند. 
از نظر علمی تایید شده است که ساعات کمتر خواب با افزایش سایز کمر در ارتباط 
است. محرومیت از خواب میل به مصرف غذاهای پرکالری و پردازش شده را 

افزایش می دهد و سوخت و ساز بدن را کم می کند.
اجتناب از نوشیدن چای سبز: اگر شما مشکل در از بین بردن چربی های دور 
کمر و شکم دارید، چای سبز بنوشید. این نوع چای حاوی آنتی اکسیدانی به نام 

کاتچین است که منجر به سوزاندن بیشتر چربی در طول ورزش می شود.

آگهی تحدید حدود عمومی نوبت اول سال 1۴00 شمسی 
اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد

بموجب دستور ماده ۱۴ قانون ثبت اسناد و املاک تحدید حدود قسمتی 
از املاک و مستغلات ثبت بخش جعفرآباد همه روزه در تاریخ تعیین شده از 

ساعت ۹/۳۰ صبح در محل شروع و بعمل خواهد آمد.
روز تحدید حدود: روز چهار شنبه مورخ ۱۴۰۰/۶/۱۰ ساعت ۹/۳۰ صبح

۱-پلاک ۲۱/۱۱۲/ یک اصلی، آقای مهدی قرنلی  فرزند محمود ششدانگ 
یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده  بمساحت ۴۰۵ مترمربع واقع در 

روستای قریه رحمت آباد حوزه ثبتی بخش جعفرآبّاد
حسین،  فرزند  پرور  مهر  محمد  آقای  اصلی،  یک   /۲۱/۱۱۳ ۲-پلاک 
ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده بمساحت ۳۳۰ مترمربع 

واقع در روستای قریه رحمت آباد حوزه ثبتی بخش جعفرآباد
)م الف 1۴3۲6(
تاریخ انتشار: 1۴00/5/18
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد خدایاری

----------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
پلاک شماره ۲۲۷۷/۹/۷۱۱ اصلی واقع در بخش دو ثبت قم )مدرس کوی 
۱۴ فرعی اول سمت راست،پلاک ۸( که بنام آقای محمود ابراهیمی  فرزند 
ابراهیم میباشد در جریان ثبت است که به علت عدم حضور مالک و یا نماینده 
قانونی تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده ۱۵ قانون ثبت نیز 
نمیتوان عمل نمود لذا طبق تبصره ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی و بنا به تقاضای مالک مذکور به شماره 
در  مذکور  پلاک  اختصاصی  حدود  ۲/۹۶۲۷-۱۴۰۰/۵/۱۱تحدید  وارده 
روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۰/۶/۲۳ ساعت ۸/۳۰ الی ۱۲/۳۰ ظهر در محل 
وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین و مجاورین یا وکیل و 
یا نماینده قانونی می رساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور 
حضور بهم رسانند مهلت قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی 
بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات مالکین و مجاورین طبق ماده ۲۰ قانون 
ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب 
۷۳/۲/۲۵ معترضین ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت 
می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره 

ارائه نمایند./ن
 )م الف 1۴3۲3(
تاریخ انتشار آگهی:سه شنبه  1۴00/05/18
عباس پور حسنی حجت آبادی-رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

بر اساس تحقیقات ۱۱ کشور، افراد دیابتی که در رژیم 
غذایی شان ارزن مصرف می کردند، میزان قند خون 

شان بین ۱۲ تا ۱۵ درصد کاهش یافت.
 نتایج یک مطالعه جدید نشان داده است که مصرف 
ارزن خطر ابتلا به دیابت نوع ۲ را کاهش می دهد و به 
کنترل سطح قند خون در افراد مبتلا به دیابت کمک می 

کند.
این مطالعه پتانسیل طراحی وعده های غذایی مناسب 
حاوی ارزن را برای افراد مبتلا به دیابت و پیش دیابت و 
همچنین افراد غیردیابتی به عنوان یک روش پیشگیرانه 

نشان می دهد.

نتایج نشان داد میزان HbA۱c )قند خون متصل به 
دیابتی  پیش  افراد  برای  متوسط  طور  به  هموگلوبین( 
۱۷ درصد کاهش یافت و از حالت پیش دیابت به حالت 
عادی رسید. این یافته ها تأیید می کند که خوردن ارزن 

می تواند منجر به واکنش گلوکزی بهتر شود.
در این مطالعه، محققان ۸۰ پژوهش مطالعاتی را مورد 

بررسی قرار دادند.
دکتر »اس آنیتا«، سرپرست تیم تحقیق، در این باره می 
گوید: »هیچ کس نمی دانست که مطالعات علمی زیادی 
در مورد تاثیر ارزن بر دیابت انجام شده است. این بررسی 
سیستماتیک مطالعات منتشر شده در مجلات علمی 

ثابت کرد که ارزن سطح قند خون را کنترل می کند و 
خطر ابتلا به دیابت را کاهش می دهد.«

به گفته محققان، دیابت در همه مناطق جهان در حال 
افزایش است. هند، چین و ایالات متحده بیشترین تعداد 

مبتلایان به دیابت را دارند.
با  شده  بینی  پیش  افزایش  بیشترین  دارای  آفریقا   
و  خاورمیانه   ،۲۰۴۵ تا   ۲۰۱۹ سال  از  درصد   ۱۴۳
 ۷۴ شرقی  جنوب  آسیای  و  درصد   ۹۶ آفریقا  شمال 
درصد است. محققان از تنوع مواد غذایی اصلی حاوی 
ارزن برای کنترل دیابت، به ویژه در آسیا و آفریقا، تاکید 

می کنند.

رژیم غذایی مبتنی بر ارزن ریسک دیابت را کاهش می دهد
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رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم:

مبلغان دین از ظرفیت
 فضای مجازی غافل نشوند

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم لزوم استفاده از فضای مجازی برای تبلیغ 
دین و پاسخگویی به شبهات را مورد توجه قرار داد و گفت: امروزه مخاطبان کاملا با 

فضای مجازی آشنا هستند، از این رو مبلغان نباید با اینگونه فضاها بیگانه باشند.
آیت الله سید هاشم حسینی بوشهری شنبه شب در گردهمایی مجازی مبلغان و 
گروه های تبلیغی ماه محرم در قم مهمترین وظیفه روحانیت را مسأله امر به معروف 
و نهی از منکر دانست و افزود: روحانیون و مبلغان حوزه های علمیه همواره از طریق 
بیان ارزش ها و مقابله با ناهنجاری ها، اخلاق و فرهنگ را در جامعه گسترانیده اند و 
مردم در طول تاریخ، رفتار و گفتار روحانیان را به عنوان حجت شرعی و مقبول بشمار 

آورده اند.
وی با اشاره به جایگاه علما و مبلغان دین در احادیث و روایات نورانی ائمه اطهار)ع(، 
تأثیرگذاری سخن امام راحل)ره( و علما در پیروزی انقلاب اسلامی را مورد توجه قرار 
داد و گفت: روحانیت یک شغل نیست، بلکه یک مسؤولیت است که مبلغ دین باید 

تمام رفتار و گفتار خود را بر محور انجام آن مسؤولیت هماهنگ کند.
وی با بیان اینکه عالمان دین شجاع و خطرپذیر بوده و همواره خیرخواه و همراه 
و همدل مردم هستند، اظهار داشت: علمای دین در تمامی حوزه های اعتقادی، 
احکام و اخلاق، بر اساس نیاز روز جامعه ورود پیدا کرده، با بدعت ها مبارزه می کنند 
و با شناخت و شناساندن دشمنان، هرگز اجازه نمی دهند دین در جامعه رنگ ببازد.
عضو مجلس خبرگان رهبری، ضمن تأکید بر رعایت تمامی شیوه نامه های 
بهداشتی در برگزاری عزاداری سید و سالار شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین)ع(، 
بر ضرورت عمق بخشی و ارتقاء کیفی سخنرانی ها در این آیین ها تأکید کرد و گفت: 
مبلغان دین هرگز نباید از دشنام دشمنان و انتقاد دوستان هراسی داشته باشند و در 

این مسیر از پروردگار متعال مدد و یاری بخواهند.
حسینی بوشهری با بیان اینکه مبلغان باید مطالب به روز و مناسب مخاطبان را در 
منابر ارائه دهند، تصریح کرد: اعمال و رفتار مبلغان مهمترین نقش را در تبلیغ دین 
ایفاد می کند، از این رو مردمی که به رفتار مبلغان نگاه می کنند در حالی که بیان و 
گفتار آنها را تحسین کرده اند، نباید دچار سرخوردگی شوند و حرف و عمل مبلغان 
باید تطابق داشته باشد. وی با اشاره به اهمیت و جایگاه مجالس عزای اباعبدالله 
الحسین)ع(، برخی شبهات مبنی بر گفتگو به جای عزاداری را مورد توجه قرار داد و 
گفت: جلسات گفتگو فقط می تواند مسأله بحث و استدلال و منطق را پوشش دهد، 
در حالی که منطق به تنهایی پاسخگوی نیازهای انسان نیست و آنچه انسان را وادار 

به حرکت می کند، بعد عاطفی و احساسی است.
وی با بیان اینکه حضرت اباعبدالله الحسین)ع( مصداق نورالله است که هرگز 
دین،  حفظ  راه  در  عزیزان  از  گذشتن  کرد:  خاطرنشان  شد،  نخواهد  خاموش 
نهراسیدن از کمی نفرات، حضور در میدان برای انجام وظیفه و تکلیف، استفاده از 
همه ظرفیت ها، نقش و جایگاه خانواده شهدا و نیاز به صحنه آزمایش برای شناخت 

خوبان از بدان از جمله پیام های نهضت عاشورای حسینی است.
وی در پایان با بیان اینکه رهبر معظم انقلاب در برگزاری مجالس عزادرای الگوی 
همه ما هستند، نسبت به ایجاد دوگانگی سلامت مردم و عزاداری امام حسین)ع( 
هشدار داد و گفت: ما باید تلاش کنیم هم مراقب جان و سلامت مردم باشیم و هم 
حق محرم و عاشورای حسینی را به خوبی ادا کنیم، از این رو مبلغان باید برای پاسخ 

به شبهات کرونایی نیز آمادگی داشته باشند.
  

رئیس جهاد دانشگاهی استان قم عنوان کرد:

جهاد دانشگاهی حلقه مفقوده 
میان دانشگاه، صنعت و جامعه

رئیس جهاد دانشگاهی استان قم با بیان اینکه نهاد جهاد دانشگاهی یکی از 
نهاد های عمومی غیردولتی است که بعد از انقلاب تأسیس شده، گفت: مشخصه 
اصلی جهاد دانشگاهی سبک بالی و چاپکی است و هیچ وابستگی مالی به دولت 

ندارد.
محمد حیدری با اشاره به اینکه پافشاری این نهاد در انجام کار های مهم کشور 
حلقه مفقوده میان دانشگاه، صنعت و جامعه بوده است که مشکلات و مسائل را با 
پشتکار خود حل کرده است، افزود: جهاد دانشگاهی به دنبال تثبیت ارزش های 
نظام و انقلاب اسلامی است و جهادگران همواره کمر همت برای رفع نیاز های مهم 

جامعه بسته اند.
حیدری با تاکید بر اینکه سعی جهاد دانشگاهی بر آن است تا با اقدامات انجام 
شده از وابستگی های مالی و علمی نسبت به کشور های بیگانه کاسته شود، ادامه 
داد: بدنه جهاد دانشگاهی را عمدتاً جوانان با انگیزه و فرهیخته تشکیل می دهند که 

همین جوان گرایی سبب رشد علمی این ارگان انقلابی شده است.
رئیس جهاد دانشگاهی استان قم با اشاره به اینکه بیش از ۵۰ تفاهم نامه با 
دستگاه های دولتی منعقد شده است و جهاد دانشگاهی هیچوقت دچار موازی 
کاری نشده است، گفت: جوان گرایی جهاد دانشگاهی قم، مهم ترین شاخصه ی 
این نهاد انقلابی است و جهاد با اتکا به نیروی جوان خود در تمام زمینه های مربوطه 

آماده خدمت رسانی است.
او با بیان اینکه در حوزه آموزش و کارآفرینی خدمات ویژه ای در جهاد دانشگاهی به 
مراجعان ارائه می شود که در سایر نهاد های آموزشی کمتر به آن پرداخته شده است، 
افزود: بسته های آموزشی و مهارتی برای دانشجویان جهت توانمند سازی و افزایش 

اشتغال پذیری در افراد از مهم ترین خدمات جهاد دانشگاهی است.
رئیس جهاد دانشگاهی استان قم با تاکید بر اینکه جهاد دانشگاهی به تولید علم 
در کشور شهرت دارد، ادامه داد: در جهاد دانشگاهی پژوهش برای پژوهش نیست 
بلکه پژوهش برای رفع نیاز است، رفع نیاز در زمان مناسب، تولید و بومی سازی 
فناوری های روز دنیا، رویکرد کاربرد محور پژوهش ها و همکاری با نهاد های علمی و 

پژوهشی استان برای کسب نتیجه بهتر و خدمت به مردم خواهد بود.
حیدری با اشاره به اینکه در حوزه فرهنگ، رویکرد و افق جهاد دانشگاهی برای 
برنامه ریزی بر اساس ذائقه مخاطب، تولید محتوای  برنامه های فرهنگی خود 
جذاب، ارائه حقایق خبری در خبرگزاری های زیر مجموعه این نهاد است، ادامه 
داد: با توجه به اینکه در فصل پذیرش دانشجو در کشور هستیم برنامه مرکز علمی 
کاربردی جهاد دانشگاهی برای مهرماه ۱۴۰۰ ثبت نام افراد در مدارج کاردانی و 
کارشناسی ناپیوسته، در ۱۲ رشته همراه با جذب دانشجو در سه گروه فناوری 

اطلاعات، هنر های تجسمی و مدیریت است.
رئیس جهاد دانشگاهی استان قم با بیان اینکه جهاد دانشگاهی استان قم سال 
هاست که در زمینه درمان ناباروری فعالیت می کند و باتجربه ترین مرکز در بین 
استان ها است، گفت: خدمات کامل مرکز و بی نیاز بودن مراجعین به دریافت 
خدمات درمانی خارج از مرکز مثل استفاده از آزمایشگاه، داروخانه، سونوگرافی و 
…، ارائه تسهیلات و مشارکت با مؤسسات قرض الحسنه و خیرین جهت حمایت از 

زوجین از دیگر فعالیت های این نهاد است.
 

 مدیر حوزه های علمیه:

تکلیف محوری از ویژگی های 
مرحوم حسینی کاشانی بود

مدیر حوزه های علمیه در پیامی به مناسبت درگذشت حجت الاسلام و المسلمین 
سید محمد جواد حسینی کاشانی از جانبازان هشت جنگ تحمیلی آورده است: 
تواضع و فروتنی، ساده زیستی، گشاده رویی، وقت شناسی و تکلیف محوری از 

ویژگی های بارز آن فاضل ارجمند بود.
در پیام آیت الله علیرضا اعرافی آمده است: شهادت روحانی پارسا و دانشور نستوه 
جناب حجت الاسلام و المسلمین آقای سید محمد جواد حسینی کاشانی)طاب 
ثراه( که به نشان پرافتخار جانبازی در راه دفاع از ارزش های دینی و مکتبی و انتساب 
به خانواده گرانقدر شهید سرافراز سید محمد مهدی حسینی کاشانی)ره( مفتخر 

بود موجب تاسف و تألم گردید.
پیام حاکیست: تواضع و فروتنی، ساده زیستی، گشاده رویی، وقت شناسی 
و تکلیف محوری از ویژگی های بارز آن فاضل ارجمند بود که ان شاءالله عند الله 

ماجور و در اذهان دوستان و همکاران ماندگار خواهد شد.

معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم :

خبرنگاران قمی در ایام شیوع کرونا 
خوش درخشیدند 

معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم گفت: 
اصحاب رسانه در ایام شیوع ویروس کرونا برای اطلاع رسانی صحیح به مردم و 

همراهی با ستاد ملی مقابله با کرونا از جان مایه گذاشتند. 
محمدجواد محرابی ضمن گرامیداشت روز خبرنگار اظهار کرد: قم به معنای واقعی 
فراتر از یک استان است و فعالیت در عرصه خبر در استان قم با سایر استان ها بسیار 

متفاوت است.
وی با بیان اینکه اخبار این استان اغلب ظرفیت انتشار ملی و گاهی فراملی دارد، 
تصریح کرد: شرایط ویژه استان قم مانند وجود بارگاه بانوی کرامت حضرت معصومه 
)س(، بیوت مراجع بزرگ شیعه و وجود مراکز بزرگ پژوهشی شیعه، موجب آمد و 
شد بسیاری از شخصیت های سیاسی به استان قم شده و انتشار خبر در استان قم 
با سایر استان ها بسیار متفاوت است و در این راستا خبرنگاران نیز وظیفه خطیری 
برعهده دارند. معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
قم با اشاره به یکی از ویژگی های استان قم درعرصه رسانه گفت: در استان قم 
جدای از انتشار اخبار در حوزه عمومی در رسانه ها، دارای رسانه های تخصصی در 

موضوعات مختلف است.
وی افزود: رسانه هایی در قم فعالیت دارند که در زمینه علمی و پژوهشی فعالیت 
نیز  نشریات  این  دارد  وجود  قم  استان  در  که  علمی  موسسات  بواسطه  و  دارند 
تخصصی است که در حوزه تولید محتوا و تولید علم وظیفه سنگینی را بر عهده دارند.
محرابی اضافه کرد: جایگاه رسانه های استان قم به دلیل ظرفیت ویژه ای که این 
استان دارد بسیارخطیر است و با توجه به مشکلاتی که با شیوع ویروس کرونا و پس 
از اعلام شناسایی آن در قم، مشکلات جدی بوجود آمد رسانه های قم شرایطی 

متفاوت را تجربه کردند.
وی بیان کرد: اصحاب رسانه در این برهه زمانی برای اطلاع رسانی صحیح به مردم 
و همراهی با ستاد ملی مقابله با کرونا و دانشگاه علوم پزشکی از جان مایه گذاشتند و 
پای کار بودند و نتیجه فعالیت ها در حوزه مطبوعات به مدیریت این بیماری در استان 

قم کمک شایانی کرد.
معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم در بخش 
دیگری از سخنانش با اشاره به اقداماتی که در راستای ارتقاء سطح دانش و تخصص 
اصحاب رسانه صورت می گیرد عنوان کرد: دوره های آموزشی مورد نیاز اصحاب 
رسانه را با همکاری مرکز مطالعات و توسعه رسانه های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
که یکی از تخصصی ترین مراکز آموزشی است با حضور اساتید برجسته دانشگاهی 
برگزار می کند. وی اضافه کرد: هرسال دوره های مقدماتی و تکمیلی برگزار می شود و 
هر دو سال یکبار دوره های حرفه ای آموزش روزنامه نگاری برگزار در دستور کار است، 
اما شیوع ویروس کرونا شرایط را سخت کرد و نتوانستیم این دوره ها را برگزار کنیم که 
امیدواریم با کمرنگ شدن کرونا دوباره دوره های تخصصی روزنامه نگاری را برای بالا 
بردن سطح و توان حرفه ای خبرنگاری را داشته باشیم تا کمکی به رشد و توسعه کار 

حرفه ای اصحاب رسانه داشته باشیم.
محرابی خاطرنشان کرد: شرایط خبری در استان قم بسیار خاص است و دفاتر 
نظام  در  تخصصی  خبرگزاری های  از  و  شده  واقع  قم  در  خبرگزاری  سه  مرکزی 
جمهوری اسلامی محسوب می شوند و همه این مسائل دست به دست هم داده 

سطح اصحاب رسانه در قم نسبت به سایر استان ها بسیار حرفه ای باشد.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قم خبرداد:

هدف گذاری تولید ۲۷ هزار و ۵۱۶ تن 
گوشت در قم 

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قم گفت: ۲۷ هزار و ۵۱۶ تن گوشت قرمز 
امسال در استان قم تولید خواهد شد که این میزان تولید گوشت قرمز در استان با 
مشارکت فعال بهره برداران این بخش در سه گونه دامی گاو، گوسفند و شتر محقق 

می شود.
عباس پورمیدانی افزود: امسال، ۲۲ هزار و ۱۰۹ تن گوشت گاو، چهار هزار و ۸۷۶ 

تن گوشت گوسفند و ۵۳۱ تن گوشت شتر در استان قم تولید خواهد شد.
او ادامه داد: علاوه بر تمرکز در تحقق شاخص کیفی تعیین شده در تولید گوشت 

قرمز استان، ارتقاء کیفیت محصولات نیز در کانون توجه بهره برداران است.
پورمیدانی با اشاره به لزوم حمایت بیشتر از دامداران قمی گفت: دامپروری در 
استان روند رو به گسترشی دارد و با ایجاد واحد های فرآوری، سهم این بخش مهم 

اقتصادی در حوزه تولید و اشتغال استان ارتقا قابل توجه ای خواهد یافت.
رییس سازمان جهاد کشاورزی قم بیان کرد: تامین به موقع علوفه یکی از مهمترین 
عوامل موردنیاز در ارتقای سطح کمی و کیفی فعالیت واحد های دامپروری استان و 
تولید غذای سالم برای شهروندان است که در این رابطه علاوه بر گسترش واردات 
علوفه ای  گیاهان  کشت  توسعه  همچون  مختلفی  طرح های  دامی،  نهاده های 
مناسب با آب وهوای قم را در دستور کار داریم. بیشتر بهره برداران بخش کشاورزی 
قم را روستاییان استان تشکیل می دهند به نحوی که کشاورزی به تن هایی ۴۵ درصد 

اشتغال روستائیان در بخش های مختلف استان را به خود اختصاص داده است.
میزان متوسط تولید بخش کشاورزی استان قم در سال حدود یک میلیون تن در 

زمینهٔ محصولات زراعی، باغی، دامی و شیلات است.
 

معاون دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم:

محرم فرصت بازخوانی پیامدهای غفلت 
از ولی خداست

معاون فرهنگی و تبلیغی دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم گفت: محرم 
فرصتی برای بازخوانی پیامدهای غفلت از امام و پشت کردن به ولی خداست. 

حجت الاسلام و المسلمین سعید روستاآزاد شنبه شب در گردهمایی مجازی 
مبلغان و گروه های تبلیغی ماه محرم گفت: عدم توجه به ولی جامعه پیامدهای 

خطرناکی را به دنبال دارد که باید مورد توجه قرار بگیرد.
وی در ادامه افزود: در تاریخ انقلاب اسلامی نیز شاهد هستیم که هرجا توجه و تکیه 
به ولی فقیه که پرتوی از نور ولایت معصوم)ع( است داشته ایم، پیروز و سربلند بوده 

ایم و تمامی موفقیت ها در سایه تبعیت محض از ولایت فقیه به دست آمده است.
وی با اشاره به افق روشن نظام اسلامی به برکت رهنمودهای رهبر معظم انقلاب 
اسلامی، تصریح کرد: روحانیون و مبلغان نقش چشمگیری در برگزاری پرشور و 
هوشمندانه انتخابات ریاست جمهوری برعهده داشتند و امروز با استقرار دولت جدید 
امید در دل مردم زنده شده است. معاون دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم با 
بیان اینکه مبلغان در ایام تبلیغی باید با یأس و ناامیدی در جامعه مقابله کنند، تصریح 
کرد: امیدواریم با تلاش و تدبیر دولت جدید مشکلاتی که برای مردم کشورمان بوجود 
آمده است، هرچه سریعتر برطرف شود.   گردهمایی مجازی مبلغان و گروه های 
تبلیغی ویژه ماه محرم سال ۱۴۰۰ به همت معاونت فرهنگی و تبلیغی دفتر تبلیغات 
اسلامی حوزه علمیه قم و با همکاری معاونت تبلیغ حوزه های علمیه با سخنرانی 

حضرت آیت الله جوادی آملی و آیت الله حسینی بوشهری برگزار شد.

تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( :

توجه ویژه به  خبرنگاران وظیفه غیرقابل 
انکار مسئولان است

تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( در پیامی به مناسبت روز خبرنگار 
آورده است: توجه ویژه به  این سربازان مجاهد جنگ نرم فرهنگی و رسانه ای وظیفه  
غیرقابل انکار دستگاه های مسئول است. به گزارش روز یکشنبه روابط عمومی 
آستان مقدس حضرت معصومه)س(، در پیام آیت الله سید محمد سعیدی آمده  
است: هفدهم مردادماه، روز خبرنگار است و آگاهی بخشی و روشنگری در کنار امید 
آفرینی و اعتمادسازی در افکار عمومی هنر بی نظیر اصحاب رسانه به شمار می رود و 
رسالت حق طلبی و حق گویی در دوران بی نظیر عصر ارتباطات، به عنوان وظیفه ای 

سنگین، موثر و پر اهمیت بر عهده ایشان است.

 کودکان به استرس ها و فشارهای روانی ناشی از بحران های مختلف و 
حتی مسائل کم اهمیت برای بزرگسالان شدیدتر واکنش نشان می دهند، 
مثلا چسبیدن به والدین، اضطراب و بازگشت به برخی رفتارهای سنین 
پایین تر مثل شروع مجدد شب ادراری، خشم و آشفتگی که اگر در این 
ایام از فرزندتان مشاهده کردید به دلیل اضطراب ناشی از شرایط کرونایی 

می تواند باشد.
برخی از بچه ها عموما با تجربه احساسات منفی دچار پرتحرکی می 
شوند و این ارتباطی به بچه های بیش فعال ندارد و خیلی از بچه های غیر 
بیش فعال هم این روزها به خاطر کم فعالیتی در منزل و مدرسه نرفتن یا 
در خانه مانی زیاد دچار پرتحرکی می شوند و واکنش های منفی زیادی 
را تجربه می کنند. حتی دیده شده که بچه های کوچکتر واکنش های 
منفی مثل احساس تنفر از والدینشان را نشان می دهند چرا که آنها را 

مسبب این شرایط و شیوع ویروس می دانند.
مثلا بچه ای که این روزها به پدر یا مادرش می گوید از آنها متنفر است 
چرا که نمی توانند این غول کرونا را شکست دهند. بچه ها هم با پخش 
انیمیشن ها درباره کرونا این غول را در ذهنشان تجسم و گاهی این 
احساسات منفی را به سمت بزرگترهایشان فرافکنی می کنند. بهتر است 
در این طور مواقع والدین سعی نکنند از خود دفاع کنند ، گاهی با سکوت 

و دفاع نکردن احساسات منفی بچه ها تقلیل پیدا می کند.
در این گزارش تلاش داریم برخی راهکارهایی که والدین می توانند از 
طریق آن ارتباط بهتری با فرزندانشان برقرار کرده و سطح اضطراب های 

آنها که ناشی از کرونا است را کاهش دهند، بپردازیم. 
*با کودکان همدلی و به آنها محبت کنید

با  واکنش های کودکان  به  این شرایط  توجه کنید در  اینکه  نخست 
همدلی و حمایت بیشتر پاسخ دهید ، به نگرانی بچه ها گوش دهید و 

محبت و توجه بیشتری به آنها ابراز کنید.
کودکان در زمان بحران نیاز به محبت و توجه بیشتری از جانب بزرگسالان 
دارند ، وقت و توجه مورد نیاز را به آنها بدهید. صحبت و کلامتان با کودکان 
محبت آمیز باید باشد ، به صحبت های کودکان گوش دهید، به آنها 
اطمینان خاطر بدهید، فرصت هایی برای در کنار هم بودن و بازی با آنها 

را فراهم کنید.
*کودکان را از والدینشان جدا نکنید

سعی کنید کودکان را با والدین و خانواده شان نگه دارید و از جدا کردن 
کودکان از والدین و یا مراقبینشان تا حد امکان جلوگیری کنید. اگر این 
جدایی در شرایطی اتفاق افتاد )مانند بستری شدن کودک یا والد( از 
تماس منظم تلفنی و تصویری به صورت اینترنتی غافل نشوید و به بچه ها 

اطمینان دهید که والدینشان هستند.
*برنامه های منظم زندگی کودکان را حفظ کنید

تا جایی که ممکن است برنامه های منظم روزانه را حفظ کنید یا کمک 
کنید برنامه های جدید در محیط جدید، مانند درس و مدرسه و همچنین 

بازی ایمن با استراحت برایشان اجرا شود.
*حقایق را متناسب با سن کودک به او توضیح دهید

درباره اتفاقات پیش آمده با ذکر مثال به کودکان توضیح دهید، البته 
توجه داشته باشید که گفتن حقایق متناسب با سن کودک باشد. به طور 
مثال اگر از اقوام کسی فوت کرده به دلیل کرونا یا یکی از اعضای خانواده 
دچار فوت و بیماری از کرونا شده بهتر است از گفتن تعداد مرگ و میر و 

تعداد مبتلایان به کرونا خودداری کنید و بیشتر تمرکز صحبت خود را بر 
موضوع بیماری و اتفاقی که در حال وقوع است، بگذارید.

درباره چگونگی کاهش خطر ابتلا به بیماری کرونا و راه های پیشگیری 
و مراقبت با بچه ها صحبت کنید، همچنین می توانید درباره اینکه چه 
اتفاقی ممکن است پیش رو باشد به آنها توضیحاتی بدهید البته توجه 
داشته باشید که احساس امنیت خاطر کودکان از آنها گرفته نشود برای 
مثال به آنها بگویید که مثلا یک عضو از خانواده و یا کودک ممکن است 
احساس ناخوشی  کنند و ممکن است مجبور باشید که برای مدتی به 
بیمارستان بروند، در این شرایط پزشکان و پرستاران به آنها کمک می کنند 

تا احساس بهتری داشته باشند.
*از تکرار اخبار منفی در خانه بپرهیزید

برای کمتر کردن اضطراب اعضای خانواده  به ویژه کودکان بهتر است 
کمتر زمانی برای پخش و تکرار اخبار منفی کرونا در منزل در نظر بگیرید یا 
اینکه مدام این اخبار را از فضای مجازی گوش دهید و آن را برای اعضای 

خانواده تکرار کنید چرا که بچه ها را دچار اضطراب زیاد می کند.
برخی از بچه ها را این روزها کسل و پژمرده می بینیم، ساعت ها یک 
گوشه می نشینند و کاری نمی کنند، در اینطور مواقع باید باز هم کمک 
کنیم بچه ها حس هایشان را بیان کنند تا از طریق سلامت روانشان 
تأمین شود. هر چقدر بچه ها درباره احساساتشان حتی اگر به اشتباه هم 

صحبت کنند، بهتر است سکوت و حرف نزدن آنها است.
باید از بچه ای که حوصله بازی کردن این روزها ندارد، بپرسیم چه اتفاقی 
برایش افتاده و برایمان صحبت کند. ممکن است بگوید که به نظرش دنیا 
در حال تمام شدن است ، باید ترس هایش را بیان کند. مثلا اگر کابوسی 
دیده که اذیت کننده بوده بهتر است برایتان تعریف کند. بیان این افکار 
نگران کننده شاید ما را به عنوان والدین اذیت کند اما به نوعی تخلیه 

هیجانی و فکری بچه ها محسوب می شود و آنها را آرام می کند.
والدین باید بپذیرند که بچه ها بیشتر از خودشان در این روزها آسیب 
می بینند چه اینکه در سال های گذشته بچه ها در روزهای نزدیک عید، 
تعطیلات آخر هفته یا هر شرایط دیگری خاطرات خوشی را تجربه کرده 
اند اما الان زندگی شان محدود شده است و این روزها واقعا برایشان سخت 
است بنابراین سعی نکنید که در برابرشان گارد بگیرید و مثلا بگویید خدا را 
شکر کن که ما را داری یا فلان اسباب بازی یا خانه یا والدین را داری. این 

حرف ها بچه ها را به یک میدان جنگ دعوت کردن است.
برخی بچه ها هم ممکن است در این شرایط دچار کرختی هیجانی 
شوند، یعنی نه چیزی ناراحت و نه چیزی خوشحالشان می کند، این 
یعنی اضطراب زیادی را تحمل می کنند اما خود را به بی تفاوتی می 
زنند. والدین در این شرایط هم بهتر است که بچه ها را وادار به صحبت 
کنند تا مشکلاتشان را بگویند اگر نتوانستید کاری کنید بهتر است با 
یک تراپیست یا روانشناس صحبت کنید چرا که ممکن است بچه دچار 

استرس حاد باشد.
اگر بچه ای در این شرایط دچار پس رفت رفتارهای گذشته شده مثل 
شب ادراری، بهتر است با بچه ها رفتارهای تنش زا نداشته باشید و این 
حس را به آنها منتقل کنید که شرایط بحرانی کرونا گذرا است و دراز مدت 
باقی نخواهد ماند با بچه ها در این رابطه صحبت کنید ، بنابراین طوری 
رفتار کنید که بچه ها احساس کنند در این شرایط تنها نیستند و شرایط را 

پذیرفته و با آن کنار بیایند.

از تکرار اخبار منفی در خانه بپرهیزیم ؛

چگونه از کودکان در برابر اضطراب کرونا محافظت کنیم؟

دختر و پسرهایی هستند که به دلیل علاقه ای که به 
یکدیگر دارند، برخی ملاک های مهم و اساسی برای 
از  علاقه  می گویند  اکثراً  و  می گیرند  نادیده  را  ازدواج 
همه چیز مهم تر است و اگر علاقه وجود داشته باشد 
همه ی مسائل حل خواهد شد اما حقیقت این است 
که اغلب افرادی که با این طرز تفکر ازدواج کرده اند از 
ازدواجشان پشیمان شده اند. توصیه روانشناسان این 
است که افراد ترجیحاً هنگام ازدواج به دنبال افرادی 
باشند که دارای نقطه مشترک بیشتری هستند. فاصله 
طبقاتی از جمله مسائل مهمی است که در ازدواج باید 
به آن توجه شود زیرا  اختلاف طبقاتی بر رابطه زن و مرد 
تأثیر بسیار زیادی می گذارد و می تواند رابطه را از هم 
بپاشد. به همین دلیل این موضوع نباید در ملاک های 

پیش از ازدواج نادیده گرفته شود.
اختلاف  یکدیگر  با  نفر  دو  می گوییم  زمانی  چه 

طبقاتی دارند؟
اغلب افراد با شنیدن اختلاف طبقاتی یاد شرایط مالی 
خانواده ها می افتند اما این تفاوت صرفاً مربوط به وضع 
مالی نیست. سطوح دیگر مانند تحصیلات، اصالت 
اشکال  دیگر  از  تربیت  و  فرهنگ  شغل،  خانوادگی، 
ازلحاظ  جامعه  افراد  درواقع  است.  طبقاتی  اختلاف 

فاصله طبقاتی به سه دسته تقسیم می شوند:
-طبقه بالا )ثروتمندان، دارای تحصیلات بالا و شغل 

مهم(
-طبقه متوسط )کارمندان و افراد دارای شغل آزاد با 

حقوقی در حد میانگین جامعه و تحصیلات معمولی(
-طبقه پایین )کارگران و افرادی با تحصیلات و درآمد 

پایین(
به طورکلی، ازدواج طبقه بالا با پایین نسبت به ازدواج 
طبقه متوسط با یک طبقه بالاترین یا پایین تر با مشکلات 
بیشتری همراه است. به عنوان مثال ازدواج یک دختر 
دارای مدرک کارشناسی با یک پسر کارشناسی ارشد 

مشکلی ایجاد نمی کند اما اگر یکی از آن ها تحصیلات 
نداشته باشد، مشکل ساز است.

اختلاف طبقاتی میان خانواده ها چه ارتباطی با 
دختر و پسر دارد؟

طبقاتی  سطح  ازلحاظ  خانواده ای  است  ممکن 
اختلاف داشته باشند اما دختر و پسر از لحاظ طبقاتی 
) تحصیلات، درآمد و شغل( مناسب یکدیگر باشند؛ 
در چنین مواردی نباید این اختلاف طبقاتی را نادیده 
مهمی  نقش  خانواده ها  ما  فرهنگ  در  چراکه  گرفت 
در ازدواج فرزندان دارند و ازدواج دو نفر درواقع ازدواج 
بین  طبقاتی  اختلاف  بنابراین،  است؛  خانواده  دو 
را  زوجین  بین  اختلافات  دامنه  می تواند  خانواده ها 
به خصوص  مشکلات  و  اختلافات  این  دهد.  افزایش 
نادیده  به  حاضر  خانواده ها  که  می کنند  بروز  زمانی 
گرفتن این اختلاف طبقاتی نباشند و خانواده ای که در 
سطح بالایی قرار دارد، خانواده در سطح پایین را تحقیر 

کند یا آن ها را در سطح خود نداند.
در  طبقاتی  اختلاف  خانواده ها،  بین  تنش  به غیراز 

ازدواج پیامدهای دیگری نیز در پی دارد ازجمله:
-افزایش احتمال بی محلی از طرف خانواده همسر

-احساس حس حقارت در فردی که به طبقه پایین تر 
تعلق دارد

مثل  در مسائل مختلفی  تفاهم  و عدم  -ناسازگاری 
گذراندن اوقات فراغت، شیوه فرزند پروری و نقش افراد 

در خانواده
مشکلات  با  دختر  طبقاتی  فاصله  بودن  بالاتر 

بیشتری همراه است یا پسر؟
با توجه به اینکه مرد بر خانواده سلطه بیشتری دارد و 
مسئولیت تأمین معاش خانواده با مرد است، پایین  بودن 
طبقه اجتماعی زن نسبت به مرد، مشکلات کمتری را 
در آینده برای زوجین ایجاد خواهد کرد اما ازآنجایی که 
دختران از روحیه لطیفی برخوردارند، تحقیر از طرف 

خانواده همسر ممکن است در روحیه آن ها و به طبع 
از  بگذارد.  مخربی  تأثیر  زوجین  مشترک  زندگی  در 
طرف دیگر، بالا بودن وضع مالی دختر نسبت به پسر 
نیز مشکلاتی مثل حس حقارت، از بین رفتن حس 
اقتدار و غرور در مرد و در برخی موارد سرکوفت شنیدن 
می شود و زمینه اختلاف بین زوجین را فراهم می کند. 
بنابراین اختلاف طبقاتی در اغلب موارد می تواند زمینه 
بروز اختلاف شود و قانون مشخصی در این مورد  وجود 

ندارد.
برای ازدواج باوجود اختلاف طبقاتی به چه نکاتی باید 

توجه کرد؟
اگر با فردی آشنا شده اید که احساس می کنید میان 
شما و او اختلاف طبقاتی وجود دارد لازم است به نکات 

زیر توجه کنید:
طرف  خانواده  دهید  اجازه  نکنید.  پنهان کاری   -
مقابلتان وضع زندگی تان را از نزدیک ببیند تا بهتر بتواند 

اختلاف طبقاتی را بررسی کند.
-سنجیده عمل کنید و تصمیم احساسی نگیرید. در 
مورد موضوعات مختلف مثل نوع تفریحات، شیوه فرزند 
پروری، سطح تحصیلات، میزان اهمیت درآمدزایی و...

صحبت کنید.
-اختلاف طبقاتی را با خانواده در میان بگذارید و نظر 

آن ها را جویا شوید.
-مخالفت خانواده ها را نادیده نگیرید بلکه برای راضی 
کردن آن ها ابتدا دلایلشان را بشنوید و سپس با منطق و 

آرامش استدلال های خودتان را ارائه دهید.
- از مراجعه به مشاور ازدواج غافل نشوید. روانشناس 
ازدواج با پرسیدن سؤال های مختلف و انجام تست های 
متفاوت سعی می کند تا دختر و پسر به شناخت بهتری 
از همدیگر دست پیدا کنند و با بررسی شرایط متفاوتی 
که وجود دارد، به دختر و پسر توصیه هایی می کند تا 

بتوانند بهترین تصمیم را بگیرند.

برای ازدواج باوجود اختلاف طبقاتی به چه نکاتی باید توجه کرد؟

پیامدهای اختلاف طبقاتی در ازدواج 
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دبیرکل مجمع کارآفرینان مطرح کرد؛

دو شرط برای ورود سرمایه گذاری 
خارجی به کشور

نیازمند  بخش های  در  سرمایه گذاری  برای  تنها  خارجی  سرمایه گذاران   
سرمایه گذاری سنگین یا ورود فناوری های پیشرفته وارد ایران شوند.

حمیدرضا غزنوی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: باید از ظرفیت ها و امکانات 
کشور برای حمایت از کارآفرینان و واحدهای تولیدی و صنعتی استفاده کنیم.

دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران با اشاره به اینکه انتظارمان از دولت جدید اهتمام 
به کارآفرینان است، گفت: رئیس جمهور جدید پیش از انتخابات کارگران و تولید 
کنندگان را رزمندگان خط مقدم نبرد اقتصادی ملت ایران عنوان کرد و ما خواستار 
آن هستیم که نسبت به فرماندهان جنگ اقتصادی که کارآفرینان نیز هستند، توجه 

ویژه ای داشته باشد.
وی ادامه داد: در صورتی که می خواهیم در جهت توسعه اقتصادی حرکت کنیم، 
باید از کارآفرینان و ایده های آنان حمایت کنیم تا بزرگترین تحول در حوزه اقتصادی 

ایجاد شود. در این عرصه به یک استراتژی صنعتی و اقتصادی نیاز داریم.
غزنوی به باید و نباید های سرمایه گذاری خارجی در کشورمان پرداخت و گفت: 
سیاست قدرت های بزرگ بلاتکلیفی در بخش صنعت کشورمان است از این رو ما 

باید فرض را بر برگشت تحریم ها یا ماندگاری آن قرار دهیم.
وی ابراز داشت: باید تدابیری در نظر گرفته شود تا سرمایه گذاران خارجی در 
عرصه هایی که نیاز به سرمایه گذاری سنگین و یا نیاز به تکنولوژی های جدید 
است وارد کشورمان شوند. این روش باعث ارزآوری و مانع خروج سرمایه از کشور 

می شود.
دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران با اهتمام بر اینکه باید از تهدید تحریم ها، فرصت 
ساخته شود، گفت: پیشنهاد ما این است که واردات مدیریت شود و با ارتقای توان 

داخلی و اعتماد به کارآفرینان شاهد رونق در کشور باشیم.
وی اضافه کرد: صادرات کالا و خدمات که در سال ۹۸ منفی ۲۹ درصد بود، در 
سال ۹۹ به منفی پنج درصد رسید. این موضوع نشانگر رشد ۲۴ درصدی صادرات 
است. نیازمند سرمایه گذاری در عرصه صادرات و تولید هستیم و این در حالی 
است که بر اساس آمارها، ایرانی ها سه میلیاد دلار برای خرید خانه در ترکیه سرمایه 
گذاری کرده اند که نیاز است دولت در خصوص این موضوع برنامه ریزی کند تا 

شاهد خروج سرمایه از کشورمان نباشیم.
غزنوی به فعال سازی بنگاه های صنعتی در عرصه ساختمان سازی اشاره کرد و 
گفت: مسکن یکی از پیشران های اصلی در اقتصاد کشورمان است که باید با رونق 
ساخت و ساز مسکن در دولت جدید شاهد اشتغال و فعالیت در این عرصه باشیم.

وی گفت: اکنون ساختمان سازی ظرفیت بالایی در کشورمان دارد و این در 
حالی است که در دولت های یازدهم و دوازدهم قبل با افت در بحث ساختمان 

سازی و مسکن روبرو بودیم.
اقتصادی  توسعه  در  صادرات  نقش  اشاره  با  ایران  کارآفرینان  مجمع  دبیرکل 
کشورمان گفت: در حالی که ایران برای مقابله با داعش در سوریه هزینه بسیاری 

کرد اما امروز می بینیم که صادرات ترکیه به این کشور ۱۳ برابر ایران است. 
وی اضافه کرد: در عرصه بین المللی نیاز به دیپلماسی اقتصادی داریم تا با بها 
دادن به کارآفرینان، افزایش صادرات و کاهش واردات به توسعه اقتصادی کشورمان 
کمک کنیم. غزنوی، با بیان اینکه عمده بیکاری در کشورمان مربوط به افراد 
تحصیل کرده است، گفت: باید در شرکت های بزرگ و پیشران اقتصادی از افراد 

تحصیل کرده استفاده و از این طریق از اتلاف نیروی انسانی جلوگیری کنیم.

رئیس اتحادیه مشاوران املاک:

افزایش قیمت مسکن ارتباطی
 به صنف مشاوران املاک ندارد

رئیس اتحادیه مشاوران املاک استان تهران می گوید: اعضای این صنف نقشی 
در افزایش قیمت مسکن ندارند و ما سیاستگذار بخش مسکن نیستیم.

قلی خسروی در نشست خبری با بیان اینکه افزایش قیمت مسکن ارتباطی به 
صنف مشاوران املاک ندارد، گفت: ما با آمار بانک مرکزی موافق نیستیم، قیمت 
مسکن ۱۰ تا ۱۵ درصد کاهش یافته و در حال حاضر نیز روند نزولی دارد اما بانک 

مرکزی از افزایش ۱.۳ درصدی در تیرماه خبر داده بود.
وی افزود: بانک مرکزی در سال ۹۹ نیز اعلام کرد مسکن ۴۸ درصد رشد داشته 
است اما وقتی من از کف بازار سوال کردم، گفتند نهایتاً ۸ تا ۹ درصد افزایش قیمت 
داشته ایم. به نظر من در حال حاضر متوسط قیمت مسکن در تهران متری ۲۶ تا 

۲۷ میلیون تومان است نه ۳۰ میلیون تومانی که بانک مرکزی اعلام می کند.
و  املاک  سامانه  شد:  یادآور  تهران  استان  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس 
مستغلات در اختیار اتاق اصناف ایران است و آنها آمار را به بانک مرکزی می دهند، 
این در حالی است که تنها ۶۰ درصد معاملات در سامانه ثبت می شود و آنها با ۶۰ 

درصد معاملات، آمارهایی می دهند که بازار مسکن را به هم می ریزد.
وی در خصوص برنامه دولت سیزدهم برای ساخت سالانه یک میلیون مسکن 
دوازدهم کم کاری  و  یازدهم  و شهرسازی دولت های  راه  وزارت  متأسفانه  گفت: 
کرده اند و سعی می کنند این کم کاری را گردن دیگران بیندازند. حال آنکه ما پنج 
میلیون کسری مسکن داریم. اخیراً وزارت دفاع به تکنولوژی صنعتی سازی مسکن 

دست یافته که می تواند در افزایش سرعت ساخت وساز مؤثر باشد.
خسروی درباره تفکیک وزارت راه و شهرسازی افزود: ما موافق تفکیک راه از 
مسکن هستیم. همچنین موافقیم تا اتحادیه مشاوران املاک از ذیل وزارت صمت 
به وزارت مسکن منتقل شود. در این صورت می توانیم کانون سراسری مشاوران 
املاک کشور را راه اندازی کنیم. وی ادامه داد: در حال حاضر اتحادیه های استانی 
مشاوران املاک ۲۰ درصد درآمد سالانه خود را به اتاق اصناف ایران می دهند که 
رقم بزرگی است. مثلًا سال گذشته درآمد اتحادیه املاک تهران ۶ میلیارد تومان بود 

که ۱.۲ میلیارد آن را به اتاق اصناف ایران پرداخت کردیم.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک استان تهران درباره مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا 
در خصوص تعیین سقف ۲۵ درصدی اجاره بها در سال جاری در تهران گفت: این 
پیشنهاد وزارت راه و شهرسازی به ستاد ملی کرونا بود ولی ما در اتحادیه املاک با 
این موضوع مخالف بودیم چون وقتی سال گذشته که همین موضوع در ستاد کرونا 
به تصویب رسیده بود، تعداد زیادی از مستأجران مناطق ارزان قیمت تر تهران به ما 
می گفتند ما با افزایش ۱۰ تا ۱۵ درصدی اجاره بها با موجر توافق کرده بودیم اما 

پس از مصوبه ستاد کرونا، موجر خواهان پرداخت مابه التفاوت تا ۲۵ درصد است.
خسروی با اشاره به اینکه ساخت وساز دیگر دست بخش خصوصی نیست و در 
حال حاضر بانک ها و دولتی ها ساخت وساز را در اختیار گرفته اند، گفت: اجاره بها 

علی رغم تعیین سقف ۲۵ درصدی، ۵۰ درصد رشد کرده است.

شرکت بازرگانی دولتی ایران اعلام کرد:
خرید تضمینی گندم از مرز ۴.۴ میلیون تن گذشت

شرکت بازرگانی دولتی ایران اعلام کرد: خرید تضمینی گندم در سال جاری از 
مرز چهار میلیون و ۴۳۰ هزار تن عبور کرده است.

به گزارش شرکت بازرگانی دولتی ایران،  با واریز ۱.۷۵۰ میلیارد تومان به حساب 
گندمکاران کشور، مطالبات کشاورزانی که تا تاریخ ۱۱ مردادماه گندم خود را به 

مراکز خرید تحویل داده اند به طور کامل پرداخت شد.
 از شروع عملیات خرید تضمینی گندم تاکنون بیش از ۴ میلیون و ۴۳۰ هزار تن 
گندم به ارزش بیش از ۲۲ هزار میلیارد تومان از کشاورزان کشور خریداری شده 
است و همه مطالبات کشاورزان گندمکاری که تا ۱۱ مرداد ماه گندم خود را به مراکز 

خرید تحویل داده اند، به حساب آنان واریز شد.
همچنین تاکنون نیمی از گندم کشور از کشاورزان استان های خوزستان، فارس 
و گلستان خریداری شده است که استان خوزستان با یک میلیون و ۸۳ هزار تن، 
استان فارس با ۵۰۶ هزار تن و گلستان ۴۴۹ هزار تن گندم بیشترین سهم از خرید 
را به خود اختصاص داده اند. همزمان با خرید تضمینی گندم، مقدار ۱۲۶ هزار 
تن دانه روغنی کلزا به ارزش ۱.۳ هزار میلیارد تومان از کلزاکاران کشور خریداری و 
تمامی مطالبات این محصول نیز واریز شده است و ۱.۵ تن دانه روغنی گلرنگ نیز 

در استان کرمان خریداری شده است.

یک کارشناس بازار سرمایه با بیان اینکه در شرایط فعلی، شاهد رشد قیمت 
سهام به دلیل متعادل شدن معاملات بورس هستیم، گفت: بازار سرمایه باید 
ابزار مختلفی را در اختیار طیف وسیعی از سرمایه گذاران قرار دهد تا از این 
طریق شاهد بازگشت سرمایه ها و افزایش سرمایه گذاری ها در این بازار باشیم.
امیرعلی امیرباقری به ایجاد ثبات و تعادل در معاملات بازار سهام اشاره کرد 
و افزود: از  هفته گذشته زمینه ایجاد ثبات در معاملات بازار سهام فراهم شد 
و شاهد بازگشت روند صعودی در پاره ای از صنایع و سهام شرکت های حاضر 

در بازار بودیم.
وی اظهار داشت: با توجه به ایجاد ثبات نسبی در شاخص بورس و به تعادل 
رسیدن تعداد زیادی از سهام حاضر در بازار، پیش بینی می شود که در کوتاه 
مدت و میان مدت همچنان شاهد وجود روند باثبات در معاملات بازار سهام 

باشیم.
امیرباقری با تاکید بر اینکه ایجاد ثبات در معاملات بازار سهام نیازمند چند 

نکته است که باید به طور حتم برای بهبود روند معاملات بورس مدنظر فعالان 
حاضر در بازار قرار بگیرند، گفت: یکی از مهمترین نکات مدنظر برای ایجاد 
ثبات در بازار این است که سهامداران نباید در انتظار رشد شدید همه بازار 
باشند. این کارشناس بازار سرمایه با بیان اینکه روند صعودی پرشتاب بازار 
عمدتا بر پایه رشد همه شرکت ها انجام می شود، گفت: این موضوع در تضاد 
با کارایی تخصیصی بازار است، در حالی که رشد میان مدت و کوتاه مدت 
شاخص بورس از مجرای تفکیک سهام و صنایع از یکدیگر و رشد سهام برتر 

در بازار صورت می گیرد.
وی چنین اتفاقی را به نفع کلیت بازار اعلام کرد و گفت: با این اتفاق یک 
گروه از سهام، حرکت صعودی خود را آغاز می کنند و در نهایت در نقاط 
مقاومت به تعادل می رسند، این موضوع تاثیرگذار بر رشد شاخص بورس است 
و در میان مدت  برای شاخص بورس و اصلاح زیرساخت بازار سرمایه امری 

معقول تلقی خواهد شد.

امیرباقری خاطرنشان کرد: در مراسم تنفیذ ریاست جمهوری صحبت از 
ایجاد ثبات در  بازار سرمایه به میان آمد، همچنین در مناظرات انتخاباتی بحث 
راه های بهبود معاملات بازار سرمایه و رشد و نزول سنگین آن مورد بحث قرار 
گرفت که این موضوع نشان داد بازار سرمایه در ذهن حکمرانان اقتصادی 
دستخوش تغییر و تحول شده است و می توان آن را به عنوان نقطه ای مثبت 

در فعالیت اقتصادی کشور تلقی کرد.
این کارشناس بازار سرمایه گفت: همین امر می تواند به تغییر جایگاه بازار 
سرمایه که همیشه به عنوان بازاری برای سرمایه گذاری های کوچک مردم 

بود، کمک کند تا به جایگاهی مطلوب در کشور دست یابد.
وی  با بیان اینکه جایگاه مطلوب بازار سرمایه در زمینه تامین مالی است که 
از مجرای بازار اولیه صورت می گیرد، افزود: عمدتا نقش بازار اولیه در سایه بازار 
بانکی مغفول مانده است که تصور می شود به مرور زمان و با ثباتی که در کلیت 
فضای اقتصاد کشور حاکم می شود جایگاه بازار اولیه بهبود پیدا کند و نیز به 

دلیل تامین مالی از مجرای این بازار قابلیت مقایسه با بازار پول فراهم شود.
امیرباقری تامین نقدینگی را رسالت اصلی بازار سرمایه مطرح کرد و گفت: 
زمانی که بازار سرمایه به عنوان یک فضای شفاف و قانونی برای سرمایه گذاری 
شناخته شود، به مرور زمان توجه طیف وسیعی از سرمایه گذاران با وجود تنوع 
ابزارهای مالی به این بازار جلب می شود که این امر منجر به ارتقای معاملات 

بازار سرمایه خواهد شد.
امیرباقری افزود: بازار سرمایه باید ابزار مختلفی را در اختیار طیف وسیعی 
از سرمایه گذاران قرار دهد تا از این طریق شاهد بازگشت سرمایه ها و افزایش 

سرمایه گذاری ها در این بازار باشیم.
وی روند معاملات بورس را مورد پیش بینی قرار داد و افزود: براساس بررسی 
های انجام شده به نظر می رسد روند معاملات بازار سرمایه در کوتاه مدت و 

میان مدت با روندی معقول و منطقی ادامه یابد.
امیرباقری با تاکید بر اینکه رشد فعلی بازار سهام را باید از روند صعودی این 
بازار در ابتدای سال ٩٩ جدا کرد، گفت: رشد هیجانی سال گذشته بازار بر 
مبنای چشم انداز سنگین تورمی صورت گرفت در حالی که رشد فعلی بازار 
در بستر ثبات و واقعی شدن قیمت ها و با توجه به پارامترهای حال و آتی 

اقتصادی رخ خواهد داد.
بیان  و  اشاره  جهانی  های  قیمت  تغییر  به  سرمایه  بازار  کارشناس  این 
کرد: شاخص دلار در بعد جهانی در ارقام فعلی تثبیت شده است و قیمت 
کامودیتی ها با تغییر چندانی مواجه نشده است؛ بنابراین همچنان عوامل 
داخلی مانند تورم انتظاری، نرخ بازده مورد انتظار و نرخ ارز از جمله مسایل 

اثرگذار بر معاملات بازار سرمایه است.

یک کارشناس بازار سرمایه اعلام کرد:

بازگشت سرمایه ها به بورس با متعادل شدن معاملات سهام

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۹۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۲۲۶ شماره  ۱-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۰۲۲ مربوط به تقاضای آقای نصرالله مرادی سرشاد فرزند 
امرالله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۸۴ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۲۰۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از انسی رضویان ورثه سید محمد  

رضویان)م الف۱۰۶۷۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۱۸۵ شماره  ۲-رأی 
ابراهیم رشیدی بهنوش  آقای  به تقاضای  ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۱۴۱ مربوط 
فرزند محمود علی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۰۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از محمد خان محمدی 
صفحه ۱۸۷ الی ۱۹۹ دفتر ۲۴۵)م الف۱۰۶۷۵(                                                                 

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۲۸۸ شماره  ۳-رأی 
۱۳۹۷۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۱۵۵ مربوط به تقاضای خانم معصومه محمد علی پور 
فرزند غلامرضا در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۵۰مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۰۲/۶/۵۴۶ اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از قربانعلی 

کنگرانی فراهانی صفحه ۵۹۵ دفتر ۴۳۶)م الف۱۰۶۷۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۱۱۷۷ شماره  -۴رأی   
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۹۷۳ مربوط به تقاضای آقای حسین خدامرادی فرزند 
اسم علی در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت ۹۲/۵۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۰۲/۵ اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از پروین 

غلامی صفحه ۲۵۹ دفتر۳۳۰ )م الف۱۰۶۷۷(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۱۱۷۹ شماره  ۵-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۲۹ مربوط به تقاضای خانم سهیلا حسینی قروه ئی 
فرزند ابراهیم درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۹۲/۵۰مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۰۲/۵ اصلی واقع در 

قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 
پروین غلامی صفحه ۲۵۹ دفتر۳۳۰ )م الف۱۰۶۷۸(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۷۱۹ شماره  ۶-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۸۴۵ مربوط به تقاضای آقای مجید یوسفی فرزند آیت 
ا.... درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۴۴ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۱۷۱اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از فتح اله عسکری صفحه ۵۸۶ دفتر 

۲۱۸ ) الف۱۰۶۸۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۲۲۷ شماره  ۷-رأی 
فرزند  میری  ابوذر  سید  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۶۹۸
سیدحسین در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۵۳/۱۵ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۹۵/۱۸۴  اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۳۱۲ دفتر ۱۵۹ قم)م 

الف۱۰۶۸۵(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۳۶۰ شماره  ۸-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۹۸ مربوط به تقاضای آقای روح اله اصغری ستار فرزند 
اصغردر قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۹۵ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۱۸۵ و ۲۱۸۶ اصلی که طبق بخشنامه سازمان به 
پلاک ۲۱۸۶ اصلی تبدیل شده واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی و خریداری مع الواسطه از رحیم زند)م الف۱۰۶۸۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۴۳۳ شماره  ۹-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۴۷۵ مربوط به تقاضای خانم گلی بشی فرزند محمد علی  
در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۱۹۵۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از محمود موسوی طی سند قطعی شماره 

۷۶۰۴۷ مورخ ۱۳۶۸/۱۲/۱۵ دفتر خانه ۳ قم )م الف۱۰۶۸۹(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۰۳۳ شماره  ۱۰-رأی 
۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۰۹۲ مربوط به تقاضای آقای غلامعلی عربشاهی فرزند 
عباس در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۰۰/۷۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۲۶۸اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از ازغلامعلی عربشاهی 

)۹۶ متر مربع( )م الف۱۰۶۹۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۱۶۰ شماره  ۱۱-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۲۰۷ مربوط به تقاضای آقای علی سالمی فرزند جعفر در 
قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۳۲۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از شعبان زندی طی سند قطعی شماره 

۵۶۵۰۸ مورخ ۶۹/۱/۶ دفتر خانه ۱۷ قم )م الف۱۰۶۹۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۸۳۷ شماره  ۱۲-رأی 
فرزند  یعقوبلو  حسن  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۲۴
رشید در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۳۳/۸۶مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۳۵/۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از مرحمت میرئی احدی از 

ورثه مرحوم محمد میره ئی صفحه ۱۹۳ دفتر ۳۹ )م الف۱۰۷۲۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۷۲۵ شماره  ۱۳-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۳۸ مربوط به تقاضای آقای علی بیات فرزند علی جان در 
قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۰۴مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۱۷۴۵/۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن جهانی صفحه ۴۴۴ دفتر ۳۶۳ )م 

الف۱۰۷۲۸(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد 
مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی 
مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن 
را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان وآرمان ملی (
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴00/05/03 
تاریخ انتشارنوبت دوم:18 /1۴00/05
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد واملاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق 
قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند.

۱-رای شماره۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۲۳۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۸۹ مربوط به آقای حسین 
رشیدی چهر فرزند اصغر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۶۹/۲۰  مترمربع پلاک 
شماره ۱۰۵۲۹/۳۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی 

۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۳۸۶۵ )م الف ۱۰۶۷۲(
۲- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۲۳۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۹۰ مربوط به خانم زهرا 
ناظم زاده فرزند سید حسن در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ  ۲۶۹/۲۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱۰۵۲۹/۳۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی 

۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۳۸۶۷)م الف ۱۰۶۷۳(
۳- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۷۴۰  مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۹۵۲ مربوط به تقاضای 
شرکت فضیلت نور رحمت شمس  به شماره شناسه ۱۴۰۰۹۰۶۴۷۳۸ ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۹۴/۲۸ 
مترمربع پلاک شماره ۱۰۷۱۵ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مشاعی صادره در دفتر۳۴۳ 

صفحه ۶۴ به موجب سند قطعی به شماره ۵۹۷۷۱ مورخ ۹۹/۰۸/۲۷ دفترخانه ۵۳ قم)م الف ۱۰۶۷۹(
۴-رای شماره۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۴۵۰  مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۰۹۷ مربوط به تقاضای 
آقای سید محمود حسینی فرزند ابراهیم در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۱۹/۵۱مترمربع پلاک شماره 
۱۱۲۰۰/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی 

۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۱۷۱۸۳)م الف ۱۰۶۸۱(
۵- رای شماره۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۱۴۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۷۳ مربوط به تقاضای خانم 
فهیمه علی اکبریان فرزند حسین در دو و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۵۹/۷۷ 
مترمربع پلاک شماره ۱۱۰۱۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۱۱۰۵۹۶  مورخ 

۲۲/ ۷۹/۰۴ دفترخانه ۳ قم و سند قطعی ۱۳۸۹۵۱ مورخ ۸۴/۰۷/۱۰ دفتر خانه ۳ قم )م الف ۱۰۶۸۲(
۶- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۱۴۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۷۲ مربوط به تقاضای آقای 
مجتبی علی اکبریان فرزند حسین در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۵۹/۷۷ 
مترمربع پلاک شماره ۱۱۰۱۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۱۱۰۵۹۶  مورخ 

۲۲/ ۷۹/۰۴ دفترخانه ۳ قم )م الف ۱۰۶۸۳(
۷- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۱۴۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۷۱ مربوط به آقای مرتضی 
علی اکبریان فرزند حسین در دو دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۵۹/۷۷ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۰۱۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۱۵۵۰۲۲  مورخ ۲۷/ ۸۷/۰۱ 

دفترخانه ۳ قم )م الف ۱۰۶۸۴(
۸-رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۶۹۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۶۱۶ مربوط به تقاضای 

آقای محمد خالقی ثابت فرزند علی در دو دانگ مشاع از  ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۱۶/۴۹ مترمربع 
پلاک شماره ۱۰۸۷۶/۲۳ و ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی 
صادره در دفترالکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۹ از پلاک ۱۰۸۷۶/۲۳ اصلی نسبت به ۲۰۹/۹۲۸ متر مربع و سند 
مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۷ پلاک ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی نسبت به ۶/۵۴ متر مربع 

)م الف ۱۰۶۸۷(
۹--رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۶۹۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۶۱۸ مربوط به تقاضای 
آقای مهدی اسحاقی فرد  فرزند یداله در دو دانگ مشاع از  ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۱۶/۴۹ 
مترمربع پلاک شماره ۱۰۸۷۶/۲۳ و ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفترالکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۹ از پلاک ۱۰۸۷۶/۲۳ اصلی نسبت به ۲۰۹/۹۲۸ متر مربع 
و سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۷ پلاک ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی نسبت به ۶/۵۴ 

متر مربع )م الف ۱۰۶۸۸(
۱۰--رای شماره۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۶۹۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۶۱۷ مربوط به تقاضای 
آقای سعید عارفی خواه فرزند هادی در دو دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۱۶/۴۹ 
مترمربع پلاک شماره ۱۰۸۷۶/۲۳ و ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفترالکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۹ از پلاک ۱۰۸۷۶/۲۳ اصلی نسبت به ۲۰۹/۹۲۸ متر مربع 
و سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۰۰۰۱۰۰۶۰۲۷ پلاک ۱۰۸۷۸/۷۰ اصلی نسبت به ۶/۵۴ 

متر مربع )م الف ۱۰۶۸۹(
۱۱-رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۴۰۰۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۶۱۲ مربوط به تقاضای 
خانم اقدس بنی حسن فرزند ولی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۸۴/۵۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰۴۵۵  اصلی 
واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از شهرداری استان قم )م الف 

)۱۰۷۲۷
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را 
اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی 
آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
)ایمان آرمان ملی(
نوبت اول:1۴00/05/03
نوبت دوم: 1۴00/05/18
مهرداد میرشکرائی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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بدون مهدی پیرجهان که مبتلا به کرونا بود، احسان حدادی، حسن تفتیان و فرزانه 
فصیحی سه نماینده دوومیدانی ایران در المپیک ۲۰۲۰ توکیو بودند و با توجه به 
رکوردها و شرایط این سه ورزشکار مشخص بود نباید امیدی به مدال آوری از آن ها 
داشته باشیم، اما انتظار این بود که آن ها با توجه به هزینه های زیادی صرف شده در 

این چندسال، بتوانند رکوردهای بهتری به ثبت برسانند.
پرهزینه ترین ورزشکار ما در المپیک، نتیجه ای جز رتبه آخر پیدا نکرد. احسان 
حدادی پرتابگر دیسک کشورمان و یکی از مدال آوران در تاریخ المپیک، با مصدومیت 

گام به توکیو گذاشت.
حدادی که همین اواخر و برای چندین ماه در آمریکا اردو داشت، در طول چند سال 
گذشته نیز بابت آمادگی اش هزینه چند صد هزار دلاری صورت گرفت، اما حاصل 
آن، ایستادن در رده بیست  و ششم در بین ۳۲ پرتابگر بود و جالب این که پس از حذف 
گفت: »ناراحت نیستم. من به احترام المپیک به توکیو آمدم.« بله پیش از این هم 
او به احترام المپیک، به سفرهای اختصاصی آلمان، آفریقای جنوبی و آمریکا رفت؛ 
فدراسیون دوومیدانی فقط در سه سال اخیر برای احسان حدادی حدود ۷۰۴ هزار 
دلار هزینه کرده و این یعنی در خوشبینانه ترین حالت، بیش از ۱۵ میلیارد و ۵۰۰ 

میلیون تومان برای اردوهای خارج از کشور او هزینه شده است.
حدادی بارها کمیته المپیک و وزارت ورزش و جوانان را برای تامین همه هزینه های 
سفرش به آمریکا زیر فشار گذاشته بود تا کنار مربی اش مک ویلکینز با آرامش تمرین 
کند. مردادماه سال گذشته در حالی که فدراسیون پزشکی ورزشی ایران به صراحت 
مخالفت خود را برای سفر پرهزینه اش به آلمان اعلام کرده بود، او برای درمان خار 
پاشنه پا در آلمان از وزارت ورزش و فدراسیون دوومیدانی درخواست ۲۵۰ هزار دلار 
هزینه مازاد داشت. عملی که در ایران هزینه اش میانگینی بین ۵ تا ۱۰ میلیون تومان 

برآورد می شود.
این هزینه های سرسام آور در حالی صورت گرفت که سروش احمدی ملی پوش و 
قهرمان تکواندو کشورمان هر روز با خودرو شخصی اش مسافرکشی می کند و یا فرزانه 
فصیحی، دونده کشورمان که در رقابت های المپیک حاضر بود و دنیا به او لقب جگوار 
داده است، از وام ازدواج تا خودرو همسرش را خرج تامین هزینه های تمرین خود 

می کند.
احسان حدادی بعد از المپیک ۲۰۱۲ لندن که مدال نقره کسب کرد، دیگر اثری 
از نایب قهرمان المپیک نداشت، در المپیک ریو و قهرمانی جهان در انگلیس و قطر 
نتوانست عملکرد خوبی داشته باشد. او برخلاف آنچه در این سال ها از فدراسیون و 
کمیته ملی المپیک خواسته، در ازای آن، چیزی که انتظار می رفت را ارائه نداده و 

به دلیل رفتارهایش، محبوبیت خود را به کلی از دست داد.
از اردوهای طولانی در آمریکا و اروپا و درمان خار پاشنه و ... از احسان حدادی 
چهره ای ساخت که صدای جامعه دوومیدانی و حتی مردم عادی را هم درآورد. در 
اوج شرایط بد اقتصادی، ادامه تمریتانش را به درمان خار پاشنه در آلمان گره زد و 

پس از آن هم اردوی آمریکا را در پیش گرفت؛ در حالی که شرایط خوبی برای المپیک 
نداشت و خودش بهتر از هرکسی می دانست نمی تواند نماینده شایسته ای برای ایران 

در بزرگ ترین رویداد ورزشی دنیا باشد.
حدادی این روزها در ۳۷ سالگی به سر می برد و دیگر آن انرژی و توان جوانی را 
ندارد و با مصدومیت هایی که برایش به وجود آمده، بهترین راه برای او چیزی جز 

خداحافظی نمی تواند باشد.
کنونی  این که ظرفیت  بر  تأکید  با  دوومیدانی  فدراسیون  رئیس  هاشم صیامی 
دوومیدانی کشورمان همان چیزی بود حدادی، تفتیان و فصیحی در المپیک ۲۰۲۰ 
توکیو به نمایش گذاشته اند، گفت: »شخصاً دوست داشتم شرایط بهتر از این رقم 
می خورد. من از زمانی که مسئولیت فدراسیون را در دست گرفتم حدادی و تفتیان 
با مربیانی کار می کردند که قبل از حضورم قرارداد داشتند. ضمن این که این دو 
ورزشکار دو سال قبل سهمیه گرفته بودند و ما در فاصله چند ماه تا المپیک ملزم بودیم 

بهترین شرایط تمرینی را برای شان فراهم کنیم.
بر همین اساس نیز حدادی در آمریکا و جزیره کیش و تفتیان در فرانسه و تهران 
تمرین کردند. فدراسیون چیزی برای موفقیت این ورزشکاران کم نگذاشت و البته 
کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش نیز در کنارمان بودند و از فدراسیون حمایت کردند. 

اسپانسرمان نیز کمک زیادی کرد و سهم بزرگی در برگزاری این اردوها داشت.«
غیاثی: من جای حدادی بودم در این مسابقات شرکت نمی کردم

تیمور غیاثی دارنده دو مدال طلا و یک مدال نقره بازی های آسیایی و دو مدال 
طلای مسابقات قهرمانی آسیا در پرش ارتفاع، درباره علت ناکامی دوومیدانی ایران 

در المپیک ۲۰۲۰ توکیو به ایرناپلاس گفت: »متاسفانه دوومیدانی کشورمان همان 
چیزی که دیدیم است. در واقع باید بگویم ساختار ورزشی ما نه تنها در دوومیدانی، 
بلکه در والیبال، فوتبال بسکتبال، نابود است. ما ساختار نداریم و باید افراد ورزشی 
در رأس امور قرار بگیرند؛ مدیریت ورزشی در ورزش کشور حاکم شود. برنامه ریزی 
کوتاه مدت و بلندمدت در نظر داشته باشیم تا بتوانیم مانند کشورهای دیگر موفق 

باشیم.«
»احسان حدادی کار خود را آغاز کرده و به آنچه که می خواسته رسیده و در آخرهای 
عمر ورزشی خود قرار دارد و نمی توان به او خُرده گرفت. برای آنکه افتخارات شخصی 
خود را کامل کند )حضور در چهار دوره المپیک( و در تاریخ ثبت شود در این دوره 
شرکت کرد، درست برخلاف بعضی ها به دلیل آن که رزومه شان خراب نشود در چنین 
بازی هایی شرکت نمی کنند. حدادی در سال گذشته چندین بار با آسیب دیدگی 

مواجه شد؛ زانو، خار پاشنه و اخیراً نیز دیسک کمر خود را عمل کرد.«
غیاثی که در دو المپیک ۱۹۷۲ مونیخ و ۱۹۷۶ مونترال شرکت داشت، افزود: »اگر 
من جای حدادی بودم در این مسابقات شرکت نمی کردم اما ایشان آمد و شرکت کرد 
و نمی شود به او خرده گرفت. باید به کمیته المپیک، وزارت ورزش و جوانان و حتی 
فدراسیون دوومیدانی خرده بگیریم که از کارشناس های این رشته دعوت نکردند تا 
نقطه نظرات آن ها بدانند. این روزها صحبت از هزینه هایی است که برای احسان 
حدادی شده و به نظر من باید برای یک قهرمان هزینه شود اما کارشناسانه این هزینه 

صورت گیرد.«
»این وظیفه رسانه هاست که باید از احسان حدادی بپرسند چرا با شرایطی که 
داشته به رقابت های المپیک رفت و این عملکرد ضعیف را از خود برجا گذاشت؟ 
چون مشخص بود کسی که آسیب دیده است، کسی که در دو، سه سال اخیر رکورد 
خوبی در پرتاب هایش از خود برجا نگذاشته و در مسابقات حضور نداشته و حضور 
در المپیک، دومین مسابقاتی بود که او در دو، سه سال اخیر شرکت می کرد بیاید 
با آبروی خود بازی کند و در گروه خود چهاردهم شود. من به عنوان یک کارشناس 
و پیشکسوت قدیمی باید چندین  احسان حدادی را داشته باشیم تا در آینده دچار 
چنین مشکلی نشویم و ورزشکارسالاری را مد نکنیم. باید شایسته سالاری در ورزش 

حاکم شود. اما متاسفانه این اتفاق رخ داده و کاری نمی توان کرد«.
که  ملی  قهرمان  یک  که  بقبولانید  مردم  به  خود  تفسیرهای  با  شما  »امیدوارم 
البته هزینه های  او هزینه شود؛  باید روی  افتخار برسد خیلی  به قله  می خواهد 
کارشناسی شده نه بی مهابا! چرا؟ چون آن ورزشکار، جوانی و سلامتی خود را در این 
راه می گذارد و باید آینده او تأمین باشد؛ مانند بسیاری از قهرمان های گذشته و حالای 
ما که وقتی به پایان دوران ورزشی خود می رسند کسی دیگر به آن ها توجه نمی کند و 
می روند کنار خیابان دستفروش می شوند. کجای دنیا اینگونه است که یک قهرمان 
ملی با دستفروشی امرار و معاش کند!؟ درست برخلاف مسئولان ورزش، مردم قدر 

قهرمان های خود را می دانند و همیشه آن ها را مورد لطف خود قرار می دهند«. 

پیشکسوت دوومیدانی:

ورزشکارسالاری جایگزین شایسته سالاری شده است »پیشنهادم کاهش 50 درصدی قرارداد بود«

»مسی«: نمی خواستم از بارسلونا بروم

 لیونل مسی ستاره آرژانتینی بعد از جدایی از تیم فوتبال بارسلونا با گریه در نشست 
خبری حاضر شد.

لیونل مسی ستاره آرژانتینی تیم فوتبال بارسلونا بعد از ۲۱ سال حضور در این تیم 
سرانجام به دلیل قوانین لالیگا مجبور به جدایی از بارسا شد.

هرچند هنوز مقصد مسی به صورت رسمی اعلام نشده است اما این بازیکن امروز در 
نشست خبری حاضر شد تا در خصوص جدایی اش صحبت کند.

مسی در بخشی از این نشست خبری گریه کرد و اشکهایش فضای سالن را تحت تاثیر 
خود قرار داد. حاضران در سالن از جمله خبرنگاران و بازیکنان تیم بارسلونا برای لحظاتی 

ایستاده او را تشویق کردند.
مسی در من متقاعد شده بودم که اینجا در بارسلونا بمانم. اینجا خانه من است، خانه ما.
ستاره آرژانتینی افزود: من می خواستم در بارسا بمانم و این برنامه بود … و امروز بعد از 

تمام زندگی ام در اینجا باید خداحافظی کنم.
وی در بخشی از صحبت های خود تصریح کرد: من واقعاً ناراحت هستم زیرا نمی 
خواستم این باشگاه را ترک کنم. من بارسلونا را دوست دارم و می خواستم بمانم، قرارداد 

من آماده بود. من هر کاری از دستم برآمد برای ماندن انجام دادم.
مسی با اشاره به توافقاتش با بارسلونا برای ادامه همکاری و مانعی که قوانین لالیگا برای 
ادامه کار ایجاد کرد، گفت: قرارداد من منعقد شد. همه چیز انجام شد. می خواستم بمانم 

و وقتی از تعطیلات بازگشتم این کار تمام شد.
وی در خصوص مقصد آینده اش و احتمال حضور در پاری سن ژرمن فرانسه تاکید 
کرد: بله، پاری سن ژرمن یک احتمال است. در حال حاضر هیچ چیز تایید شده ای 
نیست. بعد از بیانیه بارسلونا، تماس های زیادی دریافت کردم. ما در مورد آن صحبت 

می کنیم.
خبرنگاری از مسی در خصوص بازگشتش به نیوکمپ برای خداحافظی با هواداران 
این تیم سئوال کرد. مسی در پاسخ گفت: این آرزوی من است و هر زمانی که بخواهند 

می آیم.
وی در واکنش به تصویری که از وی در جمع چند بازیکن پاری سن ژرمن منتشر شده بود 
و ارتباطش با انتقال به این تیم بعد از جدایی از بارسا، تاکید کرد: آن عکس کاملا اتفاقی 
بود. من با دوستانم آنجا بودم و تصمیم گرفتیم عکس بگیریم ... آنها به من گفتند: "بیا 

پاریس!" اما این فقط یک شوخی بود ، ما در تعطیلات بودیم.
مسی همچنین به خبر درخواستش برای کاهش ۳۰ درصد از دستمزدش در بارسلونا 
واکنش نشان داد و گفت: خبر مربوط به درخواست بارسلونا و لاپورتا از من برای کاهش ۳۰ 
درصدی دستمزدم کاملا جعلی است. این یک دروغ است. من پیشنهاد دادم قراردادم ۵۰ 

درصد کاهش یابد و سپس آنها چیز دیگری از من نخواستند.
این ستاره آرژانتینی همچنین با بیان اینکه به هر تیمی برود مقابل بارسلونا رقابت می 
کند و دنبال برد خواهد بود، در خصوص مقصد آینده اش اظهار کرد: مشخص نیست. 
این موضوع به وضعیت بدنی ام بستگی دارد ولی مصدومیتی ندارم و خواهیم دید که 

چه خواهد شد.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۹۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۴۶۶ شماره  ۱-رأی 
احمدی  صفری  وحید  آقای   تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۷۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۱۱۴
فرزند امیر علی در سه دانگ مشاع  از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
به مساحت ۵۵/۱۵ مترمربع پلاک شماره ۲۱۹۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از شعله و شهره و رضا 
همگی بیگدلی وراث مرحوم عبدالعلی بیگدلی ثبت دفتر ۴۶۷ صفحات ۵۳۲ الی 

۵۴۷ )م الف۱۰۸۰۳(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۹۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۴۶۴ شماره  رأی   -۲
۱۳۹۷۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۱۱۲ مربوط به تقاضای آقای  ابوالفضل صادقی فرزند 
حمزه علی در سه دانگ مشاع  از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
به مساحت ۵۵/۱۵ مترمربع پلاک شماره ۲۱۹۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از شعله و شهره و رضا 
همگی بیگدلی وراث مرحوم عبدالعلی بیگدلی ثبت دفتر ۴۶۷ صفحات ۵۳۲ الی 

۵۴۷ )م الف۱۰۸۰۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۷۲۴ شماره  ۳-رأی 
فرزند  زاده  علی  فرامرز  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۳۵۱
به  شده  بنا  احداث  آن  در  که  زمین  قطعه  ششدانگ  از  درقسمتی  علی  حافظ 
مساحت ۶۸/۶۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۱۹۷۴ اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از علی صفدر 
عسگری طی سند قطعی شماره ۱۱۲۸۹۶مورخ ۱۳۸۵/۱/۲۸ دفتر خانه ۴ قم)م 

الف۱۰۷۶۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۷۲۴ شماره  ۴-رأی 
۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۸۴۸ مربوط به تقاضای آقای هادی نبی لو فرزند عنایت 
اله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۴/۶۰ 
مترمربع پلاک شماره ۲ فرعی از۲۳۳۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از سید علی میرئی ورثه مرحوم سید 

محمد میرئی صفحه ۱۹۳ دفتر )م الف۱۰۸۰۵(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۷۶۷ شماره  ۵-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۷۳ مربوط به تقاضای آقای اسد اله رستمخانی فرزند 
نبی اله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۶۳/۳۳مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۱۸۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن خطیبی صفحه 

۲۵۶ دفتر ۶۷)م الف۱۰۸۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۹۶۵ شماره  ۶-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۳۰۹ مربوط به تقاضای آقای ابراهیم ویسی فرزند حسین  
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ 

مترمربع پلاک شماره فرعی ازباقیمانده ۲۱۶۷/۲ اصلی که طبق بخشنامه سازمان 
به پلاک ۲۱۶۷/۲/۴۵۵ اصلی تبدیل شده واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از توران میره ئی صفحه ۲۵۱ دفتر 

۵۲۱ )م الف۱۰۸۰۷(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۷۸۸ شماره  ۷-رأی 
فرزند  رضائی  حسین  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۷۳۲
شعبانعلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۴۲ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۱۸۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از وراث مرحوم غریب رضا 
زند طی سند قطعی شماره ۷۶۹۹۶-۱۳۶۸/۱۲/۲۸ و ۱۳۶۸/۱۲/۲۶-۷۶۹۹۵ 
قم)م   ۸ دفترخانه    ۱۳۶۸/۱۲/۲۶-۷۶۹۹۸ و   ۱۳۶۸/۱۲/۲۸-۷۶۹۹۹ و 

الف۱۰۸۰۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۷۹۴ شماره  ۸-رأی 
۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۷۴۴ مربوط به تقاضای آقای محمد امیدعلی فرزند حسن 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۹ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از۲۳۰۲/۶/۷۵۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۹۱ دفتر ۴۰۳ )م الف۱۰۸۰۹(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۹۴۳ شماره  رأی   -۹
۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۱۳۱ مربوط به تقاضای آقای حسین صادقی فر فرزند 
اسد اله  درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
قم بخش حوزه  در  واقع  اصلی  از۱۷۵۳  فرعی  مترمربع پلاک شماره   ۱۹۹/۴۳
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۱۴۴۲۰۷مورخ 

۱۳۸۹/۹/۶ دفتر خانه ۴ قم)م الف۱۰۸۱۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۴۵۳ شماره  ۱۰-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۹۹۷ مربوط به تقاضای آقای یداله طهماسبی خوب فرزند 
اسد اله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۰۹/۵۵ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۲۹۵/۲/۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از وراث محمد و حیدر 

صفدری بالمناصفه )م الف۱۰۸۱۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۹۷۹ شماره  ۱۱-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۱۲۴ مربوط به تقاضای آقای احمد حسنی خوارزم فرزند 
ابراهیم درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۳۰ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۵۶۰/۵/۲۶/۴۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی ثبت دفاتر الکترونیکی ۷۳۹۲ 

)م الف۱۰۸۱۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۷۹۱ شماره  ۱۲-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۰۸ مربوط به تقاضای آقای اسمعیل علی نوری نشاط  
فرزند غلامعلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۳۱۷ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۰۲/۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از محسن جعفری 
فتح ثبت دفاتر الکترونیکی ۵۶۶۱ )م الف۱۰۸۱۳(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۷۱۵ شماره  ۱۳-رأی 
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۲۲۴ مربوط به تقاضای خانم معصومه معصومیان فرزند 
حسین درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۵۶ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۳۳ و ۲۳۳۴ اصلی که طبق بخشنامه سازمان 
به پلاک ۲۳۳۴ اصلی تبدیل شده واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از فاطمه بیگدلی صفحه ۹۱ الی ۱۵۰ دفتر 

۲۰۷)م الف۱۰۸۱۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۴۸۸ شماره  ۱۴-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۶۶ مربوط به تقاضای آقای حسین فیلی فرزند محرم 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از۱۹۶۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از فخری آقایی طی سند قطعی شماره 

۷۳۹۲مورخ ۱۳۳۹/۴/۱۵ دفتر خانه ۱۱ قم)م الف۱۰۸۱۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۱۰۲ شماره  ۱۵-رأی 
فرزند  بافرانی  پور  زهرا  خانم  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳۰۰۴
محمد رضا درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۷۸/۹۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۱۵۶۴/۱ اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۲۰۲ 

دفتر ۲۰۶ )م الف۱۰۹۰۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۱۰۱ شماره  رأی   -۱۶
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳۰۰۳ مربوط به تقاضای آقای محمد رضا رحیمی بافرانی 
فرزند فتح اله درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۷۸/۹۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۱۵۶۴/۱ اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۲۰۲ 

دفتر ۲۰۶ )م الف۱۰۹۰۹(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء 
موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی 
داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم 
اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم 
و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس 

قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و اقتصاد مردم(
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴00/05/18 
تاریخ انتشارنوبت دوم:06 /1۴00/06
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

 هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند.

۱- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۰۰۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۹۴۵مربوط به تقاضای آقای 
سید رضا سادات باحقیقت فرزند احمد در دو سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 
۱۲۳/۲۱ مترمربع پلاک شماره ۸۷۷۸/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سهم الارث متقاضی به 
موجب گواهی حصروراثت به دادنامه شماره ۴۴۹ مورخ ۹۰/۰۳/۰۲ شورای حل اختلاف قم و اقرار نامه شماره ۱۹۸۵۴۴ 

مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ دفترخانه ۳ قم نسبت بهای ثمینه اعیانی )م الف ۱۰۷۶۲(
۲- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۹۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۹۴۲مربوط به تقاضای آقای 
سید جعفر سادات باحقیقت فرزند احمد در دو سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 
۱۲۳/۲۱ مترمربع پلاک شماره ۸۷۷۸/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سهم الارث متقاضی به 
موجب گواهی حصروراثت به دادنامه شماره ۴۴۹ مورخ ۹۰/۰۳/۰۲ شورای حل اختلاف قم و اقرار نامه شماره ۱۹۸۵۴۴ 

مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ دفترخانه ۳ قم نسبت بهای ثمینه اعیانی )م الف ۱۰۷۶۳(
۳- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۹۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۹۴۳مربوط به تقاضای آقای 
سید مرتضی سادات باحقیقت فرزند احمد در دو سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 
۱۲۳/۲۱ مترمربع پلاک شماره ۸۷۷۸/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سهم الارث متقاضی به 
موجب گواهی حصروراثت به دادنامه شماره ۴۴۹ مورخ ۹۰/۰۳/۰۲ شورای حل اختلاف قم و اقرار نامه شماره ۱۹۸۵۴۴ 

مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ دفترخانه ۳ قم نسبت بهای ثمینه اعیانی )م الف ۱۰۷۶۴(
۴- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۹۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۹۴۴مربوط به تقاضای خانم 
فاطمه سادات باحقیقت فرزند سید احمد در یک سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 
۱۲۳/۲۱ مترمربع پلاک شماره ۸۷۷۸/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سهم الارث متقاضی به 
موجب گواهی حصروراثت به دادنامه شماره ۴۴۹ مورخ ۹۰/۰۳/۰۲ شورای حل اختلاف قم و اقرار نامه شماره ۱۹۸۵۴۴ 

مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ دفترخانه ۳ قم نسبت بهای ثمینه اعیانی )م الف ۱۰۷۶۵(
۵- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۵۳۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۰۶۵مربوط به تقاضای آقای 
علی باوفا  فرزند محمد جواد در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۰۹/۹۷ مترمربع پلاک 

شماره ۱۱۱۹۸/۲ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۵۸ صفحه 
۱۷۵ به موجب سند قطعی به شماره ۵۹۸۵۵ مورخ ۱۴۰۰/۰۱/۱۰ دفترخانه ۲۹ قم )م الف ۱۰۷۶۶(

۶- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۲۲۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۰۶۴مربوط به تقاضای خانم 
زهرا آزادگان  فرزند حسن در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۲۰۹/۹۷ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۱۹۸/۲ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۵۸ صفحه 

۱۷۵ به موجب سند قطعی به شماره ۵۹۸۵۵ مورخ ۱۴۰۰/۰۱/۱۰ دفترخانه ۲۹ قم )م الف ۱۰۷۶۷(
۷- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۴۶۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۵۴۷مربوط به تقاضای آقای 
علی پوررضا فرزند محمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۷۸/۸۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۰۳۸/۱۹ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی 

۱۳۹۷۲۰۳۳۰۰۰۱۰۲۰۴۸۵ )م الف ۱۰۷۶۸(
۸- رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۴۶۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۵۴۶مربوط به تقاضای آقای 
جواد خان بابائی فرزند اکبر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۷۸/۸۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۰۳۸/۱۹ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی 

۱۳۹۷۲۰۳۳۰۰۰۱۰۲۰۲۳۱ )م الف ۱۰۷۶۹(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را 
اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی 
آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
)ایمان و اقتصاد سرآمد(
نوبت اول: 1۴00/05/18
نوبت دوم: 1۴00/06/06
مهرداد میرشکرائی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید 

نموده اند:
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۶۱۸۸ شماره  ۱-رأی 
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۳۵۱ مربوط به تقاضای آقای فرامرز علی زاده فرزند 
حافظ علی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۶۸/۶۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۱۹۷۴ اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از علی 
صفدر عسگری طی سند قطعی شماره ۱۱۲۸۹۶مورخ ۱۳۸۵/۱/۲۸ دفتر 

خانه ۴ قم)م الف۱۰۷۶۱(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و اقتصاد سرآمد(
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴00/05/18 
تاریخ انتشارنوبت دوم:06 /1۴00/06
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ----------------------------------
ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
و مشاعی هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک 
قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را 
براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل 

تأیید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۳۲۱ شماره  رای   -۱
برارزاده  گل  عمه  خانم  تقاضای  به  ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۵۹مربوط 
معلم فرزند کربلایی آقا در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۴۰/۴۵ 
مترمربع پلاک شماره ۱۱۰۰۵اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حسین تقوی یگانه)م 

الف ۱۰۸۱۵(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و اقتصاد مردم(
نوبت اول: 1۴00/05/18
نوبت دوم: 1۴00/06/06
مهرداد میرشکرائی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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علیرضا زاکانی  روز یکشنبه با کسب ۱۸ رای از ۲۱ رای 
اعضای شورای شهر پایتخت، کلیددار شهرداری تهران 

شد. 
او را به عنوان فرد فسادستیز می شناسند و  عده ای 
گروهی به او نامزد پوششی می گفتند. از حضور در بسیج 
دانشجویی دانشگاه تهران تا نمایندگی مجلس و نامزدی 
ریاست جمهوری، علیرضا زاکانی چند سالی است در 

محافل سیاسی نام شناخته شده ای داشته است.
سازمانی  است؛  بهشت  ساختمان  کلیددار  او  حالا 
عریض و طویل با ۷۰ هزار نفر پرسنل که گفته می شود 
برابر با چند وزارتخانه عِده و عُده دارد و البته شهردار جدید 
تهران تاکنون یک روز هم در آن کار نکرده. حالا زاکانی 
با کسب ۱۸ رای از ۲۱ رای اعضای شورای ششم تهران، 
رییس شهردار پایتخت شده. این که چه کسانی به او رای 
ندادند شاید چندان اهمیت نداشته باشد ولی احتمالا 
بین این ۳ رای مخالف او، بتوان از مهدی چمران نام برد. 
رییس سالخورده شورای شهر که از او به عنوان طراح نظام 

جدید شوراداری در ایران یاد می کنند.
زاکانی و سرمایه گذاری روی دهه شصتی ها

زاکانی متولد سال ۱۳۴۴ شمسی است و حالا در آستانه 
۵۶ سالگی در راس شهرداری تهران نشسته؛ ولی آنطور 
به  داد،  نشان  جمهوری  ریاست  اخیر  انتخابات  در  که 

متولدان دهه ۶۰ ارادت ویژه دارد.
این ارادت را می شود از نام ستاد انتخاباتی اش که به دهه 

شصتی ها معروف شده، دریافت. شاید همین سرمایه 
توانست  بود که  گذاری روی بخش جوانتر اصولگرایان 
چهره های جوان لیست جبهه ائتلاف در انتخابات شورای 

شهر را با خود همراه کند.
برخی تحلیلگران معتقدند با وجودی که زاکانی در کوران 
رقابتهای انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰ خود را به نفع 
ابراهیم رییسی هشتمین رییس جمهور ایران کنار کشید، 
ولی از صحنه سیاست حذف نشد و بلافاصله توانست مابه 
ازای کنش سیاسی خود را ۴۵ روز پس از انتخابات ۱۴۰۰ 
دریافت کند. آن هم در شهرداری تهران که آخرین رقم 
بودجه اش در سال جاری نزدیک به ۵۰ هزار میلیارد تومان 
می شود، یعنی حدود نیمی از بودجه وزارت بهداشت که 
گفته می شد صندلی آن برای زاکانی در کابینه جدید در 

نظر گرفته شده بود.
از بسیج تا مجلس

نام زاکانی با حضور در بسیج دانشجویی دانشگاه تهران 
در سال ۱۳۷۷ بر سر زبانها افتاد که البته بخش عمده ای 
از این نام به رویدادهای سال ۷۸ برمی گردد و اتفاقاتی 
که در کوی دانشگاه افتاد. او در جریان راهپیمایی روز 
۲۳ تیر ۷۸ برای پایان دادن به ناآرامی هایی که پس از 
تعطیلی روزنامه سلام پیش آمده بود سخنرانی کرد و البته 
با مصطفی تاجزاده معاون وقت وزیر کشور هم بارها درباره 

آن روزها مناظره کرده بود.
حضور زاکانی در مجلس هفتم به عنوان نماینده حوزه 

انتخابیه تهران و شمیرانات جای پای او را در قوه مقننه 
سال  سابقه ۱۳  وی  تاکنون  که  صورتی  به  کرد  محکم 
حضور در قوه قانونگذاری را از حوزه های تهران و قم دارد. 
او هم اکنون نماینده قم در مجلس است و در صورتی که 
تشریفات استعفای او از مجلس انجام شود و حکم شهردار 
شدنش را از دست وزیر کشور دولت جدید –که هنوز به 
مجلس معرفی نشده- بگیرد، به شهرداری تهران خواهد 

رفت.
پس از فعالیت بسیج، زاکانی به صرافت تاسیس حزب 
افتاد و توانست جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی را به 
عنوان دبیرکلی خود ثبت کند. حضور در جبهه مردمی 
نیروهای انقلاب در سال ۱۳۹۶ یکی از تجربیات سیاسی 
او بود که در نهایت منجر به شکست نامزد مورد حمایت 
اصولگرایان از حسن روحانی برای بار دوم شد. ولی زاکانی 
از پا ننشست و برای اولین بار پس از تایید صلاحیتش به 
ریاست  سال ۱۴۰۰  انتخابات  به  سیاسی  رجل  عنوان 

جمهوری قدم گذاشت.
روحیه چالشی گذشته و نیاز به تعامل در شرایط فعلی

زاکانی را به عنوان یکی از چالشی ترین سیاستمداران 
ایرانی می شناسند. تیشه دادن و کلنگ گرفتن او با برخی 
چهره ها از جمله حسین فریدون، برادر رییس جمهور 
محمد  قضاییه،  قوه  وقت  معاون  طبری،  اکبر  سابق، 
پرونده  سر  بر  هاشمی  الله  آیت  مرحوم  پسر  هاشمی، 
کرسنت، محمدرضا رحیمی، معاون اول احمدی نژاد، 

سعید مرتضوی، دادستان اسبق تهران، عبدالله جاسبی 
آزاد و این اواخر در مناظره های  رییس اسبق دانشگاه 
انتخابات ریاست جمهوری با رقبایش محسن مهرعلیزاده 

و عبدالناصر همتی بر کسی پوشیده نیست.
از این رو گفته می شود روحیه چالشی زاکانی می تواند 
یکی از نقاط ضعف او در تعامل با شورای شهر ششم و 
دولت وقت قلمداد شود، چه به بیان کارشناسان، اصولا 
شهرداری جایی است که مفاهمه و تعامل در آن بیشتر 
راهگشاست تا به چالش کشیدن سایرین. به خصوص این 
که نباید از نظر دور داشت ۳ عضو شورای شهر هرگز به او 
رای ندادند و  مهدی چمران همانطور که درز فایل صوتی 
گفتگوی او با نرجس سلیمانی، از اعضای شورای شهر 

نشان داده، دل خوشی از چالشهایی از این دست ندارد.
آینده شهر تهران در گرو رفع مشکلات

چندان  تهران  شهر  مشکلات  که  است  این  واقعیت 
سردرگم و کلاف وار شده اند که شهردار تهران هر کس که 
می خواهد باشد، برای برون رفت از وضعیت کنونی نیاز به 
کمک همه نیروهای اجتماعی و سیاسی فعال در عرصه 

مدیریت شهری دارد.
وضعیت  نابسامانی  افزایش  باعث  کرونا  سو  یک  از 
پایتخت شده و از سوی دیگر کمبود اعتبارات عمرانی، 
حاشیه نشینی مفرط، افزایش هزینه شهروندان و کاهش 
درآمدهای عمومی شهرداری تهران، چشم انداز روشنی را 

برای مدیریت شهری ترسیم نمی کند.

از بسیج دانشجویی تا ساختمان بهشت؛

 شهردار جدید تهران را بیشتر بشناسیم

 محمد مخبر معاون اول رییس جمهوری که پس از کسب انتخاب آیت الله 
رییسی در کسوت سیزدهمین دولت جمهوری اسلامی ایران، نامش در جایگاه 

معاون اولی سر زبان ها قرار گرفت، رییس ستاد فرمان اجرایی امام )ره( بود. 
محمد مخبر با حکم رهبر معظم انقلاب در دو دهه اخیر ریاست ستاد اجرایی 
فرمان امام را برعهده داشت و دستاوردهای دوره مدیریت وی به خصوص در 
سال های اخیر و ایام شیوع کرونا مورد توجه مردم و اقشار مختلف کشور قرار 

گرفت. 
وی دارای سوابقی همچون مسئول بهداری سپاه دزفول، حضور در جبهه های 
جنگ تحمیلی، معاون بازرگانی بنیاد مستضعفان، مدیرعامل مخابرات خوزستان 
و معاون استانداری خوزستان است و از سال ۱۳۸۶ نیز با حکم آیت الله سیدعلی 
خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی، ریاست ستاد اجرایی فرمان امام را برعهده 

داشته  است.
محمد مخبر دارای مدرک دکتری در رشته  حقوق بین الملل است و مقالات 
و کتاب های متعددی در حوزه های اقتصاد و حقوق تألیف کرده که رهیافتی به 
توسعه اقتصادی توام با عدالت، رشد اقتصادی شتابان در ایران، اقتصاددانان 
برتر جهان )۲ جلد(، مبانی لزوم ایجاد نهاد تجدیدنظر در مرکز بین المللی حل 
اختلاف های ناشی از سرمایه گذاری )ایکسید(، معاذیر معاف کننده مجازات ها 
در اساسنامه دیوان بین المللی کیفری و اقتصاد دریا؛ محور توسعه،  از جمله 
و  تاسیس  امام،  تاثیرگذار مخبر در ستاد اجرایی فرمان  اقدامات  از  آنهاست. 
راه اندازی بنیاد برکت، بنیاد احسان، موسسه دانش بنیان برکت و جهت دهی همه 
منابع و سرمایه گذاری های ستاد به مناطق محروم و روستایی و سرمایه گذاری 
زیربنایی برای "پیشرفت و محرومیت زدایی" در این مناطق و ورود به مباحث 

استراتژیک و حیاتی کشور بوده است.
فلسفه وجودی بنیاد برکت، کمک و همیاری برای بهبود و ارتقای توانمندی 
اقتصادی و کارآفرینی افراد، گروه ها و واحدهای کسب وکار مستعد فعالیت و فاقد 
دانش و مهارت لازم در مناطق کم برخوردار کشور، در راستای تحقق اهداف سند 
چشم انداز جمهوری اسلامی ایران و رهنمودهای رهبر معظم انقلاب است. بنیاد 
برکت با مشارکت در راه اندازی و توسعه طرح های اقتصادی در بخش های مختلف 
صنعتی، کشاورزی و ...، انجام طرح های عمرانی و زیربنایی، مدرسه سازی و 
ارایه خدمات سلامت، عام المنفعه و بیمه ای، افزایش فرصت های شغلی، توسعه 
کارآفرینی، محرومیت زدایی، فقرزدایی و جلوگیری از مهاجرت نیروهای محلی به 

شهرهای بزرگ است. 
بنیاد احسان نهادی است که ماموریت اصلی آن کمک به افزایش سرمایه 
تقویت جبهه مردمی فعالان اجتماعی در  از طریق  اجتماعی نظام اسلامی 
عرصه های توسعه، تعمیق و تکمیل زنجیره فعالیت های توانمندساز در حوزه 
های اجتماعی و حمایتی در مناطق کم برخوردار، گفتمان سازی، شبکه سازی 

و جریان سازی در زیست بوم محرومیت زدایی و پیشرفت، کمک به تحقق هرچه 
اجتماعی  آسیب های  کاهش  به  کمک  و  کشور  در  اجتماعی  بیشترعدالت 
می باشد. مؤسسه دانش بنیان برکت در توسعه فعالیت ها و طرح های دانش بنیان 
از جمله مشارکت در سرمایه گذاری های جسورانه در بنگاه های دانش بنیان، 
ایجاد یا مشارکت در تشکیل شتابدهنده ها در زمینه راه اندازی کسب و کارهای 
دانش بنیان، حمایت از ایجاد بسترها و زیرساخت های دانش بنیان، کمک به 
فعالیت مجموعه ها و تیم های دانش بنیان کوچک و فرهنگ سازی و نهادینه کردن 
موثر  تعاملات  و  مرتبط  برنامه های  و  رویدادها  برگزاری  با  می توانیم«  »ما  باور 

بین المللی در حوزه های دانش بنیان فعالیت می کند. 
درکنار اینها، گروه توسعه اقتصادی تدبیر یکی دیگر از زیرمجموعه های ستاد 
اجرایی فرمان امام )ره( با ورود به حوزه های راهبردی نظیر امنیت غذایی، امنیت 
دارویی و امنیت انرژی که بخش خصوصی و دولتی به دلیل وجود تحریم های 
سنگین ظالمانه و محدودیت های خود قادر به اجرای آنها نبودند، درکمترین زمان 
و با کمترین هزینه و با بالاترین کیفیت روز جهان و با بکارگیری نیروهای متخصص 
داخلی و عمدتا بومی همان مناطق بسیاری از پروژه های حساس و استراتژیک 
کشور را به سرانجام رساند. در حال حاضر، کلیه فعالیت های این بخش به سوی 

سیاست های  چارچوب  در  محروم  مناطق  در  اشتغالزایی  و  محرومیت زدایی 
اقتصاد مقاومتی سوق یافته است. 

شناخته شده ترین بخش فعالیت های ستاد نزد افکار عمومی در دوره ریاست 
محمد مخبر را شاید بتوان در دوران همه گیری ویروس منحوس کرونا و ورود 
همه جانبه این مجموعه برای مبارزه تمام قد با این بیماری دانست که کمبودهای 
به  این عرصه می توان  را مرتفع می کرد که در  آمده در سطح کشور  به وجود 
دستاوردهای زیر اشاره کرد: تولید نخستین واکسن ایرانی کرونا )کوو ایران برکت( 
و کسب مجوز تزریق عمومی به عنوان اولین واکسن تاییدشده از سوی وزارت 
بهداشت، احداث بزرگترین کارخانه تولید واکسن خاورمیانه توسط دانشمندان 
کارخانه  بزرگترین  احداث  کشور،  دارویی  شهرک  بزرگترین  احداث  ایرانی، 
تولید ماسک در منطقه با ظرفیت ۵ میلیون ماسک در روز با کمک شرکت های 
دانش بنیان ظرف ۲۰ روز درنخستین ماه های آغاز کرونا و در ایامی که کشورهای 
خارجی حاضر به فروش و ارسال ماسک نبودند، راه اندازی کارخانه تولید وداروی 
رمدسیویر و ایورمکتین و شکستن بازار سیاه و نجومی این دارو و راه اندازی خطوط 

تولید انواع کیت های تشخیص فوری کرونا.
دوره  گسترده  دستاوردهای  از  مردم،  به  صادقانه  رسانی  خدمت  عرصه  در 
مدیریتی دکتر محمد مخبر می توان به موارد زیر اشاره کرد: ایجاد یک میلیون 
شغل درمناطق محروم و روستایی، احداث ۲۱۰۰ مدرسه،۱۷۰۰ مسجد و مرکز 
فرهنگی، مشارکت در ساخت ۴۵ هزار واحد مسکن محرومین ، ساخت ۱۲ 
بیمارستان و ۲۵۰ مرکز بهداشتی- درمانی در مناطق محروم، اهدای ۱۲ میلیون 
بسته معیشتی و بهداشتی به مناطق محروم در ایام کرونا، ساخت بزرگترین 
بیمارستان سیار کشور به وسعت ۳۰۰۰ مترمربع با ظرفیت ۱۱۰ تختخواب و 
مجهز به امکان تله مدیسین، اهدای یک میلیون بسته لوازم التحریر در مناطق 
محروم، تأمین و اهدای ده ها هزار ویلچر برای معلولین، آزادسازی بیش از ۳ هزار 
نفر از زندانیان جرایم غیرعمد، درمان ۱۳ هزار زوج نابارور، کاشت حلزون شنوایی 
برای ۵ هزار کودک ناشنوا، احداث بزرگترین مجتمع استحصال اتان کشور در 
مُهر و عسلویه با ظرفیت خوراک ۳ فاز پارس جنوبی، بهره برداری از میدان نفتی 
یاران شمالی در شرایط تحریم، راه اندازی اولین خط تولید روغن های پیشرفته 
تحریمی صنایع هوایی و دریایی، تکمیل زنجیره ارزش سرمایه گذاری خطرپذیر 
به عنوان مهم ترین عامل توسعه اقتصاد دانش بنیان در کشور، ایجاد ۶ صندوق، ۱ 
فراصندوق و ۱۲ شتاب دهنده تخصصی سرمایه گذاری خطرپذیر در بیش از ۳۳۰ 
استارتاپ و شرکت، اشتغال مستقیم بالغ بر ۱۱ هزار نفر از نخبگان کشور و ایجاد 

بیش از ۹ هزار مترمربع زیرساخت فضای کار برای گروه های دانش بنیان و نوآور.
مدیریت محمد مخبر در طی این سالها مدیریتی مردمی، جهادی، تحول گرا، 
چابک، کم هزینه و فارغ از هرگونه جانبداری از گروه های سیاسی و صرفاً در 

راستای منافع مردم و همکاری با قوای سه گانه بوده است.

معاون اول رییس جمهوری را بیشتر بشناسیم

ترجیح شایسته سالاری بر نگاه سیاسی و جناحی ؛

آزمون مهم مجلس انقلابی

 یکی از مهمترین اقدامات رئیس جمهوری برای تشکیل کابینه سیزدهم، 
با معرفی وزیران پیشنهادی به مجلس شورای اسلامی کلید می خورد. 
مطابق قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران، همه وزیران پیشنهادی باید 
رای اعتماد اکثریت نمایندگان را کسب کنند تا بتوانند رسما کار خود را در 

هیات دولت آغاز کنند. 
به گزارش ایرناپلاس، اگرچه در یک ساز و کار قانونی و منطبق با اصل 
تفکیک قوا، نمایندگان به عنوان وکلای ملت حق دارند نظر کارشناسانه 
خود را در برابر هر کدام از گزینه های وزارت، ابراز و با توجه به اصول مورد 
نظر خود به آنها رای اعتماد یا عدم اعتماد بدهند، اما دقت در مقتضیات 
کنونی کشور و مصالح کلان نظام و مردم، واجد توجه به نکات و مواردی 

مهم است: 
۱. رهبر معظم انقلاب در مراسم تنفیذ رئیس جمهوری، بر ضرورت 
»شتاب« در تشکیل دولت و آغاز به کار کابینه تاکید کردند. این تاکید ناظر 
به شرایط خاص تحریمی کشور است که متاسفانه با موج پنجم همه گیری 
ویروس کرونا همزمان شده؛ بدیهی است که رهبری و آحاد مردم منتظر 
تشکیل سریعتر دولت جدید و برنامه ریزی برای حل سریعتر مشکلات و 
رهایی از اوضاع نابسامان کنونی هستند و این مهم جز با همراهی موثر 
نمایندگان متعهد مجلس ممکن نیست. هرگونه تاخیر بیهوده در تشکیل 
دولت، متضمن اتلاف وقت و طولانی تر شدن مشکلات کشور خواهد بود.

۲. شرایط خاص و ویژه اقتصادی و کرونایی کشور بیش از هر زمان دیگر، 
مفاهمه و هم افزایی دو قوه مهم اجرایی و تقنینی را می طلبد و زمان آن 
است که از هرگونه سنگ اندازی در کار دولت منتخب مردم اجتناب شود.

طبعا رئیس جمهوری و نمایندگان براساس سوگند ابتدایی خود که در 
پبشگاه خداوند، قرآن مجید و ملت شریف ایران ایراد کردند، متعهدند 
که با همه توان به تدبیر امور همت گمارند و از هرگونه سیاسی کاری، 
سهم خواهی، سطحی نگری و تقدم منافع جناحی بر مصالح ملی اجتناب 

کنند.
۳. مطابق همه ادوار گذشته، این دوره نیز لازم است بیش از هرچیز 
دیگر، نمایندگان مجلس شورای اسلامی بر شایستگی های مدیریتی، 
توانمندی های اجرایی و تخصصی گزینه های پیشنهادی، اصرا و تاکید 
و  تجربی  تخصصی،  نگاه  با  را  شایسته سالاری  اصل  و  باشند  داشته 
بی طرفانه اعمال کنند و پیام همکاری هوشمندانه دولت و مجلس را به 

داخل و خارج از کشور مخابره کنند.
این پیام در نخستین مجال تعامل دو قوه، حاوی معنای افق گشایی و 
مرافقت در عین حفظ سلامت رویه و تکیه بر وظایف هر نهادی خواهد 
بود. ارسال پیام یک دستی و یک رنگی به جامعه، به طور قطع متضمن 
امیدآفرینی و آغاز فصل نوینی از همکاری موثر ارکان نظام است که آثار 

مبارک آن نصیب کشور و مردم خواهد شد.
۴. یکی از وعده های حجت الاسلام و المسلمین ابراهیم رئیسی در 
رقابت های انتخاباتی، تاکید ویژه بر جوان گرایی و حضور نیروهای تازه 
نفس و با نشاط به عرصه مدیریت کشور بود. در راستای همین وعده، 
امروز نیز طبعا با معرفی همکاران کابینه خود دست یاری به سوی مجلس 
انقلابی دراز خواهد کرد و لازم است نمایندگان زمینه لازم برای ورود این 
قشر توانمند به صحنه اجرایی کشور فراهم کنند و با رای اعتماد خود، 
فرصت حضور نیروهای تازه نفس و استفاده از جسارت و توانمندی آنها 

را محقق سازند.
گزینه های پیشنهادی جوان، باانگیزه و پرانرژی گره گشای مشکلات 
بزرگ کشور خواهند بود و چنانچه مجلس همراهی کند فرصت عرض اندام 
خواهند داشت؛ امری که مدتهاست مورد تاکید و توجه ویژه رهبری معظم 
انقلاب بوده و بارها به آن اشاره کرده اند. ایشان در یکی از دیدارهایشان 
با دانشجویان، علاج مشکلات کشور را حضور دولت »جوان و انقلابی« 
عنوان کردندکه به نظر می رسد در این دوره زمانی با حضور و همراهی 

دولت انقلابی و مجلس انقلابی زمینه برای تحقق آن فراهم آمده است.
نمایندکان باید این فرصت تاریخی را ارج گذاشته و با آرای متعهدانه و 

»انقلابی« خود زمینه ساز امیدواری مردم و ناامیدی معاندان باشند.  
۵. با توجه به نگاه رئیس جمهوری که در دوران مبارزات انتخاباتی و نیز 
بعد از آن چندین بار اعلام کرد برای تشکیل کابینه، نگاه سیاسی نخواهد 
داشت و دولت وفاق ملی را بر پایه افراد توانمند از هر جناحی تشکیل 
خواهد داد، نقش مجلس شورای اسلامی به عنوان آخرین حلقه تحقق 

این زنجیره، بسیار مهم و سرنوشت ساز است.
بدیهی است که هر نماینده دارای سلیقه و رویکرد سیاسی خاص و 
برخوردار از نگاهی ویژه به مسائل و چالش ها با تکیه بر مبانی انقلاب و 
نظام جمهوری اسلامی است؛ آنچه در این شرایط خاص، اهمیت مضاعف 
دارد، چشم پوشی بر نگاه صرف سیاسی و جناحی و سنجش مصلحت 
کشور برای آغاز به کار هرچه سریعتر دولت سیزدهم است؛ تجربه نشان 
داده هر جا مبانی ارزشی انقلاب در صدر نشسته و لیاقت مدیران بر 
جهت گیری جناح و دسته خاص، ارجحیت یافته، نتایج ارزشمندی نصیب 

کشور و مردم شده است.
از همین زاویه، انتظار می رود مجلسیان، امروز بیش از هر زمان دیگری 
شایسته سالاری و سلامت محوری را بر نگاه های سیاسی شخصی مقدم 

دارند و این رویه را در آرای اعتماد خود لحاظ کنند.
با این تفاصیل امید است، هرچه زودتر دولت برخاسته از رای مردم شکل 
گیرد و کابینه دولت سیزدهم در کوتاهترین زمان ممکن مستقر تا موجی 
از امید به آینده در جامعه جاری شود؛ در پرتو همین امید و انگیزش ملی 
است که جامعه از وضعیت بلاتکلیفی کنونی خارج شده و تک تک مردم، 
به نقش آفرینی موثر در راستای مقتضیات مورد نیاز جامعه همت خواهد 

گمارد.
که  دارد  هم  دیگر  وجهی  البته  اسلامی  شورای  مجلس  امروز  آزمون 
ناظر به آثار برون مرزی آن است؛ ارسال پیام همدستی و همراهی دولت 
و مجلس برای قدرت های جهانی، به طور قطع حامل این گزاره خواهد 
بود که جمهوری اسلامی ایران در شرایط جدید، قدرتمندتر از گذشته در 
مناسبات جهانی حاضر خواهد شد و دولت جدید از پشتوانه آرای اکثریت 

مجلس برخوردار خواهد بود.

کارشناس مسائل غرب آسیا، ایران را پایه و اساس امنیت در خلیج فارس و 
دریای عمان عنوان کرد و درباره اتهام زنی های اخیر علیه کشورمان، گفت: به 
نظر می رسد صهیونیست ها در پی تحریک تهران هستند تا ایران را عنصر و 

عامل ناامنی در منطقه جلوه دهند. 
»حسن هانی زاده« درباره تحولات اخیر منطقه خلیج فارس و ادعای آمریکا، 
انگلیس و رژیم صهیونیستی علیه ایران، گفت: تحولات منطقه سرعت و شتاب 
شدیدی به خود گرفته و شاهد وقوع تحولات پشت سر هم هستیم. با خروج 
نیروهای نظامی آمریکا از افغانستان، احتمال خروج کامل ارتش آمریکا از 

عراق نیز قوت یافته است.
این کارشناس مسائل غرب آسیا به شکست نظامی رژیم صهیونیستی در 
اراضی اشغالی اشاره کرد و افزود: در هفته های گذشته شاهد شکست های 
اخیر رژیم صهیونیستی از نظر سیاسی و نظامی در سرزمین های اشغالی 
هستیم که آسیب پذیری آنها را به نمایش گذاشت و نشان داد که صهیونیست ها 

با بحران سیاسی و نظامی روبه رو هستند.
وی با اشاره به تلاش های رژیم صهیونیستی برای توسعه نفوذ خود در منطقه 
غرب آسیا ادامه داد: صهیونیست ها در حالی درصدد افزایش نفوذ خود در 
منطقه به ویژه خلیج فارس هستند که از قدرت ایران در این منطقه و توانمندی 

ایران در خلیج فارس نگرانی های شدیدی دارند.
اتهام زنی ها علیه ایران، سیاسی و بدون پشتوانه است

هانی زاده با تاکید بر اینکه توالی اتفاقات و نوع اتهام زنی ها به گونه ای است 
که می توان گفت اتفاقات اخیر سازمان یافته و از پیش  طراحی شده  هستند، 
خاطرنشان کرد: هنوز هیچ کشوری نتوانسته ثابت کند چه کسی در پشت 
حملات به نفت کش ها و کشتی های تجاری قرار دارد. تلاش برای ربودن 
کشتی های تجاری در بندر الفجیره امارات و حمله به نفت کش اسراییلی در 

دریای عمان مشکوک است.
وی ادامه داد: در حالی که تنها چند ساعت از این حملات و اتفاقات گذشته 

بود، آمریکا، انگلیس و رژیم صهیونیستی پیکان حملات و انگشت  اتهام  خود 
را متوجه تهران کردند. این در حالی است که هیچ سند و مدرک متقنی در این 

رابطه وجود ندارد و این اتهام زنی ها، سیاسی و بدون پشتوانه است.
این تحلیلگر مسائل سیاست خارجی با بیان اینکه آمریکا و کشورهای 
غربی چون انگلیس به دنبال اجماع سازی علیه ایران و امنیتی کردن پرونده 
کشورمان هستند، ابراز کرد: احتمالا واشنگتن و لندن سعی خواهند کرد 
که پیش نویس قطعنامه ای تحریمی را علیه تهران در دستورکار شورای امنیت 
سازمان ملل متحد قرار دهند تا مجددا ایران در ذیل فصل هفتم منشور ملل 

متحد قرار گیرد.
تهدیدات علیه ایران عملیاتی نخواهند شد

احتمال  به  انگلیس،  و  آمریکا  تلاش های  وجود  با  هانی زاده،  گفته  به 
بسیار زیاد این تلاش ها راه به جایی نخواهد برد چرا که روسیه و چین، این 
اتهام زنی ها را رد کرده و گفته اند هیچ سند و مدرکی دال بر مشارکت ایران در 

این حملات وجود ندارد.
وی با اشاره به جابجایی دولت در ایران بیان کرد: در شرایطی که انتقال 
اسراییلی ها  و  آمریکایی ها  است،  شده  انجام  آرامی  به  ایران  در  سیاسی 
درصدد هستند که از خلاء موجود، حداکثری بهره برداری را انجام دهند و با 
کمک برخی از متحدان منطقه ای شان بتوانند ایران را منزوی کنند و حتی 
در این چارچوب، تهدید حمله گسترده علیه ایران از سوی وزیر دفاع رژیم 

صهیونیستی مطرح شده است.
این  لفاظی ها،  به رغم  اینکه  بیان  با  فارس  خلیج  مسائل  کارشناس  این 
تهدیدات عملیاتی نخواهند شد، یادآور شد: هر گونه اقدام نظامی علیه ایران، 
پیامدهای سنگینی را می تواند برای آمریکا، رژیم صهیونیستی و متحدان آنها 

و حتی منطقه و جهان به همراه داشته باشد.
می خواهند ایران را عنصر و عامل ناامنی در منطقه جلوه دهند

هانی زاده درباره تاثیر این تحولات بر امنیت منطقه خلیج فارس هم عنوان 
کرد: امنیت منطقه خلیج فارس بیش از هر چیزی، به همگرایی و وفاق 
این در حالی است که هرگاه کشورهای  کشورهای منطقه بستگی دارد. 
فرامنطقه ای چون آمریکا و انگلیس در منطقه مداخله کرده اند، ناامنی در 

خلیج فارس هم تشدید یافته است.
وی، ایران را پایه و اساس امنیت در خلیج فارس و دریای عمان عنوان کرد و 
گفت: ایران صلح، ثبات، امنیت و همکاری جمعی را در منطقه دنبال می کند. 
در این چارچوب، ایران هرگز دست به اقدامات ماجراجویانه در خلیج فارس 
نمی زند. بر این اساس، به نظر می رسد برخی از طرف ها به دنبال تحریک 

تهران بوده تا ایران را عنصر و عامل ناامنی در منطقه جلوه دهند.

هانی زاده کارشناس مسائل غرب آسیا:

هدف اتهام زنی صهیونیست ها تحریک تهران است
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گفتم )خداوند( لطیف است، چون هم موجودات 
لطیف آفریده و هم به چیزهای ظریف و ریز آگاهی 

دارد... .پس  چون  ریزی  وظرافت  این  چیزها را 
دیدیم... پی بردیم که آفریننده این موجودات نیز 

لطیف است.

دوشنبه -هجدهم مردادماه 1400 - سال بیست وچهارم- شماره 5327

التوحید ص63

محدوده تملک دانشگاه آزاد قم با گمانه زنی های جدید در محوطه تاریخی 
"قلی درویش" تعیین شد. 

و  میراث فرهنگی  پژوهشگاه  روابط عمومی  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
گردشگری، سیامک سرلک، مدیر پایگاه محور تاریخی و فرهنگی قم )قلی 
درویش( گفت: در اواخر سال ۱۳۹۹، به دنبال درخواست دانشگاه آزاد اسلامی 
قم برای دریافت استعلام از اداره کل میراث فرهنگی این استان، به منظور توسعه 
فضای گردشگری در بخشی از اراضی تحت تملک آن مرکز، واقع در ضلع غربی 
حریم محوطه قلی درویش، این پایگاه وارد عمل شد. او با بیان این که دانشگاه 
آزاد قم در دهه های گذشته در این محدوده ساخت و سازهایی به منظور اسکان 
و فراهم کردن امکانات اقامتی استادان انجام داده بود، افزود: با وجود این که 
این محدوده خارج از عرصه محوطه قلی درویش قرار داشت و مشمول ضوابط 
عرصه محوطه نمی شد، به دلایلی لزوم انجام گمانه زنی در محدوده استعلام 
وجود  را  پروژه  این  انجام  اصلی  دلیل  ادامه  در  سرلک  شد.  مطرح  دانشگاه 
یک بنای مقبره ای موسوم و منسوب به امام زاده جعفر غریب که به اواخر دوره 
قاجاریه تعلق دارد، ذکر کرد و گفت: اداره کل میراث فرهنگی قم در دهه ۷۰ به 
منظور ثبت بنا در فهرست آثار ملی اقدام به مرمت بنا کرد و طرح تعیین عرصه 
و حریم آن را در سال های ۱۳۷۶ تا ۱۳۷۸ اجرا کرد. او افزود: این طرح توسط 
یکی از همکاران مهندس معمار و بدون انجام گمانه زنی اجرا شد و طی آن، تمام 

زمین های پیرامون بنای مقبره ای، از جمله عرصه محوطه  باستانی قلی درویش 
که در آن سال ها ناشناخته بود، با درایت و هوشیاری همکار مهندس معمار به 
عنوان عرصه و حریم بنای امام زاده به ثبت رسید. مدیر پایگاه محور تاریخی و 
فرهنگی قم )قلی درویش( بیان کرد: با این توضیح مشخص شد که محور اصلی 
تعیین عرصه و حریم در این مرحله، بنای موسوم به امام زاده است. سرلک گفت: 
در سال ۱۳۸۰ و ۱۳۸۱ که محوطه قلی درویش رسما شناخته و معرفی شد، 
دوباره طرح تعیین عرصه محوطه با روش گمانه زنی باستان شناختی و این بار 
به محوریت محوطه به مرحله اجرا درآمد. نتیجه این که در وضعیت فعلی بین 
دور اول تعیین عرصه این محدوده به محوریت بنای موسوم به امام زاده و دور دوم 
تعیین عرصه به محوریت محوطه قلی درویش، تفاوت هایی ایجاد شد که هم در 
محدوده عرصه و هم در گستره حریم وجود دارد. او اظهار کرد: با اتکا به دور دوم 
تعیین عرصه و حریم محوطه بر اساس نتایج گمانه زنی، محدوده تملک دانشگاه 
آزاد قم، خارج از عرصه محوطه واقع شده، اما تابع ضوابط حریم محوطه است. 
سرلک افزود: این وضعیت موجب شد تا گمانه زنی برای حصول اطمینان قطعی 
و تدقیق خطوط عرصه و حریم ضلع غربی محوطه قلی درویش، در محدوده مورد 
استعلام دانشگاه آزاد زیر نظر و با نظارت مدیر پایگاه محور تاریخی و فرهنگی 
قم )قلی درویش( و به سرپرستی هادی رفیعی، از کارشناسان پروژه کاوش های 

محوطه قلی درویش انجام شود.

با گمانه زنی های جدید تعیین شد؛

محدوده تملک دانشگاه آزاد قم در حریم قلی درویش

رئیس اداره اطلاع رسانی و تشریفات حرم مطهر 
سال  طی  خبر   ۱۷۴۷ تولید  از  کرامت،  بانوی 
گذشته  با بیش از ۱۸ هزار بازنشر در رسانه های 
و  رسانه  اصحاب  هم افزایی  با  کشوری  و  استانی 
خادمان رسانه ای حرم مطهر بانوی کرامت  خبر 
فرا  تبریک  داد.سید محمد اصطهباناتی، ضمن 

رسیدن روز خبرنگار اظهار کرد: روز خبرنگار فرصت 
ارزشمندی است تا از مقام والای این فرهیختگان 
که با قدرت قلم و ساحت اندیشه خود سهم بی 
بدیلی در ارتقای سطح آگاهی جامعه، تحقق ارزش 
های انقلاب و ترویج معارف قرآن و اهل بیت)ع( 
ایفا می کنند تقدیر و تشکر کنیم.وی نشر دین و 

ترویج معارف قرآن و اهل بیت)ع( را از رسالت ها و 
اهداف آستان مقدس بانوی کرامت در چشم انداز 
این آستان نورانی دانست و خاطرنشان کرد: حوزه 
اطلاع رسانی و خبر آستان مقدس در راستای انجام 
این رسالت ها با بهره گیری از ابزار نوین ارتباطی به 

صورت تخصصی و فراگیر عمل می کند.

رئیس اداره اطلاع رسانی و تشریفات حرم مطهر بانوی کرامت :

تولید ۱۷۴۷ خبر با بیش از ۱۸ هزار بازنشرطی سال گذشته

قم  مردم  از  گفت:  تهران  شهرداری  منتخب 
و  مطالبات  پیگیر  البته  ولی  می طلبم  پوزش 
مشکلات آنها خواهم بود همچنین از نمایندگان 
نیمه راه  رفیق  که  می کنم  عذرخواهی  مجلس 

شده و مجبورم از آنها جدا شوم.
علیرضا زاکانی روز یکشنبه در صحن شورای 
شهر تهران جهت ارائه برنامه های خود حضور 
جهان  ام القری  تهران  داشت:  اظهار  و  یافت 
نظام اسلامی محسوب  فقرات  و ستون  اسلام 
می شود و توجه به این مسأله بسیار حائز اهمیت 

است.
اینکه عرصه خدمت در شهر  به  اشاره  با  وی 
تهران فرصت بی نظیری برای خدمت به مردم 
است که در تهران حضور دارند یا به این شهر سفر 
می کنند، گفت: همه ما وظیفه داریم دست به 
دست هم دهیم و شهر را بسازیم و تهران را آنطور 

که شایسته انقلاب است تبدیل کنیم.
مردم  از  داد:  ادامه  تهران  شهرداری  منتخب 
قم پوزش می طلبم ولی البته پیگیر مطالبات و 

مشکلات آنها خواهم بود همچنین از نمایندگان 
نیمه راه  رفیق  که  می کنم  عذرخواهی  مجلس 

شده و مجبورم از آنها جدا شوم.
نامزد  که  کسانی  از  گفت: همچنین  زاکانی 
شهرداری تهران بوده ام تشکر می کنم و امیدواریم 
پیشبرد  در  آنها  ظرفیت های  همه  از  بتوانیم 
اهداف شهر و بهبود وضعیت شهر از آنها مدد و 
کمک بگیریم. وی خاطرنشان کرد: آنچه در شهر 
اسلامی با نگاه درست مدنظر است عدالت در 
تقسیم خدمات ، تأمین آرامش روحی و معنوی، 
عمران و آبادی است و همه این ها باید مورد توجه 
قرار گیرد چرا که این مسائل سخنان رهبر انقلاب 
نیز است و همه باید با هم همت کنیم و اقدامات 
لازم را در شهر انجام دهیم تا تهران الگویی برای 
از  کنیم  تلاش  همچنین  باشد  اسلام  جهان 

ساخته های گذشته و زحمات قبلی بیفزاییم.
شهر  در  تحولی  رویکرد  اینکه  بیان  با  وی 
که  داریم  تلاش  گفت:  است  ضروری  تهران 
در  هوشمندسازی  و  فناوری  ظرفیت های  از 

شهرداری تهران بهره مند شویم و با وحدت نظر و 
انسجام کارها را پیش ببریم.

برای   ـ کرد: تأکید  تهران  شهرداری  منتخب 
اینکه تحقق در اهداف را شاهد باشیم نیازمند 
هستیم همه مردم به عرصه ها ورود کنند تا تحولی 

بزرگ و کالبدی ایجاد شود.
زاکانی خاطرنشان کرد: نمونه همکاری مردم 
در دفاع مقدس بود و اکنون نیاز است که مردم 
پای کار آیند تا بتوانیم موانع را از پیش رو برداریم و 

به اهداف برسیم.
به  تبدیل  باید  کرد: تهران  خاطرنشان  وی 
کارخانه مولد باشد و تبدیل به شهری با نشاط 
شود همچنین کالبد شهر نیاز به تحولات دارد که 

ما این موضوعات را مورد توجه قرار داده ایم.
تحولات  شهرداری  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بنیادی را مورد توجه داریم، گفت: شهر باید قابل 
پیش بینی باشد و عدالت و اعتماد عمومی را به 
همراه داشته باشد و رنگ و روی دیگری ایجاد 

کنیم. همچنین آرامش در شهر ایجاد شود.

منتخب شهرداری تهران از مردم قم عذرخواهی کرد: 

زاکانی :رفیق نیمه راه بودم! 

طرح:مهدی عزیزی 

مرغ ۲۶هزار تومنی اینجوری میشه ۴۰هزار تومن!
غیبت 25نماینده مجلس در روز تحلیف 

 نماینده مردم خلخال و کوثر در مجلس شورای اسلامی گفت: ۲۵ نماینده مجلس در روز تحلیف رییس جمهوری 
غایب مجلس بودند و باید مشخص شود این آقایان در این مراسم مهم کجا بودند. »سید غنی نظری خانقاه« در جلسه 
علنی روز یکشنبه مجلس شورای اسلامی و در تذکری گفت: در مراسم تحلیف رییس جمهوری که روز ۱۴ مردادماه 
برگزار شد، ۲۵ نماینده مجلس غایب بودند. مگر مهمتر از این روز، روز دیگری هست که آقایان در مراسم تحلیف غیبت 
داشتند.نماینده مردم خلخال و کوثر افزود:  بیشتر این نمایندگان مدعی انقلابی گری هستند ولی برخی از این آقایان را 
در طول یک سال گذشته چهار بار هم ندیدم. از طرفی با یکی از این نمایندگان که مسوولیت کلیدی هم در مجلس دارند 
کاری داشتم ولی سرانجام موفق به دیدن ایشان نشدم.وی ادامه داد: به »محسن دهنوی« عضو هیات رییسه مجلس 
اعلام کردم که ایشان در مجلس حضور ندارند چرا اسم وی را به عنوان غایب اعلام نمی کنید که گفت ایشان از رییس 
مجلس مجوز دارد.نظری خانقاه بابیان اینکه برخی از نمایندگان در مجلس احساس می کنند که نماینده تر هستند، 
گفت: از شما نمایندگان می خواهم اجازه ندهید این احساس نماینده تر بودن در مجلس پرورش داده شود. اسامی 
همه نمایندگانی که غایب هستند باید در صحن مجلس قرائت شود و پیامک های مختلفی هم دریافت کردم که این ۲۵ 

نماینده در روز تحلیف کجا بودند.

مردم در بانک ها چقدر پول دارند؟ 
 میزان سپرده ها و تسهیلات بانکی تا پایان فروردین سال جاری نسبت به پایان سال گذشته  معادل ۰.۴ درصد افزایش 
یافته است.به گزارش ایسنا، براساس گزارش بانک مرکزی از وضعیت کل مانده سپرده ها و تسهیلات ریالی و ارزی 
بانک ها و مؤسسات اعتباری به تفکیک استان در پایان فروردین سال جاری، مانده کل سپرده ها به رقم ۳۸۹۰ هزار و 
۴۰۰ میلیارد تومان رسیده است که نسبت به پایان سال قبل و  مقطع مشابه در پارسال معادل ۰.۴ و ۴۰.۱ درصد افزایش 
را نشان می دهد.همچنین، بالاترین مبلغ سپرده ها مربوط به استان تهران با مانده ۲۰۸۱ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان و 
کم ترین مبلغ مربوط به استان کهگیلویه و بویراحمد معادل ۹۹۰۰ میلیارد تومان است. علاوه براین، مانده کل تسهیلات 
در این زمان ۲۸۰۳ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان است که نسبت به فروردین و پایان سال گذشته به ترتیب معادل ۴۳.۳ و 

۰.۴ درصد افزایش داشته است.
 

زمان ارائه لیست وزیران پیشنهادی مشخص نیست
 سخنگوی هیات رییسه مجلس گفت: تاکنون لیست وزیران پیشنهادی دولت به مجلس ارائه نشده است و اخبار منتشر 
شده در این باره گمانه زنی است. سید نظام الدین موسوی درباره لیست وزیران پیشنهادی گفت: در برخی خبرها گفته 
شده بود که قرار است امروز یکشنبه اسامی وزیران پیشنهادی دولت سیزدهم به مجلس ارائه شود. اما تاکنون لیستی 
بدست ما نرسیده است.سخنگوی هیات رییسه مجلس افزود: این که برخی افراد زمان اعلام می کنند و می گویند لیست 

سه شنبه قرار است ارائه شود همه گمانه زنی است و دقیق نیست. خبر دقیق را فقط همکاران دولت اعلام می کنند.

پزشکیان: شهردار شدن زاکانی مشکل قانونی دارد
 مسعود پزشکیان نماینده تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار حوزه مجلس گروه 
سیاسی باشگاه خبرنگاران جوان، با اشاره به انتخاب علیرضا زاکانی نماینده قم در مجلس یازدهم به عنوان شهردار تهران 
از سوی شورای این شهر گفت: این موضوع از نظر قانونی مشکل دارد و باید سابقه اجرایی مرتبط با جایگاه شهرداری 
وجود داشته باشد. حداقل بر اساس اطلاعات همخوانی میان سِمت شهرداری و شخص نماینده قم نمی بینم؛ اگرچه 
زاکانی برای شهردار شدن باید از نمایندگی استعفا دهد.وی در پاسخ به اینکه آیا مجلس با استعفای نماینده قم موافقت 

می کند؟ گفت: چرا موافقت نکند؟ موافقت کند.

»غلامحسین اسماعیلی« رئیس دفتر رئیس جمهور شد
 حجت الاسلام رئیسی طی حکمی غلامحسین اسماعیلی را به سمت رئیس دفتر رئیس جمهور منصوب کرد.حجت 
الاسلام سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور طی حکمی غلامحسین اسماعیلی را به سمت رئیس دفتر رئیس جمهور 
منصوب کرد.غلامحسین اسماعیلی دارای سوابق متعدد اجرایی از جمله در دستگاه قضایی بوده و پیش از این سخنگو 

و رئیس حوزه ریاست قوه قضائیه بوده است.وی از جانبازان دوران دفاع مقدس است.

علت غیبت لاریجانی در مراسم تحلیف رئیسی چه بود؟ 
 منصور حقیقت پور، نماینده ادوار و مشاور علی لاریجانی در مجلس دهم، در این باره گفت: من اطلاع دقیقی از 
علت غیبت ایشان در مراسم تحلیف ندارم، اما با توجه به اینکه چهره های دیگری همچون آقایان محمدی گلپایگانی، 
سعید جلیلی، مهدی چمران و... در این جلسه نبودند احتمال می دهم که به دلیل محدودیت فضا و رعایت پروتکل های 

بهداشتی آقای دکتر لاریجانی به مراسم دعوت نشده بودند.

مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم خبرداد:

آماده باش ۱۵۰۰ نیروی خدمات 
شهری در ایام محرم

مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم از آماده باش هزار 
و ۵۰۰ نیروی خدمات شهری شهرداری قم برای برگزاری مراسم های ایام دهه 

نخست محرم خبر داد.
سید محسن میرهادی در گفت و گو با شهرنیوز با اشاره به نزدیک بودن ایام 
دهه نخست محرم اظهار داشت: در سطح مجموعه های مختلف شهرداری 
جلسات متعددی را برگزار کردیم تا در این ایام بتوانیم به صورت شایسته ای 
به شهروندان خدمات دهیم.وی افزود: امسال هم مانند سال گذشته اولویت 
کاری ما در ایام محرم رعایت دستورالعمل های بهداشتی برای حفظ سلامتی 
شهروندان است که در این مسیر تصمیمات خوبی در جلسات گرفته شده 
است.مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم تاکید کرد: 
با توجه به ابلاغی که از سوی دبیرخانه ستاد ملی با بیماری کرونا انجام شده، 
مراسم های عزاداری محرم امسال در فضای باز برگزار خواهد شد و برنامه ریزی ها 
هم بر این اساس صورت گرفته است.وی با اشاره به محدودیت های کرونایی 
برای برگزاری مراسم محرم افزود: به همین خاطر شهرداری قم امسال هم مانند 
سال گذشته مسئله فضاسازی شهری در ایام محرم را به صورت ویژه در دستور 
کار خود قرار داده است.وی با اشاره به اجرای عملیات سیاه پوشانی سطح شهر 
قم از روز شنبه گفت: این برنامه ریزی تا ابتدای ماه محرم برای تکمیل کار ادامه 
دارد.میرهادی به تهیه المان های عاشورایی از جمله بیرق، نخل و زنجیر برای 
فضاسازی شهری اشاره کرد و افزود: این فضاسازی با محوریت حرم مطهر و 
ورودی های شهر انجام خواهد شد.به گفته وی، در این ایام ۱۲۰ المان سرو با 

نقوش و المان های عاشورایی در مناطق هشتگانه نصب خواهد شد.
به  اشاره  با  بر خدمات شهری شهرداری قم  نظارت  و  مدیرکل هماهنگی 
اینکه روز دوشنبه گلزارهای شهدای شهر قم سیاه پوش خواهد شد اضافه 
الملل شهرداری  بین  امور  و  ارتباطات  اداره کل  با همکاری  برنامه  این  کرد: 
قم و سازمان های مربوط به ویژه در گلزار شهدای علی بن جعفر)ع( و بهشت 
معصومه)س( انجام خواهد شد.وی با اشاره به آمادگی سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری قم برای پوشش ایمنی مراسم های عزاداری گفت: 
برنامه ریزی برای فعالیت اکیپ رفع تخلفات شهری در زمینه کنترل ناهنجاری ها 
در شهر هم از جمله اقداماتی است که شهر را برای ایام محرم آماده می کند.
میرهادی تاکید کرد: همکاری با هیات های مذهبی در شهر قم از موضوعاتی 
است که شهرداری در برنامه کاری خود قرار داده است.وی با اشاره به اینکه 
تسهیل در فرایند صدور مجوزهای برگزاری مراسم در فضای باز از جمله اقداماتی 
است که صورت می گیرد اضافه کرد: در ستاد کرونای استان تصمیم گرفته 
شده است که اولویت برگزاری مراسم با مدارس باشد. اولویت دوم فضاهای 
باز شهری نزدیک به مساجد و حسینه ها هستند که در این زمینه شهرداری در 
آماده سازی این فضاها همکاری دارد.وی افزود: اولویت آخر هم برگزاری مراسم 
در بوستان های شهری است که برای این موضوع ۲۰ استان در نظر گرفته 
شده است.مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری قم ادامه 
داد: شهروندان عزیز در نظر داشته باشند که در تمام بوستان ها فضای فیزیکی 
مناسب برای برگزاری مراسم را نداریم اما ۲۰ نقطه مشخص شده است که در 
آنها امکان برگزاری مراسم وجود دارد و اگر درخواستی باشد همکاری صورت 
خواهد گرفت.وی با بیان اینکه آمادگی کامل هزار و ۵۰۰ نیروی خدمات شهری 
شهرداری قم به صورت کامل و در دو شیفت کاری برنامه ریزی شده است ابراز 
داشت: خودروهای حمل پسماند برای انتقال پسماند از محل برگزاری مراسم ها 

همراهی دارند و نظافت شهر در این روزها با قوت پیش خواهد رفت.
هیچ مجوزی برای ایستگاه صلواتی صادر نخواهد شد

وی با اشاره به اینکه آماده سازی پارکینگ های هسته مرکزی شهر و اطراف 
مسجد مقدس جمکران از دیگر اقدامات این روزهای شهرداری است افزود: 
همچنین سامانه ۱۳۷ شهرداری قم برای دریافت پیام های شهروندان آمادگی 

دارد تا در نخستین فرصت به مشکلات احتمالی رسیدگی کنیم.
تصمیم  به  عاشورا  و  تاسوعا  ظهر  نماز  برگزاری  برای  داد:  ادامه  میرهادی 
قم  شهرداری  در  اقدامات  این  برنامه ریزی  اما  داریم  نیاز  کرونا  ستاد  گیری 
صورت گرفته است.وی گفت: بر اساس صورتجلسه ستاد ملی مبارزه با کرونا، 
برقراری ایستگاه صلواتی در ایام محرم امسال کاملا ممنوع است و به همین 
دلیل شهرداری قم نیز هیچ مجوزی در این زمینه صادر نخواهد کرد.میرهادی 
ضمن درخواست از شهروندان برای همراهی با شهرداری در این زمینه اظهار 
داشت: البته درخواست های هیات های مذهبی برای فضاسازی ایام محرم 
به سرعت رسیدگی شده و با آن همراهی می شود اما در زمینه برپایی ایستگاه 
صلواتی نمی توانیم مجوزی صادر کنیم.به گفته مدیرکل هماهنگی و نظارت بر 
خدمات شهری شهرداری قم، در محرم امسال شعار »زیر علمت امن ترین جای 
جهان است« برای یکپارچه سازی تبلیغات شهری در نظر گرفته شده است و 
مسیرهای مهم از جمله بلوار پیامبر اعظم)ص( به صورت خاص دیده شده اند.
وی اضافه کرد: تا امروز تقریبا نزدیک به ۲۰ هزار متر مربع سیاهپوشانی سطح 
مناطق هشتگانه و ۱۱۳ هزار متر ریسه پارچه ای طولی برای سطح شهر استفاده 

شده است که این فرایند ادامه خواهد داشت.

 مدیرروابط عمومی حرم مطهر حضرت معصومه)س(:

خبرنگاران مهمان غذای متبرک 
حرم بانوی کرامت شدند

مدیرروابط عمومی حرم مطهر حضرت معصومه)س( از توزیع غذای تبرکی در 
میان خبرنگاران استان قم به مناسبت روز خبرنگار خبر داد. 

حجت الاسلام محسن آمره در گفت وگویی  از توزیع فیش تبرکی غذای حرم 
مطهر بانوی کرامت در میان خبرنگاران و سایر اصحاب رسانه قم به مناسبت روز 
خبرنگار، خبر داد.وی با گرامی داشت یاد و خاطره شهدای عرصه خبر که تا پای 
جان وظیفه اطلاع رسانی و آگاهی بخشی صادقانه به جامعه را سرلوحه کار خود 
قرار دادند گفت: خبر و اطلاع رسانی صادقانه در دستگاه اهل بیت)ع( همواره 
مورد توجه بوده و در طول تاریخ اسلام معارف اهل بیت)ع( توسط نگارندگان و 

انتقال دهندگان صادقانه حدیث ترویج یافته است.
مدیر روابط عمومی حرم مطهر بانوی کرامت با اشاره به تعامل خوب خبرنگاران 
استان قم و کشور با آستان مقدس بانوی کرامت در سال گذشته ابراز کرد: ارتباط 
با رسانه ها از سیاست های مهم روابط عمومی آستان مقدس بانوی کرامت است 
و رسانه ها نیز در سال گذشته ارتباط خوبی را با این آستان مقدس داشته اند که 
قابل تقدیر است.وی افزود: از این رو آستان مقدس بانوی کرامت در راستای تقدیر 
از خبرنگاران و دیگر اصحاب رسانه طبق روال هر ساله این عزیزان را میهمان سفره 
بانوی کرامت کرد و با اهدای غذای تبرکی حرم به صورت بیرون بر از این قشر 

تقدیر به عمل آورد.

همزمان با روز خبرنگار صورت گرفت؛

رونمایی ازطرح یکسان سازی تابلوهای 
معرفی رسانه ها و قم کارت ویژه خبرنگاران 
در ادامه اجرای طرح"قم در مسیر تحول"، از طرح یکسان سازی تابلوهای 
معرفی رسانه ها و قم کارت ویژه خبرنگاران همزمان با روز طرح یکسان سازی 
تابلوهای معرفی رسانه ها و کارت شهروندی قم کارت ویژه خبرنگاران صبح دیروز 
در آیین افتتاح و بهره برداری از طرح های خدمات شهری، عمرانی و فرهنگی 

شهرداری قم در طرح “قم در مسیر تحول” رونمایی شد.
به گزار شهر نیوز؛این طرح ها و کارت شهروندی همزمان با ۱۷ مرداد و روز 
خبرنگار با حضور استاندار قم، شهردار قم، رئیس و اعضای شورای اسلامی 
شهر، مدیران استانی و مدیریت شهری، رئیس هیئت مدیره خانه مطبوعات و 

مسئول  خبرگزاری جمهوری اسلامی در استان قم رونمایی شد.
بیش از ۲۰ تابلوی یکسان معرفی خبرگزاری ها، پایگاه های خبری و مطبوعات 
توسط اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم و سازمان زیباسازی 

آماده نصب برای رسانه ها شده است.

فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:
دستگیری کلاهبردار و کشف ۱۲ میلیارد ریال اجناس مسروقه 
فرمانده انتظامی استان قم ازشناسایی و دستگیری کلاهبردار و کشف ۱۲ میلیارد ریال اجناس مسروقه 
دراین استان خبرداد.  سردارسید محمود میرفیضی اظهار داشت:درپي وصول پرونده نیابتي از شهر تبریز 
با موضوع کلاهبرداري ۱۴ میلیارد ریالی ، موضوع به صورت ویژه در دستور کار کارآگاهان پایگاه دوم پلیس 
آگاهي این فرماندهی، قرارگرفت. وی افزود: درتحقیقات به عمل آمده مشخص شد ، متهم از طریق تماس 
تلفنی ،خود را به نام یکی از بازاریان سرشناس قمی معرفی کرده و شاکی نیز با اخذ شماره ملی و شماره 
کارت بانکی وی،تحقیق و استعلام کرده و مورد تایید بانک و کسبه بازار قم قرار گرفته و بنابر این به وی 
اعتماد کرده و اقدام به معامله و ارسال اجناس کرده است. فرمانده انتظامی استان ادامه داد:متهم با جعل 
هویت فرد بازاری سرشناس که صاحب اصلی شماره ملی و شماره کارت بانکی پیش گفته،طي چندین 
نوبت تماس غیرحضوری، اعتماد شاکی را جلب و با فریب وی از اول سال جاری تا کنون، مبلغ ۱۴ میلیارد 
ریال خشکبار از وی به صورت مجازی، خریداری و پولی نیز پرداخت نکرده است.  و ی تصریح کرد:تیمی 
از کارآگاهان زبده با تلاش مضاعف و بکار گیری یک سری شگرد های پلیسی،در کوتاه ترین زمان ممکن 

،متهم را شناسایی و دستگیر کرده و در تحقیقات تکمیلی نیز ۲ نفر مالخر ،شناسایی و دستگیر شدند.
سردار میرفیضی ابراز داشت: در مجموع بیش از ۱۰میلیارد ریال از اجناس شاکی از متهمان کشف و به 

وی بازگردانده شد و و پرونده تشکیل شده به همراه متهمان به مرجع قضایی ارسال شد.
 

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:
کشف ۱۳ دستگاه انواع خودرو و موتورسیکلت  مسروقه

جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف ۴ دستگاه انواع خودروی و ۹ دستگاه موتورسیکلت و ۱۰ فقره 
وسایل داخل خودرو در قم خبرداد 

سردار بهادر اسماعیلی با اعلام این خبر اظهار داشت: در راستای مطالبه به حق شهروندان،جلب رضایت 
عمومی و به منظور ارتقاء توان عملیاتي ،کشف وسایل نقلیه مسروقه در دستور کار پلیس قم قرار گرفت.

شماره  سامانه  از  استعلامات  اخذ  و  اطلاعاتی  کار  انجام  و  مستمر  های  پیگیری  با  افزود:  وی 
گذاری،۳دستگاه خودرو پراید و یک دستگاه خودرو کامیون مسروقه و ۹ دستگاه انواع موتورسیکلت 

مسروقه ، و ۱۰ فقره سرقت داخل خودرو شناسایی و کشف شد و به مالباختگان تحویل شد.
جانشین فرمانده انتظامي استان قم گفت: از همکاری صمیمانه مردم قدردانی و اعلام می کنیم 
پیشگیري از جرائم، برخورد با سارقان و جلب رضایت عمومي مردم، از اهداف پلیس در اجراي طرح هاي 
ارتقاء امنیت اجتماعي است که به صورت ویژه در دستور کار پلیس قرار گرفته است و نیروی انتظامی جایی 

برای جولان دادن سارقان و مجرمان در شهر قم باقی نخواهد گذاشت.

رییس دانشگاه علوم پزشکی قم:

 ۸۱۳ بیمار کرونایی در قم بستری هستند
رییس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به آخرین آمار مبتلایان به کرونا در این استان گفت: هم اکنون ۸۱۳ 
تن بر اثر ابتلا به این بیماری در مراکز درمانی قم بستری هستند که در این میان حال ۱۶۵ تن وخیم است.  
به گزارش عصر یکشنبه روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی قم، محمد رضا قدیر در گفت و گویی اظهار 
داشت: طی بیست و چهار ساعت منتهی به هفدهم مردادماه، ۲۱۰ تَن مشکوک و یا با علائم قطعی ابتلا 
به کرونا توسط اورژانس مراکز درمانی استان مورد پذیرش قرار گرفتند. وی بستری شدن ۱۵۹ تَن از این افراد 
را مورد توجه قرار داد و گفت: ۱۲۵ بیمار که طی روزهای گذشته بستری شده  بودند نیز با تشخیص پزشکان 
معالج مرخص شدند. وی افزود: طی این مدت ۱۳ تَن از بیمارانی که نتیجه آزمایش کرونای ایشان مثبت 
شده بود نیز جان خود را از دست دادند. رییس دانشگاه علوم پزشکی قم بیان کرد: از ابتدای اجرای طرح 
واکسیناسیون کرونا در قم ۲۰۶ هزار و ۸۲۶ دُز واکسن تزریق شده است. وی ادامه داد: همچنین طی بیست 

و چهار ساعت گذشته ۲هزار و ۸۵۰ تست کرونا در قم انجام شده  که جواب ۸۳۸ مورد آن مثبت بوده است.
 

 رئیس پلس آگاهی استان قم خبرداد:

دستگیری سارق حرفه ای منازل قم و کاشان 
رئیس پلس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری سارق حرفه ای منازل با بیش از ۱۵ فقره 
سرقت در قم و کاشان خبر داد.   سرهنگ میکائیل قهرمانپور اظهار داشت:در پي وقوع سرقت هاي متعدد 
منازل در سطح شهر قم با شیوه توپي زني ، موضوع بصورت ویژه در دستور کار کارآگاهان این پلیس قرار 
گرفت. وی افزود:با تلاش کارآگاهان و با بکارگیری یک سری شگرد های پلیسی، هویت سارق که سابقه 
دار نیز می باشد، شناسایی شد که با استفاده از یک خودروي پراید پلاک مخدوش و همچنین با استفاده 

از موتورسیکلت های مسروقه،اقدام به سرقت می کرده است.

استاندار قم از هدفگذاری تزریق روزانه ۲۰ هزار دُز واکسن کرونا خبر داد و گفت: 
قرار است بر اساس برنامه ریزی ها تعداد مراکز واکسیناسیون به ۲۰ مرکز افزایش 

یابد
بهرام سرمست  روزگذشته در ستاد مردمی مقابله با کرونا با اشاره به اهمیت 
استفاده از ظرفیت گروه های مردمی، خیرین سلامت و موکب های محرم در 
سرعت بخشیدن به فرایند واکسیناسیون در استان قم اظهارداشت: اولویت 
اصلی امروز ستاد موضوع واکسیناسیون است و با تقسیم کار بین نیرو های مردمی 

و دستگاه های اجرایی و پشتیبانی های لازم کمبود ها رفع خواهد شد.
مرکز   ۲۰ ایجاد  برای  استان  در  ریزی ها  برنامه  اینکه  به  اشاره  با  سرمست 
واکسیناسیون است گفت: هدفگذاری استان تزریق روزانه ۲۰ هزار دوز واکسن 
کرونا است تا بتوانیم سریع تر موج ۵ کرونا را کنترل و مدیریت کرده و از موج های 

بعدی پیشگیری کنیم.
وی افزود نظام بهداشت استان برای سرعت بخشیدن به واکسیناسیون نیازمند 
و مردمی  نیرو های داوطلب  با کمک  افزود:  زیر ساخت های است  و  امکانات 
کمبود ها در زمینه نیروی انسانی، سرنگ و پد الکل، تهیه مواد غذایی و محل های 
جدید برای امر واکسینایسون و پشتیبانی ها به همت نیرو های مردمی و داوطلب 

پیش بینی شده است.
نظر واکسن هیچ گونه کمبودی در استان وجود ندارد 

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان قم نیز از افزایش مراجعات بیماران کرونایی 
به مراکز درمانی استان قم خبر داد و گفت: بخش ها و بیمارستان های کرونایی 
استان در حال حاضر پر شده و برای اینکه کسی پشت در های بیمارستان نماند 
۵۰ تخت بستری موقت با ظرفیت پذیرش ۵۰۰ بیمار در روز راه اندازی شده 
است.دکتر قدیر با تاکید بر اینکه مراکز درمانی و کادر درمان روز های سخت 
کرنایی را پشت سر می گذارند افزود: در این مرحله تا قله موج ۵ کرونا فاصله داریم 
و در کنار واکسیناسیون لازم است با پرهیز از عادی انگاری، رعایت شیوه نامه های 

بهداشتی به صورت حداکثری در دستور کار همشهریان باشد.
وی با بیان اینکه از نظر واکسن هیچ گونه کمبودی در استان وجود ندارد و روزانه 
به طور میانگین بین ۱۳ تا ۱۴ هزار دُز واکسن تزریق می شود گفت: تاکنون ۲۰۸ 
هزار دُز واکسن تزریق شده است و با ورود محموله های واکسن این روند سرعت 

می گیرد.

استاندار قم خبرداد:

هدفگذاری تزریق روزانه 2۰ هزار دُز واکسن 

ایب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران گوشتی کشور گفته قیمت 
مرغ برای مصرف کننده نباید بیشتر از ۲6 تا ۲۷ هزار تومان باشد و 
فروش مرغ با قیمت های ۴0 هزارتومان و یا چند نرخی شدن آن در بازار 

سودجویی است و دستگاه های نظارتی باید به آن ورود کنند


